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λευση των υποθαλάσσιων κοιτασµάτων πετρελαίου κ.λπ.,
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ii) σχετικά µε τις προθέσεις της Κυβέρνησης για την κα-
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Αθήνα, σήµερα στις 19 Φεβρουαρίου 2010, ηµέρα Παρασκευή
και ώρα 10.00’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του
Βουλευτηρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την
προεδρία του Α’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΝΙΩΤΗ.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 18-2-2010
εξουσιοδότηση του Σώµατος επικυρώθηκαν µε ευθύνη του Προ-
εδρείου τα Πρακτικά της ΞΗ’ συνεδριάσεώς του, της Πέµπτης
18 Φεβρουαρίου 2010, σε ό,τι αφορά στην ψήφιση στο σύνολο
του σχεδίου νόµου: «Κύρωση και τροποποίηση της από 2-11-
2009 Πράξης Νοµοθετικού Περιεχόµενου «Αναπροσαρµογή των
τελών κυκλοφορίας οχηµάτων και κατάργηση του µέτρου από-
συρσης οχηµάτων καθώς και διατάξεών της από 16-2-2009 Πρά-
ξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου «Μέτρα για την Αντιµετώπιση
της Ατµοσφαιρικής Ρύπανσης» (ΦΕΚ 181 Α’), όπως αυτή διορ-
θώθηκε µε την «∆ιόρθωση Σφαλµάτων», που δηµοσιεύτηκε στο
ΦΕΚ 222 Α’»»).

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Κωνσταντίνο Κου-
κοδήµο, Βουλευτή Πιερίας τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Η Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΕΛΙΣΣΑΒΕΤ (ΕΛΙΖΑ) ΒΟΖΕ-
ΜΠΕΡΓΚ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Νέος Σύλλογος Ιδιω-
τικών Παιδικών Σταθµών και Νηπιαγωγείων Ελλάδος ζητεί κατ’
εξαίρεση να µη χρειάζεται σύσταση εταιρείας για τους µικρούς
ιδιωτικούς σταθµούς που επιθυµούν να δηµιουργήσουν έως δύο
νηπιακά τµήµατα.

2) Η B’ Αντιπρόεδρος της Βουλής και Βουλευτής Μαγνησίας κ.
ΡΟ∆ΟΥΛΑ ΖΗΣΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Αλον-
νήσου ζητεί την ολοκλήρωση των συµπληρωµατικών έργων στο
αλιευτικό καταφύγιο του όρµου Βότση της νήσου Αλοννήσου.

3) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Τµήµα ∆υτικής Ελλάδας του Τε-
χνικού Επιµελητηρίου Ελλάδας ζητεί την ουσιαστική αντισεισµική
ενίσχυση των κτηρίων στους Νοµούς Αχαΐας και Ηλείας.

4) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΥΤΣΟΥΚΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Υπαλλήλων ΚΕΠΕΠ Λεχαινών
Ηλείας ζητεί να δοθεί παράταση σε όσα µέλη του το επιθυµούν
να εξαγοράσουν ένσηµα.

5) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία αγρότες του Νοµού Αχαΐας ζητούν
την καταβολή επιδότησης.

6) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Σύλλογος Υπαλλήλων ΚΕΠΕΠ Λεχαινών
Ηλείας ζητεί να δοθεί παράταση σε όσα µέλη του το επιθυµούν
να εξαγοράσουν ένσηµα του ΙΚΑ.

7) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Νοµάρχης Μεσσηνίας ζητεί
οικονοµική ενίσχυση για την αποκατάσταση των ζηµιών που προ-
κάλεσαν έντονες βροχοπτώσεις στις υποδοµές του Νοµού Μεσ-
σηνίας.

8) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πολιτική Κίνηση Αχαΐας, Οικολό-
γοι Πράσινοι ζητεί την απόδοση στρατοπέδων στους ∆ήµους για
κοινή χρήση.

9) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΣΤΡΑΤΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Τµήµα Ανατολικής Κρήτης του
Τεχνικού Επιµελητηρίου Ελλάδας ζητεί να διατηρηθεί ο δηµό-
σιος χαρακτήρας του οδικού δικτύου.

10) Ο Βουλευτής Λαρίσης κ. ΕΚΤΟΡΑΣ ΝΑΣΙΩΚΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η κ. Ελένη Γαβρίνη ζητεί τη διευθέτηση
θέµατός της µε τον ΑΣΕΠ.

11) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Εξαγωγέων Βορείου
Ελλάδος ζητεί τον ανασχεδιασµό και την εξειδίκευση του ΕΣΠΑ.

12) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΣΚΟΥΛΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Κέντρο Αποκατάστασης Παιδιών
και Νέων Κρήτης ζητεί τη λήψη µέτρων για την αναβάθµιση των
παρεχοµένων υπηρεσιών του.

13) Ο Βουλευτής Καβάλας κ. ΣΑΒΒΑΣ ΕΜΙΝΙ∆ΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Παµποντιακή Οµοσπονδία Ελλάδος
ζητεί την τροποποίηση του νοµικού και διοικητικού καθεστώτος
που διέπει τη λειτουργία του Ιερού Ιδρύµατος Παναγία Σουµελά.

14) Ο Βουλευτής Καβάλας κ. ΣΑΒΒΑΣ ΕΜΙΝΙ∆ΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Καβάλας ζητεί την άµεση
λήψη µέτρων για την ικανοποιητική λειτουργία της ακτοπλοϊκής

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α Β Ο Υ Λ Η Σ
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γραµµής Καβάλας - Πρίνου Θάσου.

15) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Πληροφορικών Ελλάδος
ζητεί τη σύσταση επιτροπής, η οποία θα θέσει τις κατευθύνσεις
για µια ουσιαστική Πληροφορική Παιδεία σε όλες τις βαθµίδες
της εκπαίδευσης.

16) Οι Βουλευτές, Μαγνησίας κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΑΝΟΣ και Λα-
ρίσης κ. ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΣΚΥΛΛΑΚΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία ο Σύλλογος Γυναικών Σκοπέλου ζητεί την άµεση τοποθέ-
τηση παιδιάτρου στο Κέντρο Υγείας της νήσου Σκοπέλου.

17) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Κορδώνης Σωτήρης ζητεί την
ανακατασκευή Καποδιστριακού σχολείου στο Γαλαξίδι.

18) Οι Βουλευτές, Μαγνησίας κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΑΝΟΣ και Λα-
ρίσης κ. ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΣΚΥΛΛΑΚΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία η ∆ιασυλλογική Επιτροπή Σκιάθου ζητεί τη στελέχωση των
Υπηρεσιών της ∆ΟΥ Σκιάθου.

19) Οι Βουλευτές, Ευβοίας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΡΙΝΟΣ και Β’ Αθη-
νών κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΙΚΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία
ο ∆ήµος Καρύστου Εύβοιας ζητεί τη χρηµατοδότηση της κατα-
σκευής κλειστού γυµναστηρίου στην περιοχή του.

20) Η Βουλευτής Ευβοίας κ. ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ- ΠΑΠΑ-
∆ΑΚΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία το εξαθέσιο Ειδικό Σχο-
λείο Χαλκίδας Εύβοιας υποβάλλει προτάσεις του για την
καλύτερη εξεύρεση χώρων µεταστέγασής του.

21) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Μεσσηνίας ζητεί
να γίνει ενιαία η Πελοπόννησος στην Περιφερειακή Αυτοδιοί-
κηση.

22) Η Βουλευτής Ευβοίας κ. ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ- ΠΑΠΑ-
∆ΑΚΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Εθνική Συνοµοσπονδία
Ατόµων µε Αναπηρία ζητεί να θεσπισθούν ειδικές φορολογικές
ρυθµίσεις για τα άτοµα µε ψυχική και σωµατική αναπηρία.

23) Η Βουλευτής Ευβοίας κ. ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ- ΠΑΠΑ-
∆ΑΚΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία τα Σωµατεία Εργαζοµέ-
νων ΛΑΡΚΟ ζητούν την άµεση λήψη µέτρων για τη συνέχιση της
λειτουργίας της ΛΑΡΚΟ.

24) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Εµποροεπαγγελµατικός Σύλλο-
γος Κεφαλονιάς και Ιθάκης ζητεί την επαναδιαπραγµάτευση των
όρων δανεισµού των µικροµεσαίων επιχειρήσεων κ.λπ..

25) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Νέων Αγρο-
τών ζητεί την προστασία του εισοδήµατος των αγροτών κ.λπ.

26) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Εργαζοµένων στην
Υπηρεσία Εκτύπωσης Εντύπων και Αξιών ∆ηµοσίου του Υπουρ-
γείου Οικονοµικών ζητεί να αποτραπεί η µετεγκατάσταση της
ΥΕΕΑ∆.

27) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Κίνηµα Προάσπισης των Ασφα-
λιστικών και Εργασιακών ∆ικαιωµάτων των Εργαζοµένων στην
ΑΛΦΑ Τραπεζα «ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ» αναφέρεται στα εργασιακά και
οικονοµικά προβλήµατα των εργαζοµένων στην ΑΛΦΑ Τράπεζα.

28) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γαλάνης Ανδρέας εκφράζει
τις απόψεις του για την ανάπτυξη της Πάτρας.

29) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Εµπορικός και Εισαγωγικός Σύλ-
λογος Πατρών Αχαΐας ζητεί την επαναδιαπραγµάτευση των όρων
δανεισµού των επιχειρήσεων της ευρύτερης περιοχής του.

30) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Προστασίας της Ενι-
αίας Μάνης «Ευνοµία» ζητεί την επανένωση της Μάνης.

31) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΙΧΑΗΛ ΜΠΕΚΙΡΗΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία Αθλητικά Σωµατεία Πατρών Αχαΐας ζητούν
την αλλαγή κατάταξης του αθλήµατος Badminton.

32) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον αναλ-
φαβητισµό της νεολαίας στο Νοµό Ηρακλείου Κρήτης.

33) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΙΧΑΗΛ ΜΠΕΚΙΡΗΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται η ενίσχυση µε πρό-
σθετο προσωπικό του Αστυνοµικού Τµήµατος Κάτω Αχαΐας,
λόγω της αύξησης της παραβατικότητας και εγκληµατικότητας
στην περιοχή.

34) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΙΧΑΗΛ ΜΠΕΚΙΡΗΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται η άµεση λήψη µέτρων
για την προστασία και διάσωση του Πείρου ποταµού από τη µό-
λυνση.

35) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Γεωπόνων Ελευθέρων
Επαγγελµατιών Κρήτης ζητεί την ένταξη και πληρωµή όλων των
νέων αγροτών.

36) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΙΧΑΗΛ ΜΠΕΚΙΡΗΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται να δοθεί η δυνατότητα
στις επιχειρήσεις να επαναδιαπραγµατευτούν τους όρους δα-
νειοδότησής τους.

37) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Ηρακλείου κατα-
θέτει στοιχεία της επιχειρηµατικής δραστηριότητας στο Νοµό
Ηρακλείου Κρήτης.

38) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Ειδών Λαϊκής Τέ-
χνης Ηρακλείου - Λασιθίου «Ο ∆ΑΙ∆ΑΛΟΣ» ζητεί την επαναλειτουργία
του Αρχαιολογικού Μουσείου Ηρακλείου.

39) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Ειδών Λαϊκής Τέ-
χνης Ηρακλείου - Λασιθίου «Ο ∆ΑΙ∆ΑΛΟΣ» ζητεί να γίνονται
αυστηροί έλεγχοι στις τιµολογηµένες εισαγόµενες ποσότητες
ειδών λαϊκής τέχνης κ.λπ.

40) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Κέντρο Ερευνών του Πανεπι-
στηµίου Πειραιά προτείνει µέτρα στήριξης της γυναικείας
επιχειρηµατικότητας.

41) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία µαθητές καταθέτουν στοιχεία
έρευνας για τη σωµατική τιµωρία των παιδιών στο οικογενειακό
τους περιβάλλον.

42) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας τα οποία αναφέρονται στην παι-
δική κακοποίηση.

43) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρονται στη αύ-
ξηση της παιδικής κακοποίησης και επαιτείας στην Κρήτη.

3932 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



44) Η Βουλευτής Τρικάλων κ. ΑΘΑΝΑΣΙΑ (ΣΟΥΛΑ) ΜΕΡΕ-
ΝΤΙΤΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Μπραζιτίκος Νι-
κόλαος, Κοινωνικός Λειτουργός στο Κατάστηµα Κράτησης
Τρικάλων ζητεί τη σύσταση Τµήµατος Κοινωνικής Προστασίας
στο Σωφρονιστικό Κατάστηµα Κράτησης Τρικάλων.

45) Ο Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Μουσείο Ναυτικής Παράδοσης
διαµαρτύρεται για τον τρόπο εκµετάλλευσης από τον ΟΛΠ του

Επιβατικού Σταθµού στην Πέτρινη Αποθήκη του Πειραιά.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 3193/23-12-2009 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Καριπίδη Αναστάσιου δόθηκε µε το υπ αριθµ. 61131/9-2-10 έγ-
γραφο από την Υπουργό Οικονοµίας, Ανταγωνιστικότητας και
Ναυτιλίας η ακόλουθη απάντηση:

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ΞΘ’ - 19 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2010 3933
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ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ΞΘ’ - 19 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2010 3935



2. Στην µε αριθµό 3921/11-01-2010 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Γιαννακοπούλου Κωνσταντίνας (Νάντιας) δόθηκε µε το υπ

αριθµ. 1183/9-2-10 έγγραφο από την Υπουργό Οικονοµίας, Αντα-
γωνιστικότητας και Ναυτιλίας η ακόλουθη απάντηση:

3936 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της ∆/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



3. Στην µε αριθµό 4198/12-01-2010 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Αυγενάκη Ελευθέριου δόθηκε µε το υπ αριθµ. 1524/ΕΥΘΥ117/9-

2-10 έγγραφο από την Υπουργό Οικονοµίας, Ανταγωνιστικότη-
τας και Ναυτιλίας η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 4825/19-01-2010 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Πρωτόπαπα Χρήστου δόθηκε µε το υπ αριθµ. Φ90022/2204/219/9-2-

10 έγγραφο από τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφά-
λισης η ακόλουθη απάντηση:

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ΞΘ’ - 19 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2010 3939



5. Στην µε αριθµό 4844/19-01-2010 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κουκοδήµου Κωνσταντίνου δόθηκε µε το υπ αριθµ. ΥΠ.ΠΟ.

ΤΟΥΡ/ΓΡ.ΥΦΥΠ./Κ.Ε/414/9-2-10 έγγραφο από την Υφυπουργό
Πολιτισµού και Τουρισµού η ακόλουθη απάντηση:
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6. Στην µε αριθµό 4935/21-01-2010 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Χαλβατζή Σπυρίδωνα, Παφίλη Αθανάσιου, Καζάκου Κων-
σταντίνου, Κανέλλη Γαρυφαλλιάς (Λιάνας), Μαυρίκου Γεωργίου,

Παπακωνσταντίνου Νικολάου, Πρωτούλη Ιωάννη δόθηκε µε το
υπ’ αριθµ. B-340/9-2-10 έγγραφο από τον Υφυπουργό Υποδο-
µών, Μεταφορών και ∆ικτύων η ακόλουθη απάντηση:
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Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της ∆/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



7. Στην µε αριθµό 5058/22-01-2010 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Πλεύρη Αθανασίου, Γεωργιάδη Σπυρίδωνα - Άδωνη δό-

θηκε µε το υπ’ αριθµ. Φ900Α/7620/10680/9-2-10 έγγραφο από
τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας η ακόλουθη απάντηση:

3944 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα το δελτίο επικαί-
ρων ερωτήσεων της ∆ευτέρας 22 Φεβρουαρίου 2010.

«Α. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Πρώτου Κύκλου (Άρθρο 130 πα-
ράγραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 429/12.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Άγγελου Μανω-
λάκη προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων,
σχετικά µε τα έργα στη Νέα Εθνική Οδό Κορίνθου – Πατρών
κ.λπ..

2. Η µε αριθµό 436/12.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Κωνσταντίνου Τσιάρα προς την
Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης, σχετικά µε την
εφαρµογή του ν. 3730/2008 για την απαγόρευση του καπνίσµα-
τος στους δηµόσιους χώρους κ.λπ..

3. Η µε αριθµό 456/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Ιωάννη Πρωτούλη
προς την Υπουργό Παιδείας, ∆ιά Βίου Μάθησης και Θρησκευ-
µάτων, σχετικά µε την επίλυση των προβληµάτων του εκπαιδευ-
τικού – επιστηµονικού προσωπικού στα Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά
Ιδρύµατα (ΤΕΙ) κ.λπ..

4. Η µε αριθµό 448/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Ιωάννη Κοραντή προς
τους Υπουργούς Οικονοµικών και Προστασίας του Πολίτη, σχε-
τικά µε τη λήψη µέτρων για την πάταξη του παραεµπορίου, της
φοροδιαφυγής κ.λπ..

5. Η µε αριθµό 445/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Ζ’ Αντι-
προέδρου της Βουλής και Βουλευτή του Συνασπισµού Ριζοσπα-
στικής Αριστεράς κ. Αθανασίου Λεβέντη προς την Υπουργό
Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε
την περιβαλλοντική επιβάρυνση από τα Ελληνικά Πετρέλαια
(ΕΛΠΕ) στην Ελευσίνα κ.λπ..

Β. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ∆εύτερου Κύκλου (Άρθρο 130 πα-
ράγραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής.

1. Η µε αριθµό 443/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Έκτορα Νασιώκα
προς τους Υπουργούς Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων και
Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε
το πρόγραµµα απονιτροποίησης στη Θεσσαλία κ.λπ..

2. Η µε αριθµό 425/12.2.2010 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Ευγενίας Τσουµάνη-Σπέντζα προς
τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, σχετικά µε τα
µέτρα ενίσχυσης της γυναικείας απασχόλησης και συµφιλίωσης
εργασίας – οικογένειας κ.λπ..

3. Η µε αριθµό 449/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Σπυρίδωνος – Άδωνι Γε-
ωργιάδη, προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, σχετικά µε
τη µη καταβολή επιδόµατος στους διασώστες του Λιµενικού Σώ-
µατος των Super Puma κ.λπ..

4. Η µε αριθµό 444/16.2.2010 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Θεοδώρου ∆ρί-
τσα προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων, σχε-
τικά µε την ολοκλήρωση των έργων στον ηλεκτρικό σιδηρόδροµο
(ΗΣΑΠ) κ.λπ.».

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση
των

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Επίκαιρες ερωτήσεις πρώτου κύκλου:
Πρώτη θα συζητηθεί η µε αριθµό 440/31/16.2.2010 τέταρτη

επίκαιρη ερώτηση του Προέδρου του Λαϊκού Ορθόδοξου Συνα-
γερµού κ. Γεωργίου Καρατζαφέρη προς τον Πρωθυπουργό, σχε-
τικά µε την εκµετάλλευση των υποθαλάσσιων κοιτασµάτων
πετρελαίου κ.λπ..

Στην επίκαιρη ερώτηση του κ. Καρατζαφέρη θα απαντήσει ο
Αντιπρόεδρος της Κυβερνήσεως κ. Θεόδωρος Πάγκαλος, λόγω
απουσίας του Πρωθυπουργού.

Αναλυτικά η επίκαιρη ερώτηση του Προέδρου του Λαϊκού Ορ-
θόδοξου Συναγερµού κ. Καρατζαφέρη έχει ως εξής:

«Κύριε Πρωθυπουργέ, καθώς οι ενδείξεις για ύπαρξη εκµε-
ταλλεύσιµων κοιτασµάτων πετρελαίου σε σηµεία του Αιγαίου,
αλλά και της ανατολικής Μεσογείου, όπως στο Καστελόριζο,

πληθαίνουν, η διενέργεια ερευνών για πετρέλαιο προσκρούει σε
συγκεκριµένα εµπόδια: Στην έλλειψη πολιτικής βούλησης, καθώς
και σε λάθη και παραλείψεις των ελληνικών κυβερνήσεων, κυ-
ρίως σε ό,τι αφορά την ελληνική Αποκλειστική Οικονοµική Ζώνη
(ΑΟΖ) –που υπόκειται σε µεθοδευµένη πίεση από την Άγκυρα-
αλλά και στην έλλειψη εξειδικευµένου κρατικού φορέα για τη
διαχείριση των δικαιωµάτων του ∆ηµοσίου, στην έρευνα και πα-
ραγωγή υδρογονανθράκων (πετρελαίου και φυσικού αερίου).

Κατόπιν τούτων, ερωτάσθε:
Είναι στα σχέδια της ελληνικής Κυβέρνησης η προσπέλαση

αυτών των εµποδίων και η άσκηση κυριαρχικών µας δικαιωµά-
των µε στόχο την εκµετάλλευση τέτοιων κοιτασµάτων προς ανα-
κούφιση της δεινής οικονοµικής θέσης της χώρας;»

Ο Αντιπρόεδρος της Κυβέρνησης κ. Θεόδωρος Πάγκαλος έχει
το λόγο για τρία λεπτά.

ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ ΠΑΓΚΑΛΟΣ (Αντιπρόεδρος της Κυβέρνησης):
Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Στην ερώτηση προς τον Πρωθυπουργό του αξιότιµου Προέ-
δρου του ΛΑΟΣ, κ. Καρατζαφέρη, εµπεριέχονται δύο θέµατα: Το
πρώτο είναι η έρευνα και η εκµετάλλευση υδρογονανθράκων στη
χώρα και το δεύτερο είναι το θέµα της αποκλειστικής οικονοµι-
κής ζώνης, η οποία ενδεχοµένως µπορεί να συνδέεται µε την
ύπαρξη κάποιων κοιτασµάτων στο Καστελόριζο.

Η έρευνα και η εξόρυξη υδρογονανθράκων στην Ελλάδα έχει
συνολικά µία µακρά ιστορία, γιατί ξεκίνησε το 1903.

Το 1903 ως το 1960 έγιναν πενήντα µία έρευνες από ιδιωτικές
εταιρείες και το µέσο βάθος ήταν χίλια οκτακόσια µέτρα µε τα τε-
χνολογικά µέσα της εποχής.

Από το 1962 ως το 1967 το ελληνικό δηµόσιο αναλαµβάνει
αποκλειστικά τις έρευνες και γίνονται δεκαεπτά γεωτρήσεις
µέσου βάθους χιλίων τετρακοσίων πενήντα µέτρων.

Από το 1975 µέχρι το 1994 ιδρύεται πλέον η ∆ηµόσια Επιχεί-
ρηση Πετρελαίου, η ∆ΕΠ, η οποία αναπτύσσει εξειδικευµένη σχε-
τική δραστηριότητα, µε αποτέλεσµα να γίνουν εκατόν τριάντα
έρευνες µε µέσο βάθος δύο χιλιάδες τριακόσια είκοσι µέτρα, που
καθιερώνεται πλέον ως βάθος και για τις υπόλοιπες γεωτρήσεις
που θα ακολουθήσουν.

Από το 1997 µέχρι το 2002 υπάρχει µία περίοδος που γίνονται
εκχωρήσεις σε µεγάλες εταιρείες. Γίνονται µόνο έξι έρευνες.
Είναι χαρακτηριστικό ότι όταν µεγάλες εταιρείες που έχουν
πείρα στον τοµέα αναλαµβάνουν το θέµα, τότε περιορίζεται ο
αριθµός των ερευνών.

Από το 1971 ως το 2005 υπάρχει η κοινοπραξία του Πρίνου η
οποία κάνει εβδοµήντα δύο έρευνες στην γνωστή περιοχή.

Όλες αυτές οι έρευνες έχουν καταλήξει σε αρνητικά αποτε-
λέσµατα. Η µόνη η οποία απέδωσε, είναι αυτή του Πρίνου. Συ-
νολικά από το 1981 µέχρι το 2007 παρήχθησαν εκατόν δεκαέξι
εκατοµµύρια βαρέλια µε όφελος για το ελληνικό ισοζύγιο πλη-
ρωµών τουλάχιστον 600.000.000 δολάρια.

Έχουν γίνει έρευνες και στη Ρόδο. Καµµία αναφορά για ενδε-
χόµενη ύπαρξη πετρελαίου στην περιοχή του Καστελόριζου δεν
έχει υπάρξει στη µέχρι τώρα ιστορία της έρευνας υδρογοναν-
θράκων στη χώρα µας. Εποµένως είναι προφανές ότι πρέπει να
συνεχίσουµε να ψάχνουµε παρά τα απογοητευτικά αποτελέ-
σµατα.

Η Κυβέρνηση σκοπεύει να δηµιουργήσει έναν κρατικό φορέα,
ο οποίος θα διαχειρίζεται αποκλειστικά τα θέµατα έρευνας και
εκµετάλλευσης υδρογονανθράκων, θα διαχειρίζεται τα δικαιώ-
µατα, θα εκσυγχρονίσει την υφιστάµενη νοµοθεσία, θα εκσυγ-
χρονίσει το αρχείο, θα αναπτύξει σχετικές επιστηµονικές έρευνες, θα
προσελκύσει πετρελαϊκές εταιρείες και θα αξιοποιήσει όλες τις
ενδεχόµενες πληροφορίες ή δεδοµένα που υπάρχουν.

Πρέπει να καταλάβουµε ότι η ύπαρξη ενός στρώµατος υδρο-
γονανθράκων αποκτά οικονοµικό ενδιαφέρον όταν είναι στο κα-
τάλληλο βάθος και όταν βεβαίως υπάρχει και µία σχέση µε την
παγκοσµίως διαµορφούµενη τιµή πετρελαίου και αερίου, η οποία
επιτρέπει την εκµετάλλευσή του.

Το θέµα της αποκλειστικής οικονοµικής ζώνης, κύριε Πρόε-
δρε, όπως ξέρετε έχει σχέση µε το θέµα της υφαλοκρηπίδας και
εντάσσεται στον γενικότερο πολιτικό διάλογο µε τη γείτονα
χώρα, η οποία αρνείται πεισµόνως –είναι η µόνη χώρα πλέον
στον κόσµο, γιατί και οι ΗΠΑ εγκαταλείπουν τη θέση τους- την
υπογραφή του ∆ικαίου της Θαλάσσης, της Παγκοσµίου Συµβά-
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σεως, που έχουν υπογράψει σχεδόν όλες οι χώρες του Οργανι-
σµού Ηνωµένων Εθνών. Εκεί προβλέπεται σαφώς, όπως πολύ
καλά γνωρίζει ο Πρέσβης, η αναγνώριση Υφαλοκρηπίδας στα
νησιά, πράγµα που η γειτονική χώρα αρνείται. Πολλά χρόνια
τώρα υπάρχει ένας διάλογος, ο οποίος δεν οδηγεί σε αποτελέ-
σµατα. Βεβαίως, νοµίζω ότι αυτό θα ήταν αντικείµενο µίας άλλης,
ενδεχοµένως. ευκαιρίας να το συζητήσουµε. ∆εν µπορώ να σας
απαντήσω λεπτοµερέστερα µέσα στο χρόνο που µου διατίθεται.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστούµε τον κύριο

Αντιπρόεδρο.
Ο Πρόεδρος του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Γεώργιος

Καρατζαφέρης έχει το λόγο για τρία λεπτά.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ (Πρόεδρος του Λαϊκού Ορθό-

δοξου Συναγερµού): Κύριε Πρόεδρε, πριν δέκα χρόνια ήµουν σ’
ένα διεθνές forum στο Λονδίνο και µε πλησίασε ανώτατος δι-
πλωµατικός της κυβέρνησης της Μεγάλης Βρετανίας και µου
είπε ότι ο ευφυέστερος Υπουργός Εξωτερικών της Ευρώπης
είναι ο κ. Πάγκαλος. Ο κ. Πάγκαλος, λοιπόν, σήµερα κάνοντας
χρήση αυτής της ευφυΐας του ξεφεύγει από την ουσία του πράγ-
µατος.

Εδώ, κύριε Αντιπρόεδρε, έχουµε συγκεκριµένα θέµατα. Βρέ-
θηκαν σοβαρές ενδείξεις. Έγινε µία ηµερίδα εδώ και πήγαν δύο
µέλη της Κυβερνήσεώς σας, οι αρµόδιοι, αλλά πήγε και ο Αµε-
ρικανός πρέσβης. ∆ιαβάζω το «ΠΟΝΤΙΚΙ», που είναι µία εφηµε-
ρίδα, η οποία δεν ανήκει τουλάχιστον σ’ ένα χώρο που πρεσβεύει
τέτοια πράγµατα και λέει ξεκάθαρα ότι βρέθηκαν σοβαρές εν-
δείξεις ότι υπάρχει ένα κοίτασµα. Τι κάνουµε; Όλοι γνωρίζουµε
ότι έχουµε ένα µπαµπούλα στην περιοχή. Εµείς, λοιπόν, φοβού-
µενοι το µπαµπούλα αυτό -και µέχρι πότε και για πόσο- κάνουµε
πως δεν υπάρχει τίποτα. Κουκουλώνουµε τα θέµατα.

Είµαστε αποφασισµένοι να προχωρήσουµε στην ΑΟΖ; Ξέρετε
πολύ καλά, κύριε Πρόεδρε, ότι η ΑΟΖ δεν έχει καµµία σχέση µε
την υφαλοκρηπίδα. Έτερον εκάτερον. Η υφαλοκρηπίδα έχει
κενά, η ΑΟΖ δεν έχει καθόλου κενά. Να προχωρήσουµε στην
ΑΟΖ. Όλες οι χώρες του κόσµου την έχουν δεχθεί. Η Τουρκία η
ίδια έχει δεχθεί την ΑΟΖ. Έχει κάνει συµφωνία µε τη Ρωσία, µε τη
Ρουµανία, µε τη Βουλγαρία στη Μαύρη Θάλασσα. ∆εν κάνει στην
περιοχή µας γιατί ξέρει ότι δεν τη συµφέρει. Εµείς γιατί δεν προ-
χωράµε; Για να υπάρξει ΑΟΖ πρέπει το κράτος να την ανακηρύ-
ξει, αλλιώς δεν υφίσταται ΑΟΖ. Υπάρχουν, δε, συγκεκριµένες
θέσεις που αναπτύσσονται από τον πλέον ειδικό, τον κ. Καριώτη.
Γιατί η Ελλάδα δεν λέει «ΑΟΖ εκεί»; Έχει βάλει ΑΟΖ η Λιβύη, η
οποία φθάνει µέχρι τη Γαύδο, εξ ου και οι οποιεσδήποτε διεκδι-
κήσεις της Τουρκίας για τη Γαύδο κάθε τόσο που τη συµφέρει.
Εµείς γιατί δεν λέµε ΑΟΖ; Αφήστε την υφαλοκρηπίδα. ∆εν µας
ενδιαφέρει καθόλου η υφαλοκρηπίδα. Η ΑΟΖ είναι το πιο απλό
πράγµα. Έχουµε και επιχειρήµατα. Η ίδια η Αµερική το 1983 είπε
«διακόσια µίλια γύρω µου ΑΟΖ και στα νησιά», κύριε Πρόεδρε.
Εποµένως υπάρχει προηγούµενο, υπάρχει ένα διεθνές δεδικα-
σµένο. Φοβόµαστε; Τι συµβαίνει; Μήπως, λοιπόν, λόγω της οι-
κονοµικής καχεξίας που έχουµε τώρα, η οποία επιβαρύνει κι
άλλες παραµέτρους της πολιτικής ζωής της χώρας, κάνουµε πως
δεν υπάρχει θέµα; Μπορούµε; Η Ελλάδα έχει τη δύναµη να στη-
ρίξει τα συµφέροντά της ή µήπως µπαίνουν άλλες σκέψεις ότι
αυτό το κοίτασµα κάποια στιγµή θα χρησιµοποιηθεί για εξάλειψη
του χρέους;

Αντιλαµβάνεστε ότι είναι εξαιρετικά σοβαρό το θέµα. Θέλω να
ακούσω µία υπεύθυνη απάντηση από σας µε το λόγο το δικό σας,
ο οποίος λόγος, όταν το θέλετε, κύριε Πρόεδρε, µπορεί να είναι
περιεκτικός και να απαντά και εις τους πολλούς, αλλά και σε δύο-
τρεις ανθρώπους που πρέπει να τα ακούσουν στη γειτονιά µας.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο Αντιπρόεδρος της Κυ-

βέρνησης κ. Θεόδωρος Πάγκαλος έχει το λόγο για τρία λεπτά
για να δευτερολογήσει.

ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ ΠΑΓΚΑΛΟΣ (Αντιπρόεδρος της Κυβέρνησης):
Όποιο λόγο και αν έχει κανείς, ακόµα και αν είναι «µάγος» του
λόγου, δεν µπορεί µέσα σ’ αυτό το χρονικό διάστηµα να ανα-
πτύξει το σύνολο των ελληνοτουρκικών σχέσεων και το πώς
εµπλέκεται το θέµα της υφαλοκρηπίδας µε το θέµα τους Απο-
κλειστικής Οικονοµικής Ζώνης και ποιο είναι το µέλλον όπως δια-

γράφεται από την εξέλιξη των διεθνών παραµέτρων.
Βεβαίως η ελληνική Κυβέρνηση δεν φοβάται κανέναν και αυ-

τονόητο είναι ότι σας απαντώ στο ερώτηµα που θέσατε για το
αν η οικονοµική κατάσταση µας επηρεάζει, ότι θα ήταν πολύ κα-
λύτερο για τις διπλωµατικές µας επιδιώξεις αν η χώρα δεν είχε
οικονοµικά προβλήµατα µε διεθνείς προεκτάσεις. Αυτό είναι αυ-
τονόητο.

Σ’ ό,τι αφορά το πετρέλαιο, εγώ έψαξα συστηµατικά και όταν
µου έφεραν τις πρώτες πληροφορίες -γιατί δεν είµαι ειδικός επί
του θέµατος- τους παρακάλεσα να επανέλθουν και να ψάξουν
έτι συστηµατικότερα. Όλοι οι άνθρωποι της ∆ΕΠ, οι άνθρωποι
του Υπουργείου Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλ-
λαγής µου είπαν ότι δύο πηγές πληροφοριών περί πετρελαίου
υπάρχουν στο Καστελόριζο. Η µία είναι αυτή στην οποία αναφέ-
ρεται «ΤΟ ΠΟΝΤΙΚΙ», έγκριτο φύλλο, αλλά δηµοσιογραφικά ήταν
τα θέµατα που ανέφερε όπως και η περιγραφή της ηµερίδας. Η
άλλη ήταν µία εκποµπή του παλαιού µου φίλου και γνωστού και
σε σας, δηµοσιογράφου κ. Χαρδαβέλλα που ονοµάζεται «Πύλες
του Ανεξήγητου». ∆υστυχώς, παρόλο που είναι φίλος µου και τον
έχω παρακαλέσει πάρα πολλές φορές, δεν µου έχει παραδώσει
τα κλειδιά των «πυλών του Ανεξήγητου» κι έτσι δεν µπορώ να
ξέρω από πού πήρε τις πληροφορίες ότι υπάρχει πετρέλαιο στο
Καστελόριζο.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστώ, κύριε Αντι-

πρόεδρε.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, εισερχόµεθα τώρα στην µε

αριθµό 439/30/16-2-2010 πέµπτη επίκαιρη ερώτηση του Προέ-
δρου της Κοινοβουλευτικής Οµάδας του Συνασπισµού Ριζοσπα-
στικής Αριστεράς κ. Αλέξη Τσίπρα προς τον Πρωθυπουργό
σχετικά µε τις προθέσεις της Κυβέρνησης για την κατάργηση του
14ου µισθού.

Αναλυτικά η επίκαιρη ερώτηση του κ. Τσίπρα έχει ως εξής:
«Η περικοπή του δέκατου τέταρτου µισθού ως µέσου για τη

µείωση των δηµοσίων δαπανών, είναι η νέα απειλή της Κυβέρ-
νησης για τους µισθωτούς και τους συνταξιούχους, που στοχο-
ποιούνται ως οι απόλυτοι ένοχοι και υπεύθυνοι για την κρίση.

Ο δέκατος τέταρτος µισθός δεν είναι ελληνική πολυτέλεια,
αλλά πάγια µέθοδος καταβολής των ετησίων µισθών, που σε
όσες χώρες δεν υπάρχει, έχει ενσωµατωθεί στον µηνιαίως κατα-
βαλλόµενο µισθό.

Σύµφωνα µε τα στοιχεία του ΙΝΕ/ΓΣΕΕ, καταδεικνύεται προ-
φανέστατα το χαµηλό επίπεδο του µέσου ελληνικού µισθού σε
ευρωπαϊκή σύγκριση: Ενώ από την άποψη του επιπέδου ανά-
πτυξης και του κατά κεφαλίν ΑΕΠ η χώρα βρίσκεται στο 94% του
µέσου όρου της Ευρωζώνης, ο µέσος ελληνικός µισθός βρίσκε-
ται µόλις στο 70% του µέσου µισθού της Ευρωζώνης. Στη φάση
των υψηλών ρυθµών ανάπτυξης (1997-2007) συγκρατήθηκαν οι
µισθοί. Οι µισθωτοί πλήρωσαν την οικονοµική µεγέθυνση. Αν
πληρώσουν και την κρίση, η οικονοµία θα βυθιστεί σε µια µα-
κροχρόνια ύφεση µε δραµατικές επιπτώσεις.

Επειδή στη συνέντευξη Τύπου που δώσατε το ∆εκέµβρη στις
Βρυξέλλες, διαψεύσατε τις φήµες για πάγωµα µισθών στο δη-
µόσιο και αµέσως µετά πήρατε µέτρα περικοπής τους, ερωτάται
ο κ. Πρωθυπουργός:

Σχεδιάζει η Κυβέρνηση την κατάργηση του δέκατου τέταρτου
µισθού;

Σκοπεύει να αναστείλει τις συλλογικές συµβάσεις εργασίας
όπως συνήθως προτείνει το ∆ιεθνές Νοµισµατικό Ταµείο;

Γιατί αναζητά την τεχνογνωσία του ∆ιεθνούς Νοµισµατικού Τα-
µείου όταν η παγκόσµια εµπειρία λέει πως οι παρεµβάσεις του
έχουν οδηγήσει κράτη σε µακροχρόνια ύφεση;».

Στην επίκαιρη ερώτηση του κ. Τσίπρα θα απαντήσει ο Υπουρ-
γός Οικονοµικών κ. Γιώργος Παπακωνσταντίνου.

Κύριε Υπουργέ, έχετε το λόγο για τρία λεπτά να απαντήσετε.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ (Υπουργός Οικονοµι-

κών): Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Τσίπρα, απευθύνετε ερώτηση στον Πρωθυπουργό και

χρησιµοποιείτε τη φράση «νέα απειλή της Κυβέρνησης για τους
µισθωτούς και τους συνταξιούχους».

Εµφανίζεσθε σαν να µην έχετε ακούσει τίποτα για το τι συµ-
βαίνει σ’ αυτή τη χώρα, σαν να µην ήσασταν εδώ, όταν η χώρα,
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τα περασµένα χρόνια είχε πάρει την κατιούσα και αυτή η Κυ-
βέρνηση, τότε Αντιπολίτευση, προειδοποιούσε για τα δεινά που
µας περιµένουν.

Νοµίζετε ότι αυτή η Κυβέρνηση δεν έχει να κάνει τίποτε άλλο
από το να σκαρφίζεται νέα µέτρα, µε τα οποία θα επιτίθεται –
υποτίθεται- στους µισθωτούς και στους συνταξιούχους. Αυτό νο-
µίζετε ότι κάνουµε;

Η χώρα χρωστάει, κύριε Τσίπρα. Η χώρα χρωστάει 300.000.000.000
ευρώ. Έχει ένα έλλειµµα φέτος 30.000.000.000 ευρώ. Η χώρα
δεν µπορεί να ζει µε δανεικά. ∆εν είστε ο µόνος σ’ αυτή την Αί-
θουσα, που έχετε το προνόµιο της κοινωνικής ευαισθησίας. Σί-
γουρα, το ζήτηµα σήµερα είναι και η κοινωνική ευαισθησία, αλλά
πάνω απ’ όλα και η κοινωνική ευθύνη.

Κοινωνική ευθύνη σήµερα είναι να µπορέσουµε η χώρα να µην
πέσει σε τοίχο. Να βρούµε τους τρόπους εκείνους, ώστε να συµ-
µαζέψουµε τα ελλείµµατα. Με τις πολιτικές που έχουµε ανακοι-
νώσει, θα µπορέσουµε ένα τεράστιο έλλειµµα, να µην το κάνουµε
πολύ µεγάλο, µειώνοντας το κατά 10.000.000.000 ευρώ.

Ξέρετε απ’ αυτά τα 10 δισεκατοµµύρια ευρώ ποιο κοµµάτι ανα-
λογεί στην εισοδηµατική πολιτική στο ∆ηµόσιο; Λιγότερο από το
10%, κάτω από το 1.000.000.000 ευρώ.

Εµείς, λοιπόν, µε απόλυτη συναίσθηση ευθύνης, µε απόλυτη
γνώση ότι αυτό που πρέπει να κάνουµε σήµερα είναι πάνω απ’
όλα να προστατεύσουµε την ελληνική οικονοµία, να προστατεύ-
σουµε -όπως είπε και ο Πρωθυπουργός- και την εθνική µας κυ-
δυνάµεις, προχωρούµε σε ένα πρόγραµµα που είναι συγκροτηµένο,
ένα πρόγραµµα το οποίο είναι ισορροπηµένο, ένα πρόγραµµα
που θα είναι αποτελεσµατικό, γιατί, ακριβώς, θα µπορέσει να
αντιµετωπίσει χρόνιες παθογένειες.

Παθογένειες που έχουν να κάνουν µε το δηµόσιο τοµέα, στον
οποίο οι αποδοχές είναι εντελώς άνισες µεταξύ υπαλλήλων και
εξελίσσονται µε τρόπο, που δεν έχει καµµία σχέση µε τις πραγ-
µατικές υπηρεσίες, που προσφέρει ο δηµόσιος τοµέας στους
Έλληνες πολίτες.

Προχωράµε, λοιπόν, µε τρόπο ο οποίος αντιµετωπίζει παθο-
γένειες, όπως ένα φορολογικό σύστηµα, που είναι βαθιά άδικο
και αναποτελεσµατικό και το οποίο αλλάζουµε εκ βάθρων. Προ-
χωράµε µε τρόπο που απελευθερώνει τις υγιείς δυνάµεις αυτού
του τόπου, για να µπορέσει να έλθει ξανά η ανάπτυξη.

Άρα, λοιπόν, είµαι σίγουρος ότι αυτή η Κυβέρνηση κάνει ό,τι
µπορεί, για να προχωρήσει το ζήτηµα της µεγάλης ανασυγκρό-
τησης της χώρας και σ’ αυτή την προσπάθεια έχει σύµµαχό της
τους Έλληνες πολίτες.

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Σας ευχαριστούµε,

κύριε Υπουργέ.
Ο Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Οµάδας του Συνασπισµού

Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Αλέξιος Τσίπρας έχει το λόγο.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΤΣΙΠΡΑΣ (Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Οµά-

δας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς): Σας ευχαρι-
στώ, κύριε Πρόεδρε.

Κύριε Υπουργέ, περίµενα από εσάς σήµερα µια καθαρή απά-
ντηση, µία σταράτη απάντηση στο ερώτηµα που σας θέσαµε.
∆ιότι, εδώ µιλάµε για ανθρώπινες ζωές, εδώ µιλάµε για αξιοπρέ-
πεια και όχι για στατιστικές. Περιµέναµε από εσάς ξεκάθαρες
κουβέντες διότι, εδώ και πάρα πολύ καιρό, αυτό που κάνετε είναι
άλλα να λέτε και άλλα να πράττετε. ∆εν είµαστε εµείς που µιλάµε
για την κατάργηση του δέκατου τέταρτου µισθού. Όλες οι εφη-
µερίδες το γράφουν. Ξέρουµε πάρα πολύ καλά ότι στα συρτάρια
σας έχετε και «Plan C».

Κύριε Παπακωνσταντίνου, δεν περίµενα από εσάς, να µιλήσετε
για συναίσθηση ευθύνης απέναντί µας. Ποια είναι η συναίσθηση
της ευθύνης, κύριε Παπακωνσταντίνου, όταν µε δικές σας δη-
λώσεις περί χρεοκοπίας άρχισε το κερδοσκοπικό αυτό παιχνίδι
εις βάρος της χώρας µας; Όταν αντί να ζητήσετε βοήθεια και
στήριξη πολιτική από την Ευρωπαϊκή Ένωση και την Ευρωπαϊκή
Κεντρική Τράπεζα αναζητούσατε στην Ασία επενδυτές για τα
οµόλογα και όταν εσείς µιλήσατε για «Τιτανικό» για την ελληνική
οικονοµία. Ξέρετε, όµως, ποια ήταν η κατάληξη του «Τιτανικού».

Αυτό που ενδεχοµένως δεν γνωρίζετε, είναι ότι στον «Τιτανικό»
κάποιοι από τους επιβάτες σώθηκαν. Ξέρετε ποιοι; Η συντριπτική
τους πλειοψηφία ήταν επιβάτες της Α’ θέσης, όπως στην πρώτη
θέση κάθονται όλοι όσοι κερδίζουν όλα αυτά τα χρόνια στην ελ-

ληνική οικονοµία και στην ελληνική κοινωνία: Εφοπλιστές, επι-
χειρηµατίες, τραπεζίτες. Μιλάτε για τον δέκατο τέταρτο µισθό
και για αύξηση του Φόρου Προστιθέµενης Αξίας. Τί έχουν πλη-
ρώσει αυτοί που κέρδιζαν όλα τα προηγούµενα χρόνια; Τί έχουν
πληρώσει οι τραπεζίτες, οι εφοπλιστές, το κεφάλαιο; Πήρατε τί-
ποτα από τα 12.000.000.000 ευρώ φοροδιαφυγής; Πήρατε τί-
ποτα από τα 8.000.000.000 ευρώ της φοροκλοπής του Φόρου
Προστιθέµενης Αξίας; Πήρατε τίποτα από εισηγµένες στο Χρη-
µατιστήριο, που µόνο τα µερίσµατά τους το 2008 έφθασαν τα
5.400.000.000 ευρώ και µιλάτε, παζαρεύετε τον δέκατο τέταρτο
µισθό και αύξηση του Φόρου Προστιθέµενης Αξίας, που θα µει-
ώσει την αγοραστική δύναµη του Έλληνα εργαζόµενου; Από ποι-
ους θα κόψετε µισθούς; Από αυτούς που δουλεύουν περισσότερο
και παίρνουν τα λιγότερα στην Ευρώπη; Ξέρετε ότι το 75% των
εργαζοµένων στη χώρα µας έχει µισθούς από 500 έως 1000
ευρώ; Από αυτούς θα κόψετε µισθούς; Είστε σοσιαλιστική Κυ-
βέρνηση εσείς που παζαρεύετε τη µείωση της αγοραστικής δύ-
ναµης των Ελλήνων πολιτών;

Μην διανοηθείτε να κόψετε τον δέκατο τέταρτο µισθό. ∆εν
αντέχει άλλο η ελληνική κοινωνία. Σταµατήστε επιτέλους αυτό
το παιχνίδι, το ότι µας πιέζουν απ’ έξω και εµείς δεν θέλουµε,
αλλά είµαστε αναγκασµένοι να προχωρήσουµε. Σταµατήστε
αυτό το στηµένο επικοινωνιακό παιχνίδι. Τα ίδια που έκανε η
προηγούµενη κυβέρνηση κάνετε και εσείς. Έχετε διαχρονική ευ-
θύνη από κοινού. Με τις πολιτικές σας επιλογές, έχετε βουλιάξει
την ελληνική κοινωνία και την ελληνική οικονοµία. Ήρθαν οι
προηγούµενοι και έκαναν απογραφή και µπήκαµε σε επιτήρηση.
Έρχεστε εσείς και κάνετε καταγραφή και µπαίνουµε σε τριµελή
επιτροπεία. Προσπαθείτε να ρίξετε τις ευθύνες ο ένας στον
άλλο, αλλά έχετε από κοινού την ευθύνη.

Μη µας λέτε, κύριε Υπουργέ, ότι πηγαίνετε στο εξωτερικό και
σας ρωτάνε αν θα πάει ποτέ κανείς φυλακή σ’ αυτή τη χώρα. Ξέ-
ρουν πάρα πολύ καλά, όπως και εσείς ξέρετε πολύ καλά, ότι κα-
νείς δεν πρόκειται να πάει φυλακή, όπως κανείς δεν πήγε φυλακή
για το Χρηµατιστήριο, που παίξατε τα αποθεµατικά των ασφαλι-
στικών ταµείων στο χρηµατιστηριακό τζόγο, όπως κανείς δεν
πήγε φυλακή για τα δοµηµένα οµόλογα, ούτε για το έγκληµα εκ-
ποίησης του δηµόσιου πλούτου του ΟΤΕ, της πιο κερδοφόρας
δηµόσιας επιχείρησης, στην «DEUTSCHE TELEKOM», όπως κα-
νείς δεν θα πάει φυλακή και για τη «SIEMENS». Μας είπατε πού
πήγε το εκατοµµύριο του κ. Τσουκάτου και λέτε αν θα πάει κα-
νείς φυλακή; ∆εν µας είπατε. Κανείς δεν θα πάει φυλακή για το
Βατοπέδι, όπως και κανείς δεν πρόκειται να πληρώσει για τις λο-
γιστικές αλχηµείες.

Μη µας κάνετε, όµως, και εσείς τον ανήξερο, ότι δεν ξέρετε τι
θα πει δηµιουργική λογιστική και greek statistics, εκτός αν ήταν
άλλος –συνωνυµία- ο κ. Παπακωνσταντίνου που ήταν ειδικός
γραµµατέας του Υπουργείου Οικονοµικών, σύµβουλος της Κυ-
βέρνησης Σηµίτη όλα αυτά τα χρόνια. ∆εν ξέρετε εσείς πώς γί-
νεται η δηµιουργική στατιστική και την έκαναν µόνο οι προηγούµενοι!

Ακούστε, κύριοι της Κυβέρνησης: Είναι πολύ κρίσιµη η κατά-
σταση και µην κάνετε τους ψύχραιµους. Η κατάσταση είναι πολύ
κρίσιµη και η κοινωνία δεν αντέχει άλλο. Αν εσείς δεν µπορείτε να
το διανοηθείτε και να το κατανοήσετε, τότε πολύ σύντοµα θα το
λάβετε υπ’ όψιν σας από τις αντιδράσεις της ελληνικής κοινω-
νίας και δεν µπορείτε σ’ αυτό το Κοινοβούλιο να µιλάτε για αί-
σθηση ευθύνης, την οποία δεν έχει η Αριστερά και την έχετε
εσείς.

Σταθείτε στο ύψος των περιστάσεων. ∆εν αντέχει άλλο η ελ-
ληνική κοινωνία και θα το καταλάβετε πολύ σύντοµα, την ερχό-
µενη Τετάρτη, που θα µιλήσει ο λαός, η κοινωνία, οι εργαζόµενοι,
οι άνεργοι, οι χαµηλόµισθοι και οι χαµηλοσυνταξιούχοι. ∆εν αντέ-
χει άλλο η ελληνική κοινωνία! Αν δεν µπορείτε να τα βγάλετε
πέρα, πείτε το καθαρά.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΣΥΡΙΖΑ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κύριε Υπουργέ, έχετε το

λόγο να δευτερολογήσετε για τρία λεπτά.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ (Υπουργός Οικονοµι-

κών): Κύριε Τσίπρα, ο Τιτανικός έπεσε πάνω σ’ ένα παγόβουνο,
γιατί δεν υπήρχε κανείς στη γέφυρα, γιατί κανείς δεν έβλεπε τι γι-
νόταν µπροστά, γιατί κανείς δεν σκέφθηκε πού πήγαινε το πλοίο
και τι κινδύνους είχε µπροστά του, γιατί η ορχήστρα έπαιζε και
κανείς δεν ασχολούταν. Αυτό συνέβαινε µε τη Νέα ∆ηµοκρατία.
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∆εν θα συµβεί µ’ εµάς.
Εµείς ξέρουµε τι έχουµε µπροστά µας και εµείς έχουµε την

ευθύνη, αλλά και την ξεκάθαρη εντολή από τους Έλληνες πολί-
τες.

Βγείτε για µια φορά από το αυτάρεσκο καβούκι σας. Ρωτήστε
την κοινωνία, ρωτήστε γύρω σας. ∆είτε τι γίνεται. Μιλήστε στον
κόσµο, όχι στο στενό περιβάλλον του κοµµατικού σας σωλήνα,
όχι βγάζοντας δεκάρικους για να µας ακούει ο κόσµος ξεκινώ-
ντας από τη «SIEMENS» και το Χρηµατιστήριο, µέχρι οτιδήποτε
άλλο τα τελευταία είκοσι χρόνια.

Ρωτήστε τον απλό κόσµο, αν καταλαβαίνει τι συµβαίνει, αυτή
τη στιγµή, στην Ελλάδα, αν θεωρεί ότι µπορούµε να συνεχίσουµε
έτσι όπως πάµε, αν στηρίζει µία Κυβέρνηση, η οποία πάει να
διορθώσει λάθη δεκαετιών. Ρωτήστε τον απλό πολίτη, που δέχε-
ται να κάνει θυσίες, αρκεί να είναι σίγουρος ότι οι θυσίες αυτές,
πρώτον, θα είναι δίκαιες και δεύτερον, θα πιάσουν τόπο.

Γιατί νοµίζετε, κύριε Τσίπρα, ότι, αυτή τη στιγµή, η Κυβέρνηση
απολαµβάνει µεγαλύτερης εµπιστοσύνης, από ό,τι είχε πριν από
τρεις µήνες, όταν κέρδισε τις εκλογές; Για έναν πολύ απλό λόγο.
Γιατί πήρε µία καθαρή εντολή αλλαγής, µία αλλαγή ανατροπών
και αυτή την εντολή την τιµά και θα την τιµήσει, ό,τι και να λέτε,
όσο και να προσπαθείτε να φοβήσετε τον κόσµο. Γιατί αυτό κά-
νετε. Καλλιεργείτε το φόβο και το διχασµό στην ελληνική κοινω-
νία.

Αυτό ακριβώς κάνετε. Αντί να επιχειρείτε να στηρίξετε, έστω
και µε µισόλογα, τις µεγάλες ανατροπές, που πάµε να κάνουµε,
τις ανατροπές κοινωνικής δικαιοσύνης, τις ανατροπές ανάπτυ-
ξης, µένετε σε µία µικρόµυαλη, µικροκοµµατική στενή λογική.

∆εν σας τιµά, δεν τιµά τον πολιτικό χώρο, στον οποίο εκπρο-
σωπείτε, που έχει προσφέρει πάρα πολλά στη χώρα. Θα περιµέ-
ναµε από εσάς, σ’ αυτή την κρίσιµη πράγµατι περίοδο για την
ελληνική οικονοµία και κοινωνία, να είστε πιο γενναιόδωρος. Όχι
γενναιόδωρος απέναντι στην Κυβέρνηση, αλλά γενναιόδωρος
απέναντι στα µεγάλα προβλήµατα, στην τεράστια προσπάθεια
που καταβάλλουµε αυτή τη στιγµή.

Ευχαριστώ πολύ.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΤΣΙΠΡΑΣ (Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Οµά-

δας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς): Τον δέκατο
τέταρτο θα τον κόψετε;

ΗΡΩ ∆ΙΩΤΗ: ∆εν απαντήσατε όµως.
(Θόρυβος από την πτέρυγα του ΣΥΡΙΖΑ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Σας παρακαλώ, κύριοι
συνάδελφοι. Ο Υπουργός απάντησε.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω
στο Σώµα ότι τη συνεδρίασή µας παρακολουθούν από τα άνω
δυτικά θεωρεία, αφού προηγουµένως ξεναγήθηκαν στους χώ-
ρους του Μεγάρου της Βουλής των Ελλήνων, τριάντα οκτώ µα-
θητές και µαθήτριες και τρεις συνοδοί-εκπαιδευτικοί από το Β’
Γενικό Λύκειο Αχαρνών.

Η Βουλή τους καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, σειρά έχει τώρα η µε αριθµό 442/16-2-2010 πρώτη επί-
καιρη ερώτηση του Βουλευτή του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού
Κινήµατος, κ. Ιωάννη ∆ιαµαντίδη προς τους Υπουργούς Εργα-
σίας και Κοινωνικής Ασφάλισης και Υγείας και Κοινωνικής Αλλη-
λεγγύης, σχετικά µε τις συµβάσεις Ασφαλιστικών Ταµείων µε
Ιδιωτικές Μονάδες αιµοκάθαρσης κ.λπ..

Αναλυτικά η επίκαιρη ερώτηση του κ. ∆ιαµαντίδη έχει ως εξής:
«Σύµφωνα µε πρόσφατο δηµοσίευµα ηµερήσιας εφηµερίδας,

έχει δηµιουργηθεί πρόβληµα για περισσότερους από πέντε χι-
λιάδες αιµοκαθαιρούµενους ασθενείς, εξ’ αιτίας της λήξης και
µη ανανέωσης των συµβάσεων από τα ασφαλιστικά ταµεία µε τα
ιδιωτικά κέντρα, στα οποία µέχρι τώρα εξυπηρετείτο περίπου το
52% των αιµοκαθαιρόµενων νεφροπαθών πανελλαδικά.

Με δεδοµένο ότι οι επιπτώσεις και η ταλαιπωρία θα είναι µε-
γάλη για νεφροπαθείς περιοχών όπου δεν υπάρχουν δηµόσιες
µονάδες αιµοκάθαρσης.

Ερωτώνται ο κύριος και η κυρία Υπουργός:
Πώς προτίθεται η Κυβέρνηση ν’ αντιµετωπίσει την κατάσταση

αυτή, ώστε να µην υποχρεωθούν τόσοι συνάνθρωποί µας µε βα-
ρύτατη αναπηρία, να µετακινούνται κάθε δεύτερη ηµέρα από

πόλη σε πόλη ή ακόµη από νοµό σε νοµό, προκειµένου να υπο-
βάλλονται στην επίπονη και διαρκή αυτή διαδικασία της αιµοκά-
θαρσης, δεδοµένου µάλιστα ότι θα δηµιουργηθεί πρόβληµα
εξυπηρέτησής τους από τα δηµόσια νοσοκοµεία λόγω και του
µεγάλου αριθµού των αιµοκαθαιροµένων;»

Στην επίκαιρη ερώτηση του κ. συναδέλφου θα απαντήσει ο
Υφυπουργός Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Γεώργιος
Κουτρουµάνης.

Έχετε το λόγο για τρία λεπτά, κύριε Υφυπουργέ.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εργασίας και

Κοινωνικής Ασφάλισης): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε συνάδελφε, µε την ερώτησή σας αναδεικνύεται ένα πρό-

βληµα που αντιµετωπίζουν χιλιάδες συνάθρωποί µας νεφροπα-
θείς, οι οποίοι πρέπει κάθε δύο µέρες να βρίσκονται στις
µονάδες αιµοκάθαρσης. Οι άνθρωποι αυτοί είναι υποχρεωµένοι
να µετακινούνται στην πλησιέστερη µονάδα αιµοκάθαρσης, προ-
κειµένου να προστατεύσουν την υγεία τους, όµως, πολλές φορές
αυτή η µονάδα, βρίσκεται πολλά χιλιόµετρα µακριά από τον
τόπο κατοικία τους.

Η πολιτεία έχει, πρωτίστως, την υποχρέωση να διασφαλίζει
όρους άµεσης και εύκολης πρόσβασης σ’ αυτούς τους ανθρώ-
πους, προκειµένου να εξυπηρετούνται είτε από τις δηµόσιες είτε
από τις ιδιωτικές µονάδες. Για το σκοπό αυτό και επειδή -όπως
λέτε στην ερώτησή σας- δεν επαρκούν οι µονάδες των νοσοκο-
µείων, υπάρχει η διαδικασία της υπογραφής συµβάσεων µεταξύ
των ταµείων και ιδιωτικών µονάδων, προκειµένου να εξυπηρε-
τούνται οι νεφροπαθείς.

Στο πλαίσιο αυτό τα ασφαλιστικά ταµεία έχουν προβεί σε συµ-
βάσεις µε ιδιωτικές µονάδες τόσο στην Αττική, όσο και στην πε-
ριφέρεια.

Συγκεκριµένα, το ΙΚΑ είναι συµβεβληµένο, σύµφωνα µε τα τε-
λευταία στοιχεία που έχουµε, µε δεκαέξι µονάδες αιµοκάθαρσης.
Πέντε απ’ αυτές είναι στην Αθήνα, δύο είναι στη Θεσσαλονίκη και οι
υπόλοιπες είναι στις υπόλοιπες περιφέρειες της χώρας. Επι-
πλέον, το ΙΚΑ διαθέτει τρεις µονάδες τεχνικού νεφρού, εκ των
οποίων οι δύο είναι στην Αθήνα και η µία στη Θεσσαλονίκη, για
να εξυπηρετεί ανάγκες των δικών του ασφαλισµένων, δηλαδή
του ΙΚΑ. Φυσικά, έχει συµβληθεί µε όλα τα δηµόσια νοσοκοµεία
και τις αντίστοιχες µονάδες, προκειµένου να εξυπηρετηθούν οι
ασφαλισµένοι.

Ο Οργανισµός Ασφάλισης Ελευθέρων Επαγγελµατιών έχει συ-
νάψει είκοσι συµβάσεις µε ιδιωτικές µονάδες αιµοκάθαρσης πα-
νελλαδικά. Και -στην τρίτη θέση- ο ΟΓΑ παρέχει νοσοκοµειακή
περίθαλψη στους ασφαλισµένους του, προκειµένου να καλύ-
ψουν τις αντίστοιχες ανάγκες.

Είναι σε διαδικασία για έγκριση και άλλες συµβάσεις. Η επιτά-
χυνση των διαδικασιών είναι ένα θέµα που απασχολεί το Υπουρ-
γείο. ∆υστυχώς, όµως, πολλές φορές ξεκινούν διαδικασίες όταν
βρίσκεται κοντά στη λήξη της σύµβασης και εποµένως, χρονικά
υπάρχει περίπτωση να υπάρξουν κάποια κενά, τα οποία προ-
σπαθούµε να διορθώσουµε και να καλύψουµε, έτσι ώστε να µην
υπάρχει ταλαιπωρία.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο ερωτών Βουλευτής Β’

Πειραιώς του ΠΑΣΟΚ κ. Γιάννης ∆ιαµαντίδης, έχει το λόγο.
Ορίστε κύριε συνάδελφε έχετε το λόγο για τρία λεπτά.
ΙΩΑΝΝΗΣ ∆ΙΑΜΑΝΤΙ∆ΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, άκουσα µε προ-

σοχή τον κύριο Υφυπουργό και πρέπει να πω ότι δεν έµεινα από-
λυτα ικανοποιηµένος από την απάντηση, διότι γνωρίζω πάρα
πολύ καλά ότι, πράγµατι, τα ταµεία έχουν συµβάσεις µε διάφορα
κέντρα αιµοκάθαρσης, αλλά, βεβαίως, το κλείσιµο της οµιλίας
του κυρίου Υφυπουργού, µου άφησε ένα κενό. ∆εν ξέρω, δη-
λαδή, κατά πόσο αυτές οι συµβάσεις που ήδη υπάρχουν θα συ-
νεχιστούν ή εάν θα υπάρξει ένα µεσοδιάστηµα, κατά το οποίο
δεν θα ανανεωθούν.

Αυτό έχει ως συνέπεια οι πέντε χιλιάδες και πλέον αιµοκαθαι-
ρόµενοι να είναι υποχρεωµένοι να αναζητήσουν αλλού έναν
τρόπο αιµοκάθαρσης, ένα δηµόσιο, δηλαδή, νοσοκοµείο,
πράγµα το οποίο είναι δύσκολο –και το ξέρετε πάρα πολύ καλά-
διότι τα δηµόσια νοσοκοµεία δεν αντέχουν να έχουν επιπλέον
πέντε χιλιάδες ασθενείς.

Τι θα γίνει µε αυτούς τους ανθρώπους, κύριε Υφυπουργέ;
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Αυτοί οι άνθρωποι είναι υποχρεωµένοι για να ζήσουν –το τονίζω,
για να ζήσουν!- µέρα παρά µέρα να κάνουν αιµοκάθαρση. Τι θα
πούµε σ’ αυτούς τους ανθρώπους, θα τους πούµε «περιµένετε,
οι υπηρεσίες του Υπουργείου ή κάποιοι κρατικοί λειτουργοί κα-
θυστέρησαν να προχωρήσουν στην ανανέωση των συµβάσεων
µε τα ιδιωτικά κέντρα»;

Νοµίζω ότι αυτό είναι λάθος. Θα πρέπει να το δείτε και θα πρέ-
πει να ξεκαθαρίσετε ότι κανένα, µα κανένα, ιδιωτικό κέντρο δεν
θα σταµατήσει να έχει σύµβαση µε το δηµόσιο στον τοµέα αυτό.
Να είναι ξεκάθαρο, δεν υπάρχει άλλη λύση σε αυτό το θέµα.
Πρέπει να είµαστε σαφέστατοι, να δώσουµε σαφέστατη απά-
ντηση σε αυτούς τους ανθρώπους, οι οποίοι δεν ξέρουν αν την
επόµενη µέρα θα είναι ζωντανοί, αν θα µπορέσουν να ζήσουν και
αν θα έχουν και µια ποιότητα ζωής.

Βεβαίως, επειδή το θέµα αυτό έχει έλθει κατ’ επανάληψη στη
Βουλή, θα πρέπει να το δούµε και λίγο ευρύτερα, κύριε Υπουργέ
και σαν Κυβέρνηση που έχουµε ευαισθησίες και το έχουµε απο-
δείξει αυτό στον τοµέα της υγείας να δούµε εάν επιτέλους θα
γίνει ένα µεγάλο µεταµοσχευτικό κέντρο, να δούµε επιτέλους αν
αυτό που δεν έκανε η προηγούµενη κυβέρνηση –παρά το γεγο-
νός ότι είχε δεσµευθεί να αλλάξει το θεσµικό πλαίσιο για να
έχουµε περισσότερες µεταµοσχεύσεις- το κάνουµε εµείς, για να
µπορέσουµε να δώσουµε περισσότερα µοσχεύµατα σε ανθρώ-
πους που έχουν απόλυτη ανάγκη.

Εγώ είχα φέρει πρόταση νόµου –µαζί µε τον κ. Πιπεργιά, τον
πρώην συνάδελφο- και ενώ κατ’ αρχήν είχε γίνει δεκτή, ξαφνικά
απεσύρθη. Η προηγούµενη κυβέρνηση είπε ότι θα φέρει δικό της
νοµοσχέδιο και δεν το έφερε.

Τι προτίθεται να κάνει σε αυτόν τον τοµέα η Κυβέρνηση; Θα
αλλάξει το θεσµικό πλαίσιο; Είναι ερωτήµατα πάρα πολύ σηµα-
ντικά, στα οποία θα πρέπει η Κυβέρνηση να δώσει απαντήσεις.

Κλείνοντας, θέλω να σταθώ και να τονίσω αυτό που είπα στην
αρχή που ειλικρινά µε προβληµατίζει. Εσείς εδώ σήµερα πρέπει
να δώσετε µια ξεκάθαρη απάντηση και στον Πανελλήνιο Σύνδε-
σµο Νεφροπαθών, στην αγωνία αυτών των ανθρώπων, ότι δεν θα
υπάρξει κανένα κενό, ότι όλοι αυτοί οι άνθρωποι –πάνω από
πέντε χιλιάδες ασθενείς- οι οποίοι πηγαίνουν µέρα παρά µέρα
σε ιδιωτικά κέντρα, που µετακινούνται πολλές φορές αποστά-
σεις µεγάλες –και είναι και η εδαφική δοµή της χώρας µας τέ-
τοια που πολλές φορές είναι πάρα πολύ δύσκολη η µετακίνηση
και ιδιαίτερα το χειµώνα µε τις δύσκολες συνθήκες- θα συνεχί-
σουν να πηγαίνουν στα ιδιωτικά κέντρα και δεν θα υπάρχει κα-
νένα πρόβληµα.

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόρης Νιώτης): Ευχαριστώ, κύριε συνά-

δελφε.
Ο Υφυπουργός Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Γεώρ-

γιος Κουτρουµάνης έχει το λόγο για τρία λεπτά για να δευτερο-
λογήσει.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εργασίας και
Κοινωνικής Ασφάλισης): Κύριε συνάδελφε, είµαι απόλυτα
σαφής ότι δεν θα υπάρξει κανένα κενό, σε σχέση όµως µε τις
συµβάσεις που έχουν γίνει, δηλαδή µε κέντρα τα οποία είχαν συ-
νεργαστεί τα ταµεία, γιατί υπάρχουν αιτήσεις και για καινούρ-
γιες συµβάσεις. Για τις καινούργιες συµβάσεις υπάρχει µια
συγκεκριµένη διαδικασία που ακολουθείται και έχουµε εντοπίσει
τρία συγκεκριµένα προβλήµατα.

Το ένα πρόβληµα είναι ότι υπάρχει µια καθυστέρηση, µια γρα-
φειοκρατική διαδικασία για την πιστοποίηση αυτών των κέντρων
και την ολοκλήρωση της διαδικασίας για την υπογραφή της σύµ-
βασης. Αυτό προσπαθούµε να το αντιµετωπίσουµε και µε την
έγκαιρη υποβολή της αίτησης, αλλά ταυτόχρονα και µε την ενερ-
γοποίηση των υπηρεσιών, έτσι ώστε να µην υπάρχει καθυστέ-
ρηση.

Το δεύτερο πρόβληµα που έχουµε εντοπίσει είναι ότι η διαδι-
κασία, µε την οποία γίνονται σήµερα οι συµβάσεις από κάθε τα-
µείο ξεχωριστά δηµιουργεί προβλήµατα, δηµιουργεί σύγχυση,
δηµιουργεί –αν θέλετε- µεγαλύτερο κόστος για τα ταµεία, χωρίς
ταυτόχρονα να δηµιουργεί καλύτερες υπηρεσίες για τους ασφα-
λισµένους.

Εποµένως νοµίζουµε ότι είναι στη σωστή κατεύθυνση η πρω-
τοβουλία που έχουµε πάρει, για να υπογράφονται κοινές συµ-
βάσεις των ταµείων µε µονάδες αιµοκάθαρσης. Αυτός είναι ένας

στόχος που θα οδηγήσει σε καλύτερες υπηρεσίες µε χαµηλό-
τερο κόστος. Αυτή τη συνεργασία των ταµείων θα ακολουθή-
σουµε και σε άλλες εργασίες και υπηρεσίες, πέρα από τα θέµατα
της αιµοκάθαρσης.

Το τρίτο πρόβληµα έχει να κάνει µε τη στελέχωση των µονά-
δων στα δηµόσια νοσοκοµεία. Εκεί, πράγµατι, υπάρχει πρό-
βληµα. Και όπως µας έχει ενηµερώσει το συναρµόδιο Υπουργείο
Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης, προχωρεί άµεσα τις επό-
µενες ηµέρες στην προώθηση κοινής υπουργικής απόφασης,
έτσι ώστε να υπάρξουν νέες θέσεις –σαράντα θέσεις συγκεκρι-
µένα- µε ειδικότητα αντίστοιχη για να µπορέσουν τα νοσοκοµεία
στις αντίστοιχες µονάδες να εξυπηρετήσουν τις ανάγκες των νε-
φροπαθών. Πρέπει να πω, τις τελευταίες εβδοµάδες έχουµε ξε-
κινήσει συζήτηση µε την Εθνική Συνοµοσπονδία Ατόµων µε
Αναπηρία και τις επί µέρους οργανώσεις –µία από αυτές είναι η
οργάνωση για τους νεφροπαθείς- και θα συνεχίσουµε τη συζή-
τηση γιατί υπάρχουν πολλά ανοικτά ζητήµατα και προβλήµατα
που πρέπει να συζητήσουµε.

Ένα από αυτά είναι η διευκόλυνση της πρόσβασης των ατό-
µων αυτών γενικότερα στις υπηρεσίες υγείας. Ένα άλλο µεγάλο
θέµα είναι η πιστοποίηση και αξιολόγηση της αναπηρίας. Άλλο
µεγάλο θέµα είναι επίσης η παροχή κινήτρων στις επιχειρήσεις
για να έχουν τα άτοµα αυτά ευκολότερη πρόσβαση στην αγορά
εργασίας. Είµαστε, δηλαδή, σε µία περίοδο συνεχούς διαβού-
λευσης, έτσι ώστε να ικανοποιήσουµε πάγια αιτήµατα του ανα-
πηρικού κινήµατος.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-

δελφοι, σειρά έχει τώρα η µε αριθµό 441/16.2.2010 δεύτερη επί-
καιρη ερώτηση του Βουλευτή της Νέας ∆ηµοκρατίας κ.
Γεωργίου Κοντογιάννη προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφο-
ρών και ∆ικτύων, σχετικά µε το αεροδρόµιο της Ανδραβίδας
κ.λπ..

Αναλυτικά η επίκαιρη ερώτηση του κ. Κοντογιάννη έχει ως
εξής:

«Η λειτουργία του πολιτικού αεροδροµίου της Ανδραβίδας
αποτελεί ζήτηµα καθοριστικό για την ανάπτυξη του Νοµού
Ηλείας.

Κατά την περίοδο προκήρυξης των πρόωρων εκλογών, µετά
από µακρά γραφειοκρατική διαδικασία και ένταξη του έργου στο
ΕΣΠΑ, απέµενε µόνο η υπογραφή του αρµοδίου Υπουργού ΠΕ-
ΧΩ∆Ε για τη δηµοπράτηση του έργου.

Ωστόσο, και παρά το γεγονός ότι από την ανάληψη των καθη-
κόντων της νέας Κυβέρνησης έχουν περάσει πάνω από τρεις
µήνες, δεν έχει σηµειωθεί καµµία πρόοδος.

Αντίθετα, σε ευρεία σύσκεψη που πραγµατοποιήθηκε στο
Υπουργείο Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων µε αντικείµενο
τη δροµολόγηση έργων σε αεροδρόµια της περιφέρειας, δεν
έγινε καµµία αναφορά στο αεροδρόµιο της Ανδραβίδας, σε αντί-
θεση µε άλλα περιφερειακά αεροδρόµια που θα χρηµατοδοτη-
θούν από το ΕΣΠΑ.

Κατόπιν τούτου ερωτάται ο αρµόδιος Υπουργός:
1. Ποια η πρόθεση της Κυβέρνησης αναφορικά µε την υλο-

ποίηση και τη χρηµατοδότηση της λειτουργίας του πολιτικού αε-
ροδροµίου της Ανδραβίδας; Υπάρχει µεταστροφή της πολιτικής
της σε σχέση µε τις δεσµεύσεις της προηγούµενης κυβέρνησης;

2. Πότε θα γίνει η δηµοπράτηση του έργου και ποιο το χρονο-
διάγραµµα υλοποίησής του;»

Στην επίκαιρη ερώτηση του κ. συναδέλφου θα απαντήσει ο
Υφυπουργός Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων κ. Νικόλαος
Σηφουνάκης.

Κύριε Υφυπουργέ, έχετε το λόγο για τρία λεπτά.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΟΥΝΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Μετα-

φορών και ∆ικτύων): Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, ο στό-
χος της Κυβέρνησής µας αυτήν την περίοδο είναι να εργαστούµε
στην κατεύθυνση της επιτάχυνσης, της υλοποίησης των σύγ-
χρονων υποδοµών στα αεροδρόµια της χώρας και την εφαρµογή
επίσης ενός προγράµµατος ευέλικτου για τον εκσυγχρονισµό.

∆ιαµορφώνουµε παράλληλα τις κατάλληλες συνθήκες για την
ανάδειξη τουλάχιστον των πέντε βασικών διεθνών αερολιµένων
της χώρας ως κόµβους των ευρωπαϊκών και διεθνών δικτύων
προσέλκυσης, όσο το δυνατό περισσότερων αεροπορικών εται-
ρειών. Αλλά, βεβαίως, επαναλαµβάνω και για τον εκσυγχρονισµό
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των υπολοίπων περιφερειακών αεροδροµίων όπως παραδείγµα-
τος χάριν είναι αυτό της Ανδραβίδας.

Βεβαίως, για όλα αυτά απαιτείται και η συνεργασία της Τοπι-
κής Αυτοδιοίκησης του Α’ και Β’ βαθµού, µε τους επιχειρηµατι-
κούς φορείς του τουρισµού και όχι µόνο, όλος εκείνος ο κλάδος,
όλος εκείνος ο τοµέας που σχετίζεται µε τις αεροµεταφορές,
ούτως ώστε να συνδιαστεί αυτό και µε την αναβάθµιση της πα-
ροχής υπηρεσιών για τους Έλληνες πολίτες βεβαίως, αλλά και
για τους τουρίστες.

Υπάρχουν πολλά που µπορούν να γίνουν στον τοµέα των αε-
ροµεταφορών και, ιδιαίτερα, στην ανάπτυξη και στον εκσυγχρο-
νισµό, στη λειτουργία των αεροδροµίων, γιατί, κακά τα ψέµατα,
πολλά από αυτά σήµερα δεν είναι όπως θα έπρεπε να είναι ως
προς την παροχή υπηρεσιών, αλλά, αν θέλετε, και ως προς την
πρώτη εντύπωση την οποία αποκοµίζει ο ξένος επισκέπτης.

Για το συγκεκριµένο αεροδρόµιο της Ανδραβίδας, δεν ξέρω
από πού έχετε τις πληροφορίες και ποιος σας τις έδωσε για το
ότι έγινε σύσκεψη στην οποία δεν αναφέρθηκε για την Ανδρα-
βίδα τίποτα. Αυτόν που σας έδωσε την πληροφορία πρέπει να
τον ελέγξετε, διότι έγιναν πολλές συσκέψεις µε το σηµερινό δι-
οικητή της ΥΠΑ, ο οποίος ξέρετε ότι είναι ένας ∆ιοικητής τον
οποίο δεν διόρισε η σηµερινή Κυβέρνηση, µε όλους τους επιτε-
λείς και είδαµε ένα προς ένα όλα τα αεροδρόµια. Ποίο παρα-
δείγµατος χάριν µπορεί να ενταχθεί στο ΕΣΠΑ – ΠΕΠ και ποίο
στο θεµατικό του Υπουργείου;

Έτσι, λοιπόν, προβλέπεται για το σχεδιασµό του επιχειρησια-
κού προγράµµατος 2007-2013, ποσό 20.000.000 ευρώ για τη
χρηµατοδότηση της κατασκευής του νέου κτηρίου του αερο-
σταθµού της Ανδραβίδας, για λοιπές εγκαταστάσεις και για δια-
µόρφωση του περιβάλλοντα χώρου. Σ’ αυτήν την ενότητα έχει
εκχωρηθεί προτεραιότητα και από την ενδιάµεση διαχειριστική
αρχή, η οποία ήδη από το µήνα Οκτώβριο έχει δηµοσιεύσει τη
σχετική πρόσκληση για την υποβολή προτάσεων.

Στο πλαίσιο αυτό η ΥΠΑ έχει υποβάλει στη ∆ιεύθυνση Νοτίου
Ελλάδος φάκελο για την κατασκευή του νέου κτηρίου αερο-
σταθµού και λοιπές εγκαταστάσεις, διαµόρφωση περιβάλλοντα
χώρου στο αεροδρόµιο της Ανδραβίδας συνολικού προϋπολογι-
σµού 29.500.000 ευρώ και ελέγχεται η πληρότητα του φακέλου
από την Ενδιάµεση ∆ιαχειριστική Αρχή της ∆υτικής Ελλάδας.

Η Ενδιάµεση ∆ιαχειριστική Αρχή Μεταφορών µετά τον έλεγχο
της πληρότητας των µελετών, των σχεδίων, των τευχών δηµο-
πράτησης συναίνεσε από 31 Οκτωβρίου 2009 στο ότι το έργο
αυτό παρουσιάζει πληρότητα και την απαιτούµενη ετοιµότητα
για δηµοπράτηση. Ο επικαιροποιηµένος προϋπολογισµός του
έργου φτάνει τα 29.500.000 ευρώ. Θα συγχρηµατοδοτηθεί από
το ΠΕΠ Ελλάδος, Πελοποννήσου και Ιονίων νήσων µε το ποσό
των 20.000.000 ευρώ και το υπόλοιπο ποσό θα διατεθεί από τους
πόρους της ΥΠΑ (τέλος εκσυγχρονισµού και ανάπτυξης αερο-
δροµίων).

Μετά την έκδοση της απόφασης ένταξης στο ΠΕΠ, από την
περιφέρεια ∆υτικής Πελοποννήσου, θα οριστικοποιηθεί η δηµο-
πράτηση του έργου. Το έργο προβλέπεται να έχει ολοκληρωθεί
περί το τέλος του 2013.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο ερωτών Βουλευτής
Ηλείας της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Γεώργιος Κοντογιάννης έχει το
λόγο για τρία λεπτά.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Υπουργέ,
χαίροµαι, διότι ο προγραµµατισµός που είχε ανακοινωθεί και που
έχω υπ’ όψιν µου και εγώ από τον Ιούλιο του 2009, συνεχίζεται
και όσα ανεγράφησαν στον τοπικό Τύπο και ήταν και η αφορµή
για την ερώτησή µου, διότι αναρωτηθήκατε και εσείς από πού
άντλησα τις πληροφορίες αυτές για τις συσκέψεις, δεν ευστα-
θούν.

Συνεπώς χαίροµαι διότι ο προγραµµατισµός που είχε θέσει η
Νέα ∆ηµοκρατία –σας θυµίζω ότι υπήρξε ένα µεγάλο πρόβληµα
µε την απόφαση του Συµβουλίου της Επικρατείας για την εξεύ-
ρεση νέου χώρου, για την υποβολή εκ νέου των µελετών- µέσα
από έναν αγώνα δρόµου, ολοκληρώθηκε. Θέλω να πιστεύω και
εγώ ότι σύντοµα θα γίνει δηµοπράτηση του αεροδροµίου της Αν-
δραβίδας.

Επιµένουµε στη λειτουργία του αεροδροµίου της Ανδραβίδας
και ως πολιτικού, κύριε Υπουργέ, διότι είναι η πύλη εκείνη που

θα δώσει τη δυνατότητα ανάπτυξης, όχι µόνο στην Ηλεία αλλά
και σε ολόκληρη την περιοχή, όχι µόνο για τον τουρισµό αλλά θα
ενισχύσει και τις αγροτικές εξαγωγές.

Σας επισηµαίνω, γιατί και εσείς είπατε για τη συνεννόηση που
πρέπει να υπάρχει µε τις τουριστικές επιχειρήσεις και την Τοπική
και Νοµαρχιακή Αυτοδιοίκηση, ότι στη συγκεκριµένη περίπτωση
πολλές τουριστικές επενδύσεις συνδέουν την υλοποίησή τους
µε τη λειτουργία του αεροδροµίου της Ανδραβίδας. Καταλαβαί-
νετε, λοιπόν, πόσο σηµαντικό είναι για την περιοχή, αλλά γενι-
κότερα και για την οικονοµία της χώρας, πολύ περισσότερο όταν
η Ανδραβίδα ως σηµείο µεταφορών θα έχει µια µοναδική δυνα-
τότητα.

Μέσα σε ακτίνα δέκα χιλιοµέτρων θα έχει αεροδρόµιο, λιµάνι,
τη νέα εθνική οδό, αλλά θα έχει και το σιδηρόδροµο. Ως εκ τού-
του, καταλαβαίνετε και εσείς τη σηµασία που δίνει η περιοχή µου
στη λειτουργία –και ως πολιτικού- του νέου αεροδροµίου της Αν-
δραβίδας. Και γι’ αυτόν ακριβώς το λόγο θέλω να σας παρακα-
λέσω οι υπόλοιπες διαδικασίες να κινηθούν το συντοµότερο
δυνατόν, διότι η αµφιβολία -για το αν θα γίνει ή δεν θα γίνει- στο
µυαλό των κατοίκων της περιοχής υπάρχει πάντα.

Οι διαβεβαιώσεις ήταν πολλές στο παρελθόν και, βέβαια, κα-
νείς δεν µπορεί να ξεχάσει ότι εν µία νυκτί το 1985 το αεροδρό-
µιο της Ανδραβίδας έκλεισε, µε απόφαση του τότε Υπουργού
Προεδρίας του Μένιου του Κουτσόγιωργα και µεταφέρθηκε στον
Άραξο. Αναµένουµε, λοιπόν, το συντοµότερο δυνατόν να γίνει η
δηµοπράτηση και ένα όνειρο της περιοχής να γίνει πραγµατικό-
τητα.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο Υφυπουργός Υποδο-
µών, Μεταφορών και ∆ικτύων κ. Νικόλας Σηφουνάκης έχει το
λόγο.

Ορίστε, κύριε Υφυπουργέ, έχετε το λόγο για τρία λεπτά.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΟΥΝΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Μετα-

φορών και ∆ικτύων): Κύριε Πρόεδρε, δεν έχω πολλά να προ-
σθέσω. Χαίροµαι που κατανόησε το θέµα ο κύριος συνάδελφος.

Εκείνο που µπορώ να πω είναι ότι εµείς όλους αυτούς τους
µήνες εργαστήκαµε, προκειµένου από πλευράς της ΥΠΑ να ολο-
κληρωθεί ο φάκελος των µελετών. Από εκεί και πέρα -όπως σας
είπα- είναι θέµα της διαχειριστικής αρχής της περιφέρειας δυτι-
κής Πελοποννήσου να εντάξει στο κοµµάτι εκείνο του προϋπο-
λογισµού για το οποίο έχει δεσµευθεί, δηλαδή, τα 20.000.000
ευρώ. Τα υπόλοιπα τα 9,5 εκατοµµύρια ευρώ θα διατεθούν, θα
προστεθούν -όπως σας είπα- από τον προϋπολογισµό της Υπη-
ρεσίας της Πολιτικής Αεροπορίας.

Υπάρχει, όµως, ένα θέµα και πρέπει να σας το πω. Η Υπηρεσία
Πολιτικής Αεροπορίας εδώ και αρκετά χρόνια, έχει ξεκινήσει ένα
πολύ µεγάλο πρόγραµµα για τον εκσυγχρονισµό κάποιων περι-
φερειακών αεροδροµίων. ∆υστυχώς, η συντριπτική πλειοψηφία
των µελετών χρειάζονται επικαιροποίηση ή ολοκλήρωση. Με τις
διαδικασίες που έχει θεσπίσει ο νόµος του κ. Σουφλιά, δυσκο-
λεύονται πολύ οι διαδικασίες. Εµείς προσπαθούµε να αλλάξουµε
αυτήν την ιστορία.

Θα σας φέρω ένα παράδειγµα για το αεροδρόµιο της Κεφαλ-
λονιάς που έχουµε ένα πολύ µεγάλο έργο, βασίζεται σε µελέτη -
την οποία έχει εκπονήσει ένας µέγιστος Έλληνας αρχιτέκτονας-
και δυστυχώς ενώ δεν έχει παραδοθεί ακόµα η οριστική µελέτη,
πρέπει βάσει του νόµου αυτού του κ. Σουφλιά να γίνει επικαιρο-
ποίηση της µελέτης µέσω της διαδικασίας του ν.716 -όπως λέµε-
που πάει να πει ότι θα έχουµε την µελέτη σε δύο χρόνια.

Αντιλαµβάνεστε τι σηµαίνει αυτό. Ενώ έχουµε, λοιπόν, τον
προϋπολογισµό, έχουµε τα χρήµατα, να µην µπορούµε να υλο-
ποιήσουµε ένα έργο που σε επίπεδο µελέτης περίπου είναι
έτοιµο.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Αυτό δεν έχει καµία σχέση.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΟΥΝΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Μετα-

φορών και ∆ικτύων): Όχι, βέβαια, δεν έχει καµµία σχέση αυτό.
Θέλω να σας πω, όµως, ότι ενώ έχουµε όλο το πρόγραµµα για

τα περιφερειακά αεροδρόµια της χώρας, δυστυχώς τρέχουµε να
προλάβουµε τους χρόνους, ούτως ώστε να µπορούµε, πράγµατι,
να κάνουµε -µέσα στα πλαίσια του ΕΣΠΑ- το καλύτερο που µπο-
ρεί να γίνει σε ένα πολύ µεγάλο αριθµό αεροδροµίων. Και νοµίζω
θα το κατορθώσουµε.

Ευχαριστώ πολύ.

3950 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστούµε, κύριε
Υφυπουργέ.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, η µε αριθµό 454/16.2.2010 τρίτη
επίκαιρη ερώτηση της Ε’ Αντιπροέδρου της Βουλής και Βουλευ-
τού του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Βέρας Νικο-
λαΐδου προς την Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης,
σχετικά µε τη µονιµοποίηση των οκτακοσίων εβδοµήντα πέντε
συµβασιούχων έργου γιατρών-οδοντιάτρων του ΙΚΑ κ.λπ. δεν συ-
ζητείται λόγω κωλύµατος της κυρίας Αντιπροέδρου και συνεπώς
διαγράφεται.

Επίκαιρες ερωτήσεις δευτέρου κύκλου:
Η µε αριθµό 451/16.2.2010 πρώτη επίκαιρη ερώτηση του Βου-

λευτή του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Βασιλείου
Κεγκέρογλου προς την Υπουργό Οικονοµίας, Ανταγωνιστικότη-
τας και Ναυτιλίας, σχετικά µε την προστασία των καταναλωτών
και των επιχειρήσεων από την αύξηση ειδικού φόρου καυσίµων
δεν συζητείται λόγω κωλύµατος της κυρίας Υπουργού και συνε-
πώς διαγράφεται.

Εισερχόµαστε τώρα στην µε αριθµό 452/16.2.2010 δεύτερη
επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Κων-
σταντίνου Κουκοδήµου προς τον Υπουργό Εσωτερικών, Αποκέ-
ντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης, σχετικά µε το
διορισµό στο δηµόσιο τοµέα των διακεκριµένων αθλητών µε την
υποχρεωτική διακοπή της αγωνιστικής τους δραστηριότητας
κ.λπ..

Αναλυτικά, η επίκαιρη ερώτηση του κ. Κουκοδήµου έχει ως
εξής:

«Στο νόµο που πρόσφατα ψηφίστηκε στη Βουλή µε τον τίτλο
«Αναµόρφωση συστήµατος προσλήψεων στο δηµόσιο τοµέα» και
συγκεκριµένα, στο άρθρο 11 για το διορισµό διακριθέντων αθλη-
τών, προβλέπονται ρητά τα εξής: «2. Οι παραπάνω αθλητές για
να διοριστούν πρέπει να έχουν διακόψει την αγωνιστική τους
δραστηριότητα κατά το χρόνο υποβολής της αίτησής τους για
διορισµό. Για το σκοπό αυτό υποβάλλουν σχετική περί τούτου
βεβαίωση της οικείας οµοσπονδίας, καθώς και υπεύθυνη δή-
λωση περί διακοπής της αγωνιστικής τους δραστηριότητας. Αν
αποκαλυφθεί εκ των υστέρων η ανακρίβεια όσων αναφέρονται
στην υπεύθυνη δήλωση, ανακαλείται υποχρεωτικά ο διορισµός
τους και επιφυλάσσεται η ποινική και αστική ευθύνη τους για την
υποβολή ανακριβούς ή αναληθούς δήλωσης».

Επειδή, κατά την άποψή µας, αλλά και συνολικότερα των αξιω-
µατούχων του αθλητικού κινήµατος, η πρόβλεψη αυτή ουσια-
στικά υποχρεώνει τους αθλητές να αποσυρθούν από τον
αθλητισµό, µε έπαθλο το διορισµό τους στο δηµόσιο και βέβαια,
λειτουργεί ως αντικίνητρο για την παρουσία διακεκριµένων αθλη-
τών στον υψηλό αθλητισµό, µε ό,τι αυτό συνεπάγεται, κατόπιν
των παραπάνω, ερωτάται ο αρµόδιος Υπουργός:

- Προτίθεται να τροποποιήσει τη σχετική διάταξη σε ό,τι
αφορά την υποχρεωτική διακοπή της αγωνιστικής δραστηριότη-
τας των διακεκριµένων αθλητών;».

Στην επίκαιρη ερώτηση του κυρίου συναδέλφου θα απαντήσει
ο Υφυπουργός Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής
∆ιακυβέρνησης κ. Γεώργιος Ντόλιος.

Έχετε το λόγο για τρία λεπτά να απαντήσετε, κύριε Υφυ-
πουργέ.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΝΤΟΛΙΟΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, Αποκέ-
ντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης): Κύριε συνάδελφε,
το θέµα µάς είναι γνωστό. Ακούµε και εµείς, όπως και εσείς. Είναι
γνωστό πλέον σε όλη την ελληνική κοινωνία ότι ο ν.3812 δεν είναι
ένα νόµος που, βεβαίως, γίνεται αποδεκτός χωρίς κανένα πρό-
βληµα από µια σειρά κοινωνικών οµάδων. Μια από αυτές τις κοι-
νωνικές οµάδες είναι οι αθλητές, είναι η αθλητική κοινότητα.

Πριν δώσω µια συγκεκριµένη απάντηση στο ερώτηµά σας,
θέλω να πω ότι στη χώρα µας το όραµα της µέσης ελληνικής οι-
κογένειας είναι ο δηµόσιος τοµέας. Επενδύονται κόποι, επεν-
δύονται πόροι, επενδύονται µεγάλες προσπάθειες για να
διασφαλιστεί µια θέση δηµοσίου υπαλλήλου. Στον τονισµό του
οράµατος αυτού, στην ένταση του χρώµατός του έχει συµβάλει
η ελληνική πολιτεία µε διάφορους τρόπους, δηµιουργώντας
στρατιές οµήρων µέσω των συµβασιούχων έργου παλαιότερα,
µέσω των «STAGE». Και, βεβαίως, έχει συµβάλει στον τονισµό
του χρώµατος αυτού του οράµατος µέσω του τρόπου µε τον
οποίο απευθύνθηκε στην αθλητική κοινότητα της χώρας.

Η αθλητική κοινότητα της χώρας συνέβαλε µε τον τρόπο που
αξιοποίησε αυτές τις ευνοϊκές ρυθµίσεις της πολιτείας σε µια
κακή εικόνα του δηµοσίου, δηλαδή, οι αθλητές δεν παρουσιάζο-
νταν στη δουλειά τους. Οι αθλητές δεν παρουσιάζονταν στη δου-
λειά τους και µετά το τέλος της αθλητικής δραστηριότητας.

Αυτά τα ζητήµατα είχαν εντοπιστεί και από την προηγούµενη
κυβέρνηση, µε σειρά εγγράφων από διάφορες υπηρεσίες. Έτσι,
λοιπόν, η προηγούµενη κυβέρνηση, µε το ν.3708/2008 έθετε ως
προϋπόθεση διορισµού των διακριθέντων αθλητών την αποδε-
δειγµένη διακοπή της αθλητικής τους δραστηριότητας, για να
µπορέσουν να κάνουν αίτηση.

Αυτός ο νόµος δεν εφαρµόστηκε στην πράξη ή εφαρµόστηκε
υπό την εξής έννοια. Γινόταν µια αίτηση χωρίς διακοπή, παρου-
σιαζόταν µετά το φαινόµενο της συνεχούς απουσίας από τη δου-
λειά τους, µε αποτέλεσµα µια σειρά υπηρεσιών -και έχω
έγγραφα, κύριε συνάδελφε, εδώ- όπως ο ∆ήµος της Αθήνας,
όπως ο Γενικός Γραµµατέας του Υπουργείου Οικονοµικών, το
2008 να αρνηθούν να προσλάβουν αθλητές, γιατί αυτοί τους
οποίους ήδη είχαν προσλάβει τους δηµιουργούσαν µεγάλα προ-
βλήµατα στις υπηρεσίες.

Έτσι, λοιπόν, εµείς, βρίσκοντας αυτήν την κατάσταση, νοµο-
θετήσαµε µε έναν πολύ καθαρό τρόπο. Και λέγοντας καθαρό,
εννοώ το εξής.

Λάβαµε υπ’ όψιν ότι όσοι είχαν δηµιουργήσει δικαίωµα διορι-
σµού στο δηµόσιο, δεν απώλεσαν αυτό τους το δικαίωµα. Ο
νόµος εφαρµόζεται από 1.1.2010. Είναι ένας νόµος που εκλογι-
κεύει τα πράγµατα. ∆εν στερεί το προνόµιο του διορισµού στο
δηµόσιο, αφαιρεί, όµως, τη δυνατότητα να διορίζεται κάποιος
στο δηµόσιο και να µην πατάει στη δουλειά του.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο ερωτών Βουλευτής
Πιερίας της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Κουκοδήµος
έχει το λόγο για τρία λεπτά.

Ορίστε, κύριε συνάδελφε.
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟ∆ΗΜΟΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόε-

δρε.
Κύριε Υπουργέ, είναι γνωστό ότι πολλοί αθλητές και συνα-

θλητές µου, το προνόµιο της εργασίας στο δηµόσιο τοµέα το
εξέλαβαν ως µια αργοµισθία, µε αποτέλεσµα να γίνεται κατά-
χρηση αυτού του προνοµίου. Έτσι, επικράτησε η άποψη ότι το
προνόµιο αυτό προκαλεί το δηµόσιο αίσθηµα, για αυτό και πι-
στεύω ότι ψηφίστηκε ο ν.3708.

∆εν πρέπει, όµως, να ξεχνάµε ότι το διάστηµα εκείνο, το κοι-
νωνικό αίσθηµα πίεζε και εσάς αλλά και εµάς, ως κυβέρνηση,
γιατί δηµιουργήθηκε το µεγάλο θέµα του ντόπινγκ στο Πεκίνο.
Έτσι, φέραµε τότε εκείνα τα µέτρα. ∆εν µπορείτε, λοιπόν, να κα-
τηγορείτε την κυβέρνηση της Νέας ∆ηµοκρατίας γιατί έφερε
έναν αυστηρό νόµο για τους αθλητές.

Βέβαια, σε συνέντευξη Τύπου του Γενικού Γραµµατέα Αθλητι-
σµού, µε χαρά και ικανοποίηση άκουσα ότι ο νόµος αυτός επα-
νεκτιµάται από την Κυβέρνηση στη βάση συγκριµένων προτάσεων
που έχει υποβάλει η Γενική Γραµµατεία Αθλητισµού στον προϊ-
στάµενο Υπουργό Πολιτισµού, τον κ. Γερουλάνο, αλλά και σε
εσάς, στο Υπουργείο Εσωτερικών. Και, βέβαια, περιµένουµε τις
εξελίξεις για τις προτάσεις αυτές σε ένα καινούργιο θεσµικό
πλαίσιο για όλον τον αθλητισµό. Ενώ, όµως, κάτω από άλλες συν-
θήκες και σε άλλους νόµους κάνετε διαβούλευση, εδώ δεν γίνε-
ται διαβούλευση, δεν κάνετε καµµία συζήτηση µε εµάς και δεν
ακούτε καµµία δική µας πρόταση.

Έκανε, όµως, ο Γενικός Γραµµατέας Αθλητισµού στη συνέ-
ντευξη Τύπου - που µάλλον δεν τον παρακολουθείτε- και µια µε-
γάλη γκάφα, µια γκάφα ολκής. Ο νόµος του Γιάννη Ιωαννίδη δεν
λέει πουθενά αυτά που ισχυρίζεται ο Γενικός Γραµµατέας Αθλη-
τισµού, δηλαδή ότι θα πρέπει οι αθλητές να έχουν διακόψει ένα
χρόνο πριν την αθλητική τους δραστηριότητα για να διοριστούν.
Απεναντίας, δίνει µια προθεσµία ενός έτους από τη διακοπή έως
την υποβολή της αίτησής τους.

Εγώ, όµως, αυτά τα αφήνω απέξω, κύριε Υφυπουργέ. Η εν
λόγω διάταξη - και ως αθλητής και ως Ολυµπιονίκης- θεωρούσα
και τότε, όπως θεωρώ και σήµερα ότι αποτελεί, ουσιαστικά, ένα
µεγάλο αντικίνητρο για τους Έλληνες αθλητές. Και το θέµα µας
δεν είναι κοµµατικό για να ερίζουµε εδώ πότε και µε ποια συν-
θήκη πέρασε αυτή η συγκεκριµένη διάταξη. Θεωρώ δε ότι η πα-
ροχή αυτών των κινήτρων στους διακριθέντες αθλητές δεν θα

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ΞΘ’ - 19 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2010 3951



πρέπει παρά να αποτελεί µια επιβράβευση και απόδοση τιµής
της πολιτείας στο πρόσωπό τους για τη µεγάλη προσπάθεια που
καταβάλλουν.

Απαιτείται δε, πριν από την εφαρµογή οποιασδήποτε διάταξης
–εσείς, άλλωστε, µας κάνετε φροντιστήριο για τη διαβούλευση-
να υπάρχει ένας διάλογος µε όλους τους αθλητικούς φορείς -
τους έχουµε ξεχάσει αυτούς, δεν τους ρωτάµε ποτέ και για τί-
ποτα- για να γίνει µια δίκαιη αναµόρφωση του θεσµικού πλαισίου
ολόκληρου του αθλητισµού.

Και οι προτάσεις που έχουµε να κάνουµε, κύριε Υπουργέ -και
να τις µεταφέρετε και στον κ. Γερουλάνο, αλλά και στον Υπουργό
σας- είναι να υπάρχει δυνατότητα διορισµού σε χρονικό ορίζοντα
πέντε ετών, δηλαδή έναν ολυµπιακό κύκλο συν ένα χρόνο από
τη χρονιά της διάκρισης των αθλητών και να δίνεται, επίσης, η
δυνατότητα µιας τριετούς παράτασης σε περίπτωση που στο
διάστηµα της πενταετίας υπάρξει και νέα διάκριση.

Όµως, υπάρχει και ένας πολύ πιο απλός τρόπος, κύριε
Υπουργέ. Να βάλετε ένα όριο ηλικίας τα τριάντα πέντε χρόνια, να
µην τους κάνετε αργόµισθους. Μέχρι τότε να µην προσλαµβά-
νεται κανένας. Είναι µια ώριµη ηλικία τα τριάντα πέντε χρόνια για
να σταµατήσει τον αθλητισµό κάποιος και στη συνέχεια να απο-
δέχεται το διορισµό του.

Σας ευχαριστώ πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα της Νέας ∆ηµοκρατίας)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστώ, κύριε συνά-
δελφε.

Ο Υφυπουργός Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής
∆ιακυβέρνησης κ. Γεώργιος Ντόλιος έχει το λόγο για τρία λεπτά.

Ορίστε, κύριε Υφυπουργέ, έχετε το λόγο για να δευτερολογή-
σετε.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΝΤΟΛΙΟΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, Αποκέ-
ντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης): Εγώ θέλω να ση-
µειώσω ότι επισηµαίνουµε από κοινού µε τον κύριο συνάδελφο
–και πιστεύω ότι όχι µόνο µε τον κύριο συνάδελφο, που είναι και
γνωστός αθλητής, τον κ. Κουκοδήµο, αλλά µε όλους τους συνα-
δέλφους- την ύπαρξη προβλήµατος. Οι αθλητές διορίζονται στο
δηµόσιο σε πολύ µεγάλο αριθµό και δεν πάνε στη δουλειά τους.
Πόσοι; Τα τελευταία επτά χρόνια, χίλιοι πεντακόσιοι.

Θα ήθελα να αναφερθώ σ’ ένα συγκεκριµένο έγγραφο του
∆ήµου Αθηναίων, της 29.9.2009, στο τέλος της προεκλογικής πε-
ριόδου, παρ’ όλο που είναι τέλος προεκλογικής περιόδου. Σ’
αυτό το έγγραφο, ο κ. Κακλαµάνης αρνείται να εφαρµόσει το
νόµο, δηλαδή να προσλάβει δέκα τέσσερις αθλητές, γιατί λέει
ότι έχουν ήδη εξήντα και δηµιουργείται µεγάλο πρόβληµα στην
Υπηρεσία.

Έγγραφο της Γενικής Γραµµατείας του Υπουργείου Οικονο-
µικών, Γενική ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικής Υποστήριξης, ηµεροµηνία
6 Αυγούστου 2009, λέει ότι δεν µπορούµε να προσλάβουµε κι
άλλους αθλητές διότι ήδη έχει µειωθεί η απόδοση των υπηρε-
σιών µας λόγω του ότι απασχολείται σ’ αυτές ένας µεγάλος αριθ-
µός µε µειωµένες ώρες και ηµέρες απασχόλησης.

∆εν θέλω να αναφερθώ σε ονοµατεπώνυµα αθλητών, επειδή
δεν θέλω να θίξω ανθρώπους, λίγο-πολύ είναι γνωστά σε όλους
µας.

Όλοι, λοιπόν, λέµε ότι υπάρχει πρόβληµα. Ποιος είναι ο τρό-
πος για να λυθεί το πρόβληµα; Την προηγούµενη κυβέρνηση δεν
την κατηγόρησα. Εγώ θεωρώ ότι καλώς έκανε τη δουλειά της.
Εξάλλου, έχω την αίσθηση και για τον κ. Ιωαννίδη, όταν νοµοθε-
τούσαν, πως η άποψη που είχε εκφράσει είναι να βρεθεί τρόπος
να µη χάνονται προνόµια, να µειωθεί ο αριθµός των κατηγοριών,
ο αριθµός των αθλητών, δηλαδή, που µπορούν να µπουν στο δη-
µόσιο, αλλά να βρεθεί τρόπος να πηγαίνουν στη δουλειά τους.

Με βάση, λοιπόν, όλες αυτές τις απόψεις, εµείς νοµοθετή-
σαµε. Θεωρούµε ότι νοµοθετήσαµε µε υπεύθυνο και καλό τρόπο.
Αναλαµβάνουµε αυτήν την ευθύνη και δεν υπάρχει κανένα ενδε-
χόµενο να αλλάξουµε, να τροποποιήσουµε αυτήν τη νοµοθεσία,
γιατί είναι κοινός τόπος όχι µόνο του πολιτικού κόσµου της
χώρας, αλλά και του συνόλου του ελληνικού λαού ότι το δηµόσιο
δεν είναι ένας χώρος αργοµισθιών. Εµείς τιµούµε τους αθλητές,

περιορίζουµε τις κατηγορίες.
Και θέλω να κλείσω, κύριε συνάδελφε, µε το εξής: Είναι πολύ

κακό, πολύ άσχηµο να δηµιουργούνται προσδοκίες και ελπίδες
σε µία σειρά ελληνικών οικογενειών, να πιέζουν τα παιδιά τους –
γιατί οι κατηγορίες που έµπαιναν στο δηµόσιο ήταν πάρα πολλές-
µε πολύ λίγες πιθανότητες να µπουν στο δηµόσιο πετυχαίνοντας
µία διάκριση. Τελικά, αυτό δεν καθίσταται δυνατό και αντιλαµ-
βάνεστε ότι µιλάµε για καταστροφή ανθρώπινων οντοτήτων.

Εµείς, περιορίζοντας τις κατηγορίες, πετυχαίνουµε πρώτα
αυτό, δεν βάζουµε δηλαδή σ’ αυτήν τη δοκιµασία, σ’ αυτήν την
οµηρία νέα παιδιά και ελληνικές οικογένειες. Και νοµοθετώντας
µ’ αυτόν τον τρόπο την υποχρεωτική παρουσία των διακριθέντων
αθλητών στο δηµόσιο, πιστεύουµε ότι διαφυλάσσουµε πρώτα
από όλα το κύρος των αθλητών χωρίς αµφιβολία και της αθλητι-
κής κοινότητας ευρύτερα.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟ∆ΗΜΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα µπο-
ρούσα να έχω το λόγο;

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ορίστε, κύριε Κουκο-
δήµο, έχετε το λόγο.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟ∆ΗΜΟΣ: Κύριε Υφυπουργέ, δεν κα-
τηγόρησα εσάς ότι εσείς κάνετε κριτική στην κυβέρνηση της
Νέας ∆ηµοκρατίας. Είπα ότι ο γενικός φραµµατέας το έκανε στη
συνέντευξη Τύπου την οποία έδωσε πριν από µία εβδοµάδα στη
γενική γραµµατεία.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡEΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-

δελφοι, θα ήθελα να ανακοινώσω στο Σώµα ότι από τα άνω δυ-
τικά θεωρεία, παρακολουθούν τη συνεδρίασή µας, αφού πρώτα
ξεναγήθηκαν στους χώρους του Μεγάρου της Βουλής των Ελ-
λήνων τριάντα πέντε µαθητές και µαθήτριες και τρεις εκπαιδευ-
τικοί - συνοδοί τους από το Γυµνάσιο Σµύνθης Ξάνθης.

Η Βουλή τους καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

∆εν ακούω πολύ ζωηρά χειροκροτήµατα, κύριοι συνάδελφοι.
Αξίζουν χειροκροτήµατα τα παιδιά από την Ξάνθη.

(Ζωηρά και παρατεταµένα χειροκροτήµατα)
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, όπως βλέπετε, µόνο

εµείς είµαστε εδώ!
ΠΡΟΕ∆ΡEΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Μα γι’ αυτό κι εγώ

απευθύνοµαι σ’ εσάς, κύριοι συνάδελφοι, για ό,τι καλό ή κακό γί-
νεται. Εποµένως, ευθυνόµεθα οι παρόντες.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Είναι πολύ ευπρόσδεκτη η Ξάνθη,
κύριε Πρόεδρε!

ΠΡΟΕ∆ΡEΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Πολύ ωραία!
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ – Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Είναι εξαιρετικά ευπρόσδε-

κτα τα παιδιά από την Ξάνθη.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κύριοι συνάδελφοι, η µε

αριθµό 455/16-2-2010 τρίτη επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Αποστόλου Νάνου προς
την Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής,
σχετικά µε τη λήψη µέτρων για τη λειτουργία της επιχείρησης
ΚΟΝΤΙ ΑΕΒΕ στο Βόλο, την περιβαλλοντική επιβάρυνση κ.λπ.,
δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου Βουλευτού και συ-
νεπώς διαγράφεται.

Επίσης, η µε αριθµό 440/16-2-2010 τέταρτη επίκαιρη ερώτηση
του Βουλευτή του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Κωνστα-
ντίνου Αϊβαλιώτη προς τον Υπουργό Εξωτερικών, σχετικά µε τις
διαπραγµατεύσεις µε την Πρώην Γιουγκοσλαβική ∆ηµοκρατία
Μακεδονίας κ.λπ., δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου
Υπουργού και συνεπώς διαγράφεται.

Τέλος, η µε αριθµό 447/16-2-2010 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. ∆ηµητρίου
Παπαδηµούλη προς τους Υπουργούς Πολιτισµού και Τουρισµού
και Οικονοµικών, σχετικά µε τα χρέη των αθλητικών ανωνύµων
εταιρειών (ΠΑΕ και ΚΑΙ) προς το ελληνικό δηµόσιο, δεν συζητεί-
ται λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και συνεπώς διαγρά-
φεται.

Κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των επικαίρων
ερωτήσεων.

3952 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, εισερχόµαστε στην ηµερήσια διάταξη των

ΕΠΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Θα συζητηθεί η υπ’ αριθµόν 18/15/26-1-2010 επίκαιρη επερώ-
τηση των Βουλευτών του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ.κ.
Κωνσταντίνου Αϊβαλιώτη, Γεωργίου Ανατολάκη, Βαΐτση Αποστο-
λάτου, Κυριάκου Βελόπουλου, Μαυρουδή Βορίδη, Σπυρίδωνος-
Άδωνι Γεωργιάδη, Άγγελου Κολοκοτρώνη, Ιωάννη Κοραντή,
Παύλου Μαρκάκη, Ουρανίας Παπανδρέου-Παπαδάκη, Αθανασίου
Πλεύρη, Ηλία Πολατίδη, Αστέριου Ροντούλη και Αλέξανδρου
Χρυσανθακόπουλου προς τους Υπουργούς Προστασίας του Πο-
λίτη και Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρ-
νησης, σχετικά µε την αύξηση της εγκληµατικότητας και την
αντιµετώπισή της.

Το λόγο έχει ο πρώτος επερωτών Βουλευτής κ. Αθανάσιος
Πλεύρης για δέκα λεπτά.

Κύριε Πλεύρη, έχετε το λόγο.
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριοι συνάδελφοι, κύριε Υπουργέ, πραγµατικά, αυτή η συζή-

τηση γίνεται µετά από ένα τραγικό συµβάν και θεωρώ ότι πρέπει
να ξεκινήσουµε εκφράζοντας τα συλλυπητήρια στην οικογένεια
του δολοφονηθέντος από τη δραστηριότητα και την πράξη δύο
αλλοδαπών εγκληµατιών, δύο Αλβανών που µε χειροβοµβίδες
και µε όλη αυτήν τη διαδικασία µάχης που προκάλεσαν, οδήγη-
σαν, τελικά, στο θάνατο αυτόν τον άνθρωπο.

Και θέλω, κύριε Υπουργέ, να το ξεκαθαρίσω αυτό, γιατί βλέπω
κάποιες εφηµερίδες, οι οποίες φηµίζονται για το µίσος που έχουν
για την Αστυνοµία, να προσπαθούν να συνδέσουν από ποια πυρά
«έπεσε» νεκρός αυτός ο άνθρωπος.

Η ουσία είναι ότι η µάχη προκλήθηκε από δύο αλλοδαπούς κα-
κοποιούς, από δύο αλλοδαπούς εγκληµατίες, ο ένας εκ των
οποίων είχε άδεια από τις φυλακές. Κάποια στιγµή, λοιπόν, θα
πρέπει να εξεταστεί και το καθεστώς των αδειών και το πώς είναι
δυνατόν τέτοια εγκληµατικά στοιχεία αντί να εκτίουν την ποινή
τους και µετά να σηκώνονται να πηγαίνουν πίσω στη χώρα τους
που έχουν έρθει εδώ και εγκληµατούν, οδηγούνται σ’ αυτήν την
κατάσταση µε την άνεση να έχουν άδειες.

Και ξεκαθαρίζω ότι δεν είµαι κατά των αδειών των φυλακισµέ-
νων, διότι αυτές χρειάζονται. Όµως, πρέπει να υπάρχει έλεγχος
όσον αφορά το πού δίνονται. Για παράδειγµα, πώς είναι δυνα-
τόν αυτός ο συγκεκριµένος κακοποιός να είχε πάρει εφτά φορές
άδεια;

Ερχόµαστε τώρα στο ίδιο το περιεχόµενο της επίκαιρης επε-
ρώτησης.

Κύριε Υπουργέ, επειδή υπάρχει και θράσος από αυτούς τους
δύο εγκληµατίες οι οποίοι βγαίνουν και λένε τώρα ότι θέλουν να
αναλάβουν και τα έξοδα του παιδιού που έχασε τον πατέρα του
-και δεν είναι δυνατόν από εγκληµατίες να έχουµε έστω και µια
επίφαση ηθικής τάξης και ηθικής αναγνώρισης- πρέπει επιτέλους
η πολιτεία να αναλάβει τις ευθύνες της.

Κύριε Υπουργέ, πραγµατικά το 2009 είχαµε µια έκρηξη της
εγκληµατικότητας, είχαµε µια σταδιακή, συνεχώς, ανοδική πο-
ρεία εγκληµατικότητας µε αποκορύφωµα το 2009. Συνολικά εί-
χαµε 49% παραπάνω ληστείες, 62% περισσότερη σεξουαλική
κακοποίηση, 22% περισσότερα ναρκωτικά, είκοσι τρεις χιλιάδες
κλοπές οχηµάτων –φανταστείτε αριθµός!- εξήντα πέντε χιλιάδες
διαρρήξεις και τέσσερις χιλιάδες επτακόσιες οκτώ ληστείες.

Επίσης, έχουµε και νέο είδος ληστειών που δεν παρατηρού-
νταν τα προηγούµενα χρόνια, πριν από µια δεκαετία. Αυτό ση-
µαίνει ότι έχουµε ληστείες όχι µόνο σε τράπεζες, αλλά και σε
σούπερ µάρκετ. Φανταστείτε είχαµε τετρακόσιες πενήντα εννιά
ληστείες, δηλαδή, πάνω από µια ληστεία την ηµέρα σε σούπερ
µάρκετ, ενώ ανά τρεις µέρες είχαµε µια ληστεία σε πρατήρια
υγρών καυσίµων!

Έχουµε, λοιπόν, µια ποσοτική αύξηση της εγκληµατικότητας
και τα ερωτήµατά µας είναι συγκεκριµένα: Ποιο είναι το πρό-
γραµµα και τι θέλετε να κάνετε προς αυτήν την κατεύθυνση και
ειδικά αναφορικά µε τις ληστείες, τα ναρκωτικά και της διαρρή-
ξεις, όπου έχουµε και τη µεγαλύτερη αύξηση;

Εκτός όµως, κύριε Υπουργέ, από την ποσοτική αύξηση της
εγκληµατικότητας, που θα µπορούσα να πω ότι είναι κάτι που κά-

ποιος θα µπορούσε να το συνδυάσει και µε την οικονοµική κρίση
και την ανέχεια που υπάρχει, έχουµε παρατηρήσει και µια ποιο-
τική αύξηση της εγκληµατικότητας, που αν θέλετε αυτή είναι και
πολύ πιο επικίνδυνη.

∆εν έχουµε πλέον την εγκληµατικότητα που αναπτύσσεται κα-
θαρά σε οικονοµικά κριτήρια. Έχουµε µία εγκληµατικότητα όπου
παραβιάζονται πλήρως τα δικαιώµατα, δεν γίνεται σεβαστή η αν-
θρώπινη αξιοπρέπεια, βλέπουµε να σκοτώνονται άνθρωποι για
100 και 150 ευρώ και όταν από αυτό εδώ το βήµα στη συζήτηση
των πολιτικών Αρχηγών, ο Πρόεδρος του Λαϊκού Ορθοδόξου Συ-
ναγερµού, αναφέρθηκε στην συµµετοχή των αλλοδαπών σε
αυτήν τη δραστηριότητα προσπαθήσατε να διαχωρίσετε το θέµα
στο αν είναι µετανάστες ή αν είναι αλλοδαποί κακοποιοί.

Να πούµε πρώτα απ’ όλα, ποια είναι αυτή η συµµετοχή για να
ξέρουµε τι λέµε. Εδώ πέρα είναι απαντήσεις που µου έχετε δώσει
εσείς, κύριε Υπουργέ, τις υπογράφει ο Υφυπουργός σας ο κ.
Βούγιας. Συµµετοχή αλλοδαπών στις ληστείες 51%, στις κλοπές
51%, στις ανθρωποκτονίες 35%, στη σεξουαλική εκµετάλλευση
57% και στους βιασµούς 50%. Ένας στους δύο βιασµούς γίνεται
από αλλοδαπούς και θα µου πείτε, καταλαβαίνετε τις κλοπές
επειδή πεινάνε, το βιασµό πώς θα τον καταλάβουµε κύριε
Υπουργέ; Τις ανθρωποκτονίες πώς θα τις καταλάβουµε; ∆εν ανα-
φέροµαι σε άλλα εγκλήµατα όπως είναι η πλαστογραφία και η
πνευµατική ιδιοκτησία που τα ποσοστά είναι σχεδόν στο 100%.

Πάµε να δούµε τι γίνεται µέσα στις φυλακές. Κρατούµενοι στις
ελληνικές φυλακές. Πέντε χιλιάδες εκατόν εβδοµήντα έξι Έλλη-
νες -σας θυµίζω ότι η χωρητικότητα είναι για επτάµιση χιλιάδες
που σηµαίνει ότι αν δεν είχαµε αυτήν όλη την εισαγόµενη εγκλη-
µατικότητα οι συνθήκες των φυλακών θα ήταν µία χαρά- έξι χι-
λιάδες διακόσιοι πενήντα έξι αλλοδαποί. Θα µου πείτε µήπως
αυτοί δεν είχαν δικηγόρο, δεν είχαν να πληρώσουν;

Πάµε στα κακουργήµατα. ∆ύο χιλιάδες οκτακόσιοι Έλληνες,
τρεις χιλιάδες διακόσιοι αλλοδαποί. Θέλετε να δούµε και τα
βαριά κακουργήµατα άνω των δέκα ετών; Χίλιοι πεντακόσιοι σα-
ράντα Έλληνες, δύο χιλιάδες τριάντα επτά αλλοδαποί.

Αυτά είναι τα νούµερα που δίνετε. Η βαριά εγκληµατικότητα
προέρχεται από αλλοδαπούς εγκληµατίες σε µεγάλο βαθµό. Και
στο ερώτηµα που λέτε: «∆εν είναι µετανάστες είναι αλλοδαπά
στοιχεία που εγκληµατούν», κύριε Υπουργέ, εγώ ξέρω ότι άµα
εσείς, οι προκάτοχοί σας και άλλα Υπουργεία που έχουν συ-
ναρµοδιότητα σε αυτά τα θέµατα, έκαναν σωστά τη δουλειά τους
αυτοί δεν θα ήταν εδώ πέρα και δεν θα είχαµε αυτό το πράγµα
το οποίο ζούµε εµείς σήµερα.

Συνεπώς δεν θέλετε να τους πείτε µετανάστες; Θέλετε να τους
πείτε αλλοδαπούς εγκληµατίες; Η ουσία είναι ότι µπήκαν µε πα-
ράνοµες διαδικασίες, πολλοί από αυτούς µε το νόµο του προκα-
τόχου Υπουργού, του κ. Παυλόπουλου, και πιο πριν το νόµο του
κ. Σκανδαλίδη, έχουν νοµιµοποιητικά έγγραφα στη χώρα, είχαν
πάρει νοµιµοποιητικά έγγραφα και εγκληµατούν.

Αυτό το ζούµε σε όλα τα επίπεδα. Βλέπετε γκετοποιηµένες πε-
ριοχές. Η Α’ Περιφέρεια Αθηνών, στην οποία έχω την τιµή να
εκλέγοµαι, είναι η κατ’ εξοχήν περιφέρεια που ζει αυτό το δράµα.
Έχουµε συνθήκες εξαθλίωσης για µετανάστες και φυσικά, κυ-
ρίως, για Αθηναίους πολίτες που βρίσκονταν εδώ πέρα, µετανά-
στες που γίνονται αντικείµενο εκµετάλλευσης από συµπατριώτες
τους και συµµετέχουν σε όλες αυτές τις δραστηριότητες και τε-
λικά όλο αυτό το πλέγµα το πληρώνει ο Έλληνας πολίτης. Ένας
Έλληνας πολίτης που είχε µάθει να έχει τουλάχιστον στα θέ-
µατα ασφάλειας µία ποιότητα ζωής και βλέπει αυτήν την εισα-
γόµενη εγκληµατικότητα.

Θα σας πω και κάτι που πολλοί θα προσπαθήσουν να το συν-
δυάσουν µε οποιαδήποτε τάση ρατσισµού και δεν έχει σας πλη-
ροφορώ κανένα τέτοιο στοιχείο. Η ποιοτική αύξηση οφείλεται
εκεί, κύριε Υπουργέ, διότι όταν έχουµε µεταναστευτικές ροές
από χώρες που η ανθρώπινη αξία δεν έχει πραγµατικά καµµία
αξιοπρέπεια, όταν η γυναίκα θεωρείται πράγµα και κυκλοφορεί
µε φερετζέ, σας πληροφορώ ότι οι εγκληµατίες που έρχονται
από εκεί πολύ εύκολα θα κάνουν και το βιασµό και πολύ πιο εύ-
κολα θα σκοτώσουν για 100 ευρώ γιατί η ανθρώπινη αξία δεν
τους λέει τίποτα, διότι έτσι µεγάλωσαν έτσι έµαθαν. ∆εν είναι
θέµα ρατσισµού, είναι θέµα των κοινωνιών που τους είχαν ανα-
πτύξει και καλούµαστε εµείς να τους διαχειριστούµε χωρίς να
έχουµε ερωτηθεί.
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Γενικότερα, κύριε Υπουργέ, υπάρχει ένα πρόβληµα στο θέµα
του τι πρέπει να γίνει. Αυτήν τη στιγµή από την πλευρά σας υπάρ-
χουν κάποιες παλινωδίες στα θέµατα της αστυνοµικής φύλαξης.
Η Αστυνοµία θέλει ηθική και υλική συµπαράσταση, κύριε
Υπουργέ. Αλλά τι βλέπει από εσάς, από τον προϊστάµενό της; Να
έχουµε φαινόµενα αστυνοµικής, ενδεχοµένως, βίας, η οποία
όµως –µε συγχωρείτε, κύριε Υπουργέ- δεν θα ελεγχθεί από εσάς,
θα ελεγχθεί από τα αρµόδια όργανα. Όταν βλέπει ο αστυνοµι-
κός τον πολιτικό του προϊστάµενο να παίρνει θέση για το περι-
στατικό στα Εξάρχεια, χωρίς προηγουµένως να υπάρχει η
οποιαδήποτε Ε∆Ε, να παίρνει θέση για το περιστατικό στον Άγιο
Παντελεήµονα, επειδή µία αλλοδαπή κατηγόρησε δύο αστυνο-
µικούς και να παίρνει θέση και για το τελευταίο περιστατικό µε
τον Χιλιανό κρατούµενο, σας ερωτώ: Ο υφιστάµενός σας που θα
κληθεί να κάνει την Ε∆Ε, όταν εσείς έχετε µιλήσει για απόταξη,
για «βρικόλακες» του παρελθόντος που δεν έχουν σχέση µε την
Ελληνική Αστυνοµία, τι θα κάνει;

Κύριε Υπουργέ –θα συνεχίσω στη δευτερολογία µου, για να
µην κάνω κατάχρηση χρόνου- η κατάσταση είναι δραµατική και
οι αποφάσεις πρέπει να είναι υπεύθυνες προς όφελος του Έλ-
ληνα πολίτη που δεν αντέχει άλλο µέσα σε µια οικονοµική κρίση
να βλέπει ότι δεν είναι δυνατόν να ζει αξιοπρεπώς και στα θέ-
µατα της ασφάλειάς του. Είπατε ότι είστε έτοιµος µε ένα πρό-
γραµµαχιλίωνµηχανών,πουθαβγουνκαιθαγίνειπεριφρούρηση. Σας
ερωτώ: Αυτές οι µηχανές υπάρχουν; Τις έχετε παραγγείλει εσείς;
Βρίσκονται εδώ πέρα; Και αν τυχόν υπάρχουν, πότε περιµένετε
να τις βγάλετε; Όταν θα έχουµε ένα νέο κύµα τέτοιας έντονης
κρίσεως στην εγκληµατικότητα; Πότε επιτέλους θα δει ο πολίτης
την αστυνοµική περιφρούρηση για να αισθανθεί την ασφάλεια;

Σας ευχαριστώ πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστούµε τον κύριο
συνάδελφο.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, µε επιστολή του προς τον Πρό-
εδρο της Βουλής κ. Φίλιππο Πετσάλνικο ο Κοινοβουλευτικός Εκ-
πρόσωπος του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Σπυρίδων
Χαλβατζής ορίζει ως Κοινοβουλευτικό Εκπρόσωπο για τη συζή-
τηση της σηµερινής επερώτησης τον Βουλευτή κ. Νικόλαο Πα-
πακωνσταντίνου.

Το λόγο έχει τώρα ο Βουλευτής του ΛΑΟΣ κ. Κυριάκος Βελό-
πουλος για πέντε λεπτά.

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, θεωρώ ότι στο Κοινοβούλιο δεν πρέπει να λέ-

γονται µισές αλήθειες. Σήµερα, λοιπόν, θα επιχειρήσουµε να
αποτυπώσουµε µε την παρέµβασή µας το µείζον θέµα της εγκλη-
µατικότητας, γιατί έχουµε µια τελείως διαφορετική αντίληψη για
όλα όσα λέτε και όσα πράττετε. ∆εν έχουµε τίποτα επί προσω-
πικού, αλλά επί συνόλου της κυβερνητικής πολιτικής. Θεωρούµε,
λοιπόν, ότι οι µισές αλήθειες στο ΠΑΣΟΚ έχουν γίνει καθηµερινή,
επιστηµονική βάση.

Πριν από λίγα λεπτά, κύριε Υπουργέ, άκουσα τον κ. Πάγκαλο
για ένα άλλο θέµα, αλλά αποδεικνύεται ότι τα µισόλογα τα λέτε.
Πρώτη ερώτηση του κ. Καρατζαφέρη για το θέµα των πετρε-
λαίων. Λέει ο κ. Πάγκαλος στην εκποµπή του φίλου µου του κ.
Χαρδαβέλα. Στις «Πύλες του Ανεξήγητου» λέχθηκαν αυτά.
Ήξερε ο κ. Πάγκαλος ότι η εκποµπή ήταν ο «Αθέατος Κόσµος»,
δηµοσιογραφική εκποµπή. Ήξερε επίσης ότι ο κ. Παπαχελάς
έκανε παρόµοια εκποµπή για τα πετρέλαια στο Αιγαίο και ότι
υπάρχουν πετρέλαια, απλά δεν µπορούσε να το πει εδώ. Ο κ. Τσί-
πρας έκανε µιαν ερώτηση για τον δέκατο τέταρτο µισθό. Πάλι
δεν απήντησε η Κυβέρνησή σας. Ψέλλισε ο Υπουργός, ο κ. Πα-
πακωνσταντίνου. Ούτε διέψευσε ούτε επιβεβαίωσε. «Θα τον δώ-
σετε τον δέκατο τέταρτο µισθό, ναι ή όχι;». Τίποτα.

Πάµε στις µισές αλήθειες.
Κύριε Υπουργέ, έχω µιαν ερώτηση τριάντα τριών Βουλευτών

του ΠΑΣΟΚ. Θα την καταθέσω στα Πρακτικά. Είναι κατατεθει-
µένη στις 6 Μαρτίου 2009. Εάν αυτά που ρωτούσαν οι δικοί σας
συνάδελφοι τότε τα εφαρµόζατε από την πρώτη στιγµή που γί-
νατε Κυβέρνηση, θα υπήρχε νηνεµία, ησυχία, τάξη και ασφάλεια.
Όχι βέβαια της επταετίας, δεν θα θέλαµε τέτοιες συµπεριφορές,
αλλά θα είχαµε ησυχία, τάξη και ασφάλεια. Καταθέτω, λοιπόν,
στα Πρακτικά την ερώτηση των συναδέλφων Βουλευτών του

ΠΑΣΟΚ, για να δείτε ότι άλλα λέγατε όταν ήσασταν αντιπολί-
τευση και άλλα πράττετε.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Κυριάκος Βελόπουλος
καταθέτει για τα Πρακτικά την προαναφερθείσα ερώτηση, η
οποία βρίσκεται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ι-
εύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

∆εν θα σας πω για τα νούµερα. ∆εν θέλω να πω ότι αυξήθηκε
η εγκληµατικότητα κατά 300%, ότι υπάρχουν βιασµοί, ότι υπάρ-
χουν ένα σωρό πράγµατα. Αυτά, κύριε Υπουργέ, τα ξέρει ο πο-
λίτης καλύτερα και από εσάς και από εµένα και από τον
οποιονδήποτε, γιατί εµείς έχουµε και τη δυνατότητα να περπα-
τάµε στο δρόµο µ’ ένα µικρό φόβο βέβαια, αλλά είναι διαφορε-
τική η ζωή µας. Μένουµε σε καλύτερες περιοχές, δεν µένουµε
σε γκετοποιηµένες περιοχές. Θα πάµε, λοιπόν, στην ουσία του
προβλήµατος.

Κύριε Υπουργέ, το έγκληµα στην Ελλάδα τα τελευταία δεκα-
πέντε χρόνια έχει πάρει µιαν άγρια µορφή. Αυτή είναι µία πραγ-
µατικότητα, δεν είναι η µισή αλήθεια. Είναι η πραγµατικότητα,
µια άγρια µορφή. Τέτοια µορφή δεν είχε ποτέ η ελληνική εγκλη-
µατικότητα.

Ενθυµούµαι, επειδή ήµουν δηµοσιογράφος, κύριε Υπουργέ,
πριν δεκαπέντε χρόνια όταν κάναµε ρεπορτάζ είχαµε καµµιά δυ-
ναµίτιδα σε κανένα νυχτερινό µαγαζί, είχαµε εν πάση περιπτώ-
σει εγκληµατικές πράξεις, αλλά δεν είχαµε αυτό που είδαµε να
φεύγουν χειροβοµβίδες σε γειτονιές! Αυτό σηµαίνει άγρια εγκλη-
µατικότητα, κύριε Υπουργέ. Και µόνος σας δεν µπορείτε να την
αντιµετωπίσετε, είναι δεδοµένο αυτό. Είσαστε σε µία ειλικρινά
δύσκολη θέση, δυσχερή θέση. Αλλά το τονίζουµε, αυτό που πρέ-
πει να καταλάβετε και σεις και η Κυβέρνηση είναι ότι η εγκληµα-
τικότητα δεν έχει καµµία σχέση µε αυτήν που ξέραµε. Και οι
αστυνοµικοί στους οποίους εσείς προΐσταστε είναι εκπαιδευµέ-
νοι για άλλη εγκληµατικότητα και αυτή είναι πολύ πιο βαριά.

Να σας θέσω ένα ερώτηµα. Κανείς εδώ δεν αναρωτήθηκε πού
βρήκαν τα όπλα οι κύριοι αυτοί; Και µιλάµε για βαρύ οπλισµό.
Ερωτώ, λοιπόν, χειροβοµβίδες, καλάσνικοφ, δυναµίτιδα, αυτά
από πού ήρθαν; Έπεσαν µε αλεξίπτωτο, κύριε Υπουργέ;

Και βέβαια στα blogs, κύριε Υπουργέ -δεν είµαι από αυτούς
που πιστεύουν αν είναι αλήθεια ή ψέµατα- λέγονται πολλά για
αυτούς τους «κυρίους» Αλβανούς. Σας ρωτώ, λοιπόν, και θέλω
απάντηση: Βρέθηκαν προκηρύξεις εκεί µέσα, ναι ή όχι; Και αν
βρέθηκαν το περιεχόµενό τους τι λέει; Γιατί πολλά λέγονται,
κύριε Υπουργέ, για διασύνδεση αυτών των ανθρώπων µε τροµο-
κρατικές οργανώσεις, όχι εγχώριες, αλλά αλλότριες. Αν, λοιπόν,
συµβαίνουν αυτά –διαψεύστε το εδώ- υπάρχει πρόβληµα, κύριε
Υπουργέ, γιατί οι τύποι είναι πολύ καλά εκπαιδευµένοι. Αυτό φά-
νηκε, τουλάχιστον, από την Αστυνοµία η οποία τους έπιασε στον
ύπνο, αλλά δεν τους συνέλαβε. Έγινε µακελειό και ευτυχώς δεν
έγιναν χειρότερα.

Εκείνο που µε ενόχλησε είναι τα κανάλια. Άκουγα να λένε τον
Έλληνα Βορειοηπειρώτη Τόντη. Το Τότης από πότε έγινε Τόντης,
κύριε Υπουργέ; Ο άνθρωπος είναι Βορειοηπειρώτης, η οικογέ-
νεια Τότη υπάρχει και στη βόρειο Ελλάδα, είναι Βλάχοι στην κα-
ταγωγή, αλλά δεν τόλµησε κανείς να πει ότι είναι Βορειοηπειρώτης,
λέγανε ότι είναι Αλβανός. Άρα, λοιπόν, υπάρχει και η υποβολι-
µαία συµπεριφορά των καναλιών, γιατί δεν έχω άδικο, κύριε
Υπουργέ.

Θα σας κάνω και δυο-τρεις ερωτήσεις ακόµα, γιατί θεωρώ ότι
είναι η ουσία του πράγµατος. Σας ερωτώ, κύριε Υπουργέ,
υπήρχε ένα παρόµοιο περιστατικό σαν της Κούνεβα µε Ελληνίδα
στη Θεσσαλονίκη; Υπήρχε αυτό της κ. Μανωλοπούλου. Θέλετε
περισσότερα στοιχεία; Θα σας τα δώσω τώρα.

Κύριε Κουβέλη, η Βενετία Μανωλοπούλου…
ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Θέλετε να σας βοηθήσω κάπου;
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Να το ακούσετε και σεις, σ’ αυτό

θέλω να µε βοηθήσετε. Καλή είναι η βοήθεια και πάσα βοήθεια
ευπρόσδεκτη.

Λέω, λοιπόν, το εξής: Η Βενετία Μανωλοπούλου, κύριε Κου-
βέλη. είναι η κυρία η οποία υπέστη το ίδιο µε την κ. Κούνεβα.
Είναι Ελληνίδα όµως. Αυτό είναι το πρόβληµα. Χθες µου καταγ-
γέλθηκε, κύριε Υπουργέ. Η εταιρεία που ανέλαβε την καθαριό-
τητα στο αεροδρόµιο «ΜΑΚΕ∆ΟΝΙΑ» ξέρετε ποια είναι, κύριε
συνάδελφε -µε καταγγελίες από τα blogs πάλι που διάβασα και
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από εφηµερίδα γερµανική- θυγατρική της «GOLDMAN SACHS»!
Να δώσω τα στοιχεία, κύριε Υπουργέ. Αυτή η εταιρεία η θυγα-
τρική της «GOLDMAN SACHS» είναι υπαίτια, ηθικός αυτουργός
αυτής της βιαιοπραγίας εις βάρος της Ελληνίδας καθαρίστριας,
της κ. Μανωλοπούλου. Κανείς, όµως, δεν το είπε αυτό.

Είµαι βέβαιος –θα δώσω και άλλα στοιχεία µετά- θα της δώ-
σετε και σπίτι και δουλειά, όλα αυτά που κάνατε για την κ. Κού-
νεβα, γιατί άλλο είναι να είσαι Έλληνας και άλλο να είσαι
αλλοδαπός. Αυτή η επιµεριστική διάθεση εµένα µε ενοχλεί.

∆υο-τρεις προτάσεις για να κλείσω, κύριε Πρόεδρε, ζητώ συγ-
γνώµη...

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Με τίτλους, παρακαλώ.
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Μονολεκτικά, κύριε Πρόεδρε.
Για να κάνουµε και προτάσεις, γιατί το κόµµα θέλει να κάνει

προτάσεις, δεν είναι µόνο να κάνεις γενικόλογα µία αναφορά
στην εγκληµατικότητα.

Πρώτη πρόταση. Τιµωρία σε όσους νοικιάζουν σε λαθροµετα-
νάστες σπίτι, δηλαδή, ό,τι ισχύει στη Γαλλία, στην Ιταλία και στη
Γερµανία. Όσοι νοικιάζουν σε λαθροµετανάστες σπίτι, κύριε
Υπουργέ, να τιµωρούνται µε πρόστιµο 50.000 ευρώ.

∆εύτερη πρόταση. Να φαίνεται η φυσιογνωµία των εγκληµα-
τιών. Εγώ δεν µπορώ να καταλάβω, κύριε Κουβέλη, δυστυχώς –
και το λέω σε σας γιατί είστε και έγκριτος νοµικός- να βλέπω
τους εγκληµατίες που έκαναν µακελειό στο Βύρωνα και να κάνει
ψηφιδοποίηση το κανάλι. Και αν αύριο ξαναβγούν έξω µε µία αί-
τηση αποφυλακίσεως ή µία αίτηση αδείας, να µην το ξέρει κανέ-
νας. Όχι! Κάθε µέρα να «παίζουν» οι φάτσες των εγκληµατιών,
αυτών των αδίστακτων δολοφόνων, γιατί για δολοφόνους πρό-
κειται.

Τρίτον, για να κλείσουµε εδώ...
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ολοκληρώστε, παρα-

καλώ.
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ολοκληρώνω, κύριε Πρόεδρε.
Να γίνει µία καταγραφή, επιτέλους, όλων αυτών των κυρίων

µε την κάρτα υγείας, που προτείναµε εδώ και πάρα πολύ καιρό.
Καταγράψτε τους ποιοι είναι όλοι αυτοί οι λαθροµετανάστες, οι
µετανάστες, οι κάθε λογής που µπαίνουν εδώ µέσα, για να ξέ-
ρουµε ποιοι είναι.

Και θα καταθέσω στα Πρακτικά, κύριε Πρόεδρε, αυτές τις ει-
κόνες, γιατί θέλω να κάνω ένα σχόλιο. Αυτές οι εικόνες –θέλω
όλοι να τις παραλάβετε- είναι εικόνες του πολυπολιτισµού. Τη
γυναίκα, η οποία ήταν µοιχαλίδα –το καταθέτω- τη λιθοβόλησαν
θαµµένη, τη γυναίκα που ήταν µοιχαλίδα την αποκεφάλισαν.
Αυτός είναι ο πολυπολιτισµός! Με σέχτες µουσουλµανικές, κύριε
Υπουργέ, δεν µπορείς να ζήσεις και να επιβιώσεις. Πάρτε στα
Πρακτικά αυτές τις φωτογραφίες, ούτως ώστε όποιος θέλει να
τις πάρει.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Κυριάκος Βελόπουλος κα-
ταθέτει για τα Πρακτικά τις προαναφερθείσες φωτογραφίες, οι
οποίες βρίσκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ι-
εύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

Και είναι και άλλα. Για 1.000 ευρώ ο άλλος αποκεφαλίστηκε
στη Σαουδική Αραβία, επειδή έκλεψε.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ευχαριστώ, κύριε Βελό-
πουλε.

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: ∆είτε τις φωτογραφίες λίγο, κύριε
Υπουργέ.

Είναι δύσκολα τα πράγµατα. Το υπέρτατο αγαθό του πολίτη
είναι η ασφάλεια και είστε Υπουργός –θα το ξαναπώ ακόµη µια
φορά- δυστυχώς του πολίτη, του Έλληνα πολίτη, όχι µόνο του
Αριστερού, αλλά και του Έλληνα.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Γρηγόριος Νιώτης): Ο Βουλευτής του ΛΑΟΣ

κ. Ιωάννης Κοραντής έχει το λόγο για πέντε λεπτά.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Κύριε Υπουργέ, πριν από µερικούς

µήνες ο Μιχάλης Χρυσοχοΐδης είχε δηλώσει ότι η έξαρση της
εγκληµατικότητας µετέτρεψε την Αθήνα σε Καµπούλ. Τα τραγικά
περιστατικά µε πρωταγωνιστές αστυνοµικούς και αδίστακτους
κακοποιούς που συνέβησαν χθες και προχθές επαληθεύουν τον
ισχυρισµό του. Η διαφορά είναι ότι τότε ο Μιχάλης Χρυσοχοΐδης
ήταν Βουλευτής της αντιπολίτευσης, ενώ σήµερα βρίσκεται στη
θέση του αρµόδιου Υπουργού. Μέχρι στιγµής καµµία από τις δε-
σµεύσεις του δεν έχει υλοποιηθεί, µε συνέπεια αθώοι άνθρωποι

να χάνουν τη ζωή τους µέρα µεσηµέρι στο κέντρο της Αθήνας.
Και όσο οι δεσµεύσεις παραµένουν στα λόγια, τα πράγµατα θα
χειροτερεύουν.

Αυτό το οποίο µόλις σας διάβασα, κύριε Υπουργέ, θα µπο-
ρούσατε να πείτε ότι προέρχεται από το στόµα του Γιάννη Κο-
ραντή, Βουλευτή του ΛΑΟΣ, κόµµα της Αντιπολίτευσης. Όµως,
όχι, τα έγραψε η εφηµερίδα «ΕΘΝΟΣ» προχθές, κύριε Υπουργέ.
Και δεν φαντάζοµαι να εκφράζει τον ΛΑΟΣ η εφηµερίδα
«ΕΘΝΟΣ». Υπάρχουν, βεβαίως, πλείστα όσα τέτοια γραπτά, δεν
χρειάζεται να επεκταθώ, διότι νοµίζω ότι αποτυπώνουν το γενι-
κότερο αίσθηµα.

(Στο σηµείο αυτό την Προεδρική Έδρα καταλαµβάνει ο ΣΤ’
Αντιπρόεδρος της Βουλής κ. ΒΑΪΤΣΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΑΤΟΣ).

Ας πιάσω ορισµένα συγκεκριµένα στοιχεία:
Από την έκθεση της Ελληνικής Αστυνοµίας για το 2009 προ-

κύπτει ότι όλοι οι βασικοί δείκτες εγκληµατικότητας που σχετί-
ζονται µε τη ζωή, την περιουσία και τη σωµατική ακεραιτότητα
των κατοίκων εκτινάχθηκαν στα ύψη σε σύγκριση µε το 2008. Οι
κλοπές και οι διαρρήξεις σε όλη την επικράτεια αυξήθηκαν κατά
7,14%, οι κλοπές τροχοφόρων αυξήθηκαν κατά 13,38%, οι ένο-
πλες ληστείες αυξήθηκαν κατά 42,97%, οι ληστείες στις τράπε-
ζες κατά 39%, τα αδικήµατα της σεξουαλικής εκµετάλλευσης
κατά 67,18% και πάει λέγοντας.

Όσο µιλάµε για τα στοιχεία που έχουν σχέση µε τη λεγόµενη
µικροεγκληµατικότητα ή αλλιώς εγκληµατικότητα του δρόµου,
που αφορούν τον µέσο πολίτη, αυτόν που παίρνει το λεωφορείο,
το τρόλεϊ, τον ηλεκτρικό, που κυκλοφορεί στα πεζοδρόµια, οι αρ-
παγές τσαντών αυξήθηκαν κατά 83%, τα δε κινητά τηλέφωνα και
τα πορτοφόλια κατά 38%. Εκπληκτικά στοιχεία, δηµόσια στοιχεία
και µπράβο στην ΕΛΑΣ που τα δηµοσιεύει!

Αυτό που µε ανησυχεί πολύ περισσότερο, κύριε Υπουργέ, είναι
κάτι άλλο που δηµοσιοποιεί η ΕΛΑΣ, ότι κατά το 2009 κατάφερε
να κατασχέσει 33% λιγότερα παράνοµα στρατιωτικά τουφέκια
ενώ βρήκε µόλις τριάντα επτά περισσότερα παράνοµα πιστόλια
σε σχέση µε το προηγούµενο έτος.

Καλά, εδώ γίνεται χαµός στην πιάτσα! Όπλα κυκλοφορούν
δεξιά και αριστερά. Τα καλάζνικοφ πωλούνται σαν να είναι φι-
στίκια κυριολεκτικά. ∆εν το ξέρετε; Είναι δυνατόν να έχουµε τέ-
τοια στοιχεία; Κατασχέθηκαν, λέει η Αστυνοµία, το 2009
συνολικά εκατόν δέκα αυτόµατα όπλα και τουφέκια, η συντρι-
πτική πλειοψηφία των οποίων είναι καλάζνικοφ σε όλη την πιά-
τσα; Αυτά είναι που κυκλοφορούν;

Λαθροµετανάστευση, πορνεία, ναρκωτικά, παράνοµο εµπόριο,
κοινή εγκληµατικότητα, κοινωνική περιθωριοποίηση, ανθρώπινη
εξαθλίωση, όλα αυτά µαζί στο ιστορικό κέντρο και σε άλλες σκο-
τεινές γειτονιές της Αθήνας έχουν οδηγήσει στη γκετοποίηση,
σε δράσεις εγκληµατικών συµµοριών και στον καθηµερινό φόβο
των πολιτών. ∆εν τα λέω εγώ, κύριε Υπουργέ, αλλά τα είπε ο ∆ή-
µαρχος Αθηναίων, ο κ. Νικήτας Κακλαµάνης, πριν από ελάχιστες
µόλις ηµέρες. Το 40% των παράνοµων µεταναστών είναι χωρίς
χαρτιά και δουλειά και έχει συγκεντρωθεί στο ιστορικό κέντρο
της Αθήνας. Πώς αντιδρούµε; Μα, καταγράφονται στατιστικά
στοιχεία. Και τι λένε τα στατιστικά στοιχεία της Αστυνοµίας;

Επίσης, όσον αφορά τα στοιχεία από τη διεύθυνση αλλοδα-
πών, σε τέσσερα χρόνια συνελήφθησαν συνολικά από το 2006
µέχρι και το 2009 από τις Αστυνοµικές και Λιµενικές Αρχές τε-
τρακόσιες ογδόντα χιλιάδες ογδόντα πέντε λαθροµετανάστες
και έξι χιλιάδες τριακόσιοι σαράντα δύο λαθροδιακινητές.

Εάν θεωρήσουµε, κύριε Υπουργέ, ως λογική βάση υπολογι-
σµού ότι για κάθε συλλαµβανόµενο τουλάχιστον ένας εισχωρεί
χωρίς να συλλαµβάνεται -θα σας κάνω έναν πολύ µετριοπαθή
υπολογισµό, δεν ανατρέχω στις εκτιµήσεις και τα στοιχεία του
Οργανισµού Ηνωµένων Εθνών- τότε πρέπει να πιστέψουµε ότι
µόνο σε αυτήν την τετραετία τουλάχιστον µισό εκατοµµύριο
µπήκε µέσα. Πού έχει πάει; Εξαερώθηκε; Ή µήπως κυκλοφορεί
µε τα ροζ χαρτάκια τα οποία τους δίνουν τη δυνατότητα να φύ-
γουν µέσα σε τριάντα µέρες.

Και το αστειότερο το ξέρετε, κύριε Υπουργέ, είναι ότι τα σχε-
τικά ροζ χαρτάκια που εκδίδονται στην Πάτρα και στην Ηγουµε-
νίτσα απαγορεύουν ρητά στον φέροντα, µέσα σε αυτό το
διάστηµα του ενός µήνα, να κινείται στο χώρο της Αχαΐας και της
Ηγουµενίτσας µε απειλή την άµεση απέλαση. Κι εδώ γελάει ο
κάθε πικραµένος.
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Η αλήθεια είναι, κύριε Υπουργέ, όπως άλλωστε είχατε αναφέ-
ρει κατά την προ ηµερησίας διατάξεως συζήτηση περί λαθροµε-
τανάστευσης προ ηµερών, ότι πράγµατι έχει βελτιωθεί η
κατάσταση στην Πάτρα και στην Ηγουµενίτσα. Μήπως, όµως
έχετε ρωτήσει τις υπηρεσίες σας τι γίνεται στα σύνορα µε την
πρώην Γιουγκοσλαβική ∆ηµοκρατία της Μακεδονίας, διότι αυτό
δεν είναι σηµερινό, αλλά προϋπήρχε; Ασφαλώς αν ρωτήσετε το
σηµερινό διοικητή της Εθνικής Υπηρεσίας Πληροφοριών, θα
µπορεί να σας δώσει συγκεκριµένα στοιχεία και µάλιστα αριθ-
µητικά, πέραν από την Αστυνοµία. Συνεπώς έχει προστεθεί και
σ’ αυτόν τον εξαιρετικά ευαίσθητο χώρο που άπτεται της εξωτε-
ρικής πολιτικής ένα πολύ ευαίσθητο θέµα.

Κύριε Πρόεδρε, θα πω µία φράση µόνο και τελειώνω, για να
πάµε λίγο ανατολικά, κύριε Υπουργέ. Σας είχα ήδη υπενθυµίσει
µε µία ερώτησή µου -στην οποία περιµένω, βεβαίως, απάντηση-
το τι γίνεται στο Αγαθονήσι το οποίο για προφανείς εθνικούς λό-
γους έχει γίνει ένα «µαλακό υπογάστριο». Ξέρετε ότι γίνεται
χαµός εκεί πέρα; Με ποιο τρόπο αντιµετωπίζεται; Με ευκαιριακές
ενισχύσεις των δύο αστυνοµικών που ήταν εκεί; Περιµένω να δω
τι θα γίνει.

Τέλος, δεν ξέρω αν θα είστε εσείς ή κάποιος άλλος, κύριε
Υπουργέ, που θα απαντήσει τη ∆ευτέρα σε µία επίκαιρη ερώτηση
που έχω καταθέσει σχετικά µε το παραεµπόριο και τη συµµετοχή
των λαθροµεταναστών σ’ αυτό. Βγαίνοντας, αν θέλετε, κάνετε
µία βόλτα, πηγαίνετε µέχρι τη γωνία Όθωνος και Αµαλίας να χα-
ζέψετε λίγο. Βεβαίως θα σας αναγνωρίσουν αµέσως και θα σπεύ-
σουν να εξαφανιστούν. Βάλτε κάποιο συνεργάτη σας να πάει για
να δει τι γίνεται. Θα είναι εξαιρετικά διδακτικό.

Σας ευχαριστώ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε πολύ
τον κ. Κοραντή.

Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού
κ. Αϊβαλιώτης έχει το λόγο για πέντε λεπτά.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Σας ευχαριστώ, κύριε Πρόε-
δρε.

Κάνω την παρέµβασή µου από τα έδρανα της Νέας ∆ηµοκρα-
τίας. Άλλωστε είναι γνωστό ότι καλύπτουµε το χώρο της Νέας
∆ηµοκρατίας, είµαστε και Αξιωµατική Αντιπολίτευση.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Μου κάνει εντύπωση η πλήρης απουσία της Νέας ∆ηµοκρα-

τίας. Ας δει από το κανάλι της Βουλής ο ελληνικός λαός, ας δουν
όσοι µας βλέπουν ότι από τους ενενήντα τόσους Βουλευτές της
Νέας ∆ηµοκρατίας δεν είναι εδώ κανείς σήµερα για ένα µείζον
θέµα που είναι η εγκληµατικότητα.

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Είστε εσείς όµως.
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Είναι γνωστό, κύριε Βελό-

πουλε, ότι καλύπτουµε το χώρο της Νέας ∆ηµοκρατίας.
Χθες το βράδυ, κύριε Υπουργέ, κύριοι Βουλευτές, είδα ένα

όνειρο. Είδα στο όνειρό µου την Ελλάδα του 1980. Ήταν Πρω-
θυπουργός ο Γεώργιος Ράλλης και η Ελλάδα «έβαζε τα καλά
της» για να µπει ως δέκατο µέλος στην τότε ΕΟΚ η οποία εκφυ-
λίστηκε στη σηµερινή Ευρωπαϊκή Ένωση µε τριπλάσιο αριθµό
κρατών-µελών και καµµία αλληλεγγύη µεταξύ των κρατών της,
όπως έχουν αποδείξει οι πρακτικές του Σόιµπλε, της Μέρκελ και
όλων των υπολοίπων. Η Ελλάδα, λοιπόν, ήταν τότε µία χώρα µε
δυόµισι εκατοµµύρια λιγότερους κατοίκους. Μέσα σ’ αυτά τα
χρόνια ήλθαν δύο εκατοµµύρια ξένοι µε κάθε τρόπο στην Ελ-
λάδα. Επειδή έτσι ήθελαν ήλθαν στην Ελλάδα, χωρίς να σεβα-
στούν τους νόµους µας και τα προβλήµατα της χώρας ήταν
λίγο-πολύ αυτά που είχε κάθε χώρα εκείνης της εποχής. Είχαµε
τροµοκρατία, αλλά είχαν και οι Ιταλοί τις Ερυθρές Ταξιαρχίες, οι
Γερµανοί τη Μπάντεν Μάινχοφ κ.ο.κ.. Η Ελλάδα ήταν, λοιπόν, µία
χώρα στην οποία υπήρχαν ακόµα η Αστυνοµία Πόλεων και η Χω-
ροφυλακή πριν την άρον-άρον ενοποίηση «στο γόνατο» και εντε-
λώς πρόχειρα που έγινε µετά από το ΠΑΣΟΚ. Εξάλλου πρέπει να
πω ότι προηγµένες δηµοκρατικές χώρες όπως, ας πούµε, το Βέλ-
γιο, έχουν πάντα τη διάκριση µεταξύ Gendarmerie και Αστυνο-
µίας. Υπάρχει πάντα η Χωροφυλακή και η Αστυνοµία στις
προηγµένες δυτικές δηµοκρατικές χώρες, αλλά αυτό δεν πτόησε
το ακραία λαϊκίστικο ΠΑΣΟΚ το οποίο έκανε όσα έκανε όταν ανέ-
λαβε την εξουσία.

Έβλεπα, λοιπόν, στο όνειρό µου την Ελλάδα πριν από τριάντα
χρόνια χωρίς θωρακισµένες πόρτες -ήταν ακατανόητοι αυτοί οι
όροι εκείνοι την εποχή- χωρίς συναγερµούς, χωρίς κλειδαριές
ασφαλείας, χωρίς σιδεριές στα παράθυρα, χωρίς άδειες οπλο-
φορίας, χωρίς συνοδείες µε περιπολικά και «ζητάδες» για κάθε
επίσηµο και µη επίσηµο, χωρίς αλεξίσφαιρα τζάµια, χωρίς αλεξί-
σφαιρα και αλεξίβοµβα αυτοκίνητα I.X., χωρίς αλεξίσφαιρα και
αλεξίβοµβα οχήµατα και χρηµαταποστολές, χωρίς «σεκιουριτά-
δες». ∆εν υπήρχε η λέξη «σεκιουριτάς» πριν από τριάντα χρόνια,
στην Ελλάδα του 1980.

Θυµάµαι ότι στο σπίτι που έχτισε τότε ο πατέρας µου πριν από
τριάντα χρόνια είχαµε µία απλή ξύλινη πόρτα µε µία κλειδαριά η
οποία µε τον καιρό έγινε θωρακισµένη µε δύο τρίαινες ασφα-
λείας, µετά άρχισαν να µπαίνουν σιδεριές στο παράθυρο, άρχι-
σαν να µπαίνουν σιδερένια ρολά στα τζάµια, άρχισαν να
µπαίνουν κάµερες.

Ήλθε ο κ. Τζαβάρας που εκπροσωπεί τη Νέα ∆ηµοκρατία.
Αγαπητέ κύριε συνάδελφε, καλώς ήλθατε. Έτσι, λοιπόν, τώρα θα
είµαστε δύο από τα έδρανα της Νέας ∆ηµοκρατίας!

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαϊτσης Αποστολάτος): Κύριε Αϊβαλιώτη,

πριν συνεχίσετε –θα σας χαρίσω το λεπτό- είµαι υποχρεωµένος
για την τάξη να πω ότι η Νέα ∆ηµοκρατία εκλέγει Γενικό Γραµ-
µατέα Κοινοβουλευτικής Οµάδας αυτή την ώρα και ο κ. Τζαβά-
ρας µας τιµά µε την παρουσία του.

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, διά βοής είναι,
δεν χρειάζεται…

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Συνεχίστε, κύριε Αϊ-
βαλιώτη.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Εντάξει, κύριε Πρόεδρε.
Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κι εγώ.
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Εκεί, λοιπόν, στις αρχές της

δεκαετίας του ’90 µπήκαν στο πατρικό µου σπίτι κάµερες, µπήκε
συναγερµός και µάλιστα µε επιφανειακά καλώδια, διότι όταν χτι-
ζόταν το σπίτι, το 1979, δεν µπορούσε να φανταστεί κανείς ότι
µετά από λίγα χρόνια θα χρειαζόταν να υπάρχει εγκατάσταση
συναγερµού. Πήραµε σκύλο, όχι µόνο επειδή αγαπάµε τα ζώα,
αλλά και για λόγους ασφαλείας. Και το αυτοκίνητο, το καινούρ-
γιο, που επιλέξαµε, κοιτούσαµε αν έχει στα απαραίτητα extras
συναγερµό και immobilizer.

Το βράδυ, λοιπόν, άρχισαν τα αδέλφια µου και η µητέρα µου
να µην µπορούν να κυκλοφορήσουν τόσο εύκολα, γιατί η κατά-
σταση στη γειτονιά ήταν αρκετά έκρυθµη.

Θα καταθέσω για τα Πρακτικά τα δηµοσιεύµατα του
«ΕΘΝΟΥΣ», της «ΑΥΡΙΑΝΗΣ», στα οποία φαίνεται ότι σιγά-σιγά η
Ελλάδα έγινε Σικάγο. Και, µάλιστα, το «ΕΘΝΟΣ» γράφει «Σικάγο
το κέντρο της Αθήνας».

Επίσης, θα καταθέσω για τα Πρακτικά της Βουλής το χάρτη
της εγκληµατικότητας στην Αττική από την εφηµερίδα «ΤΟ
ΒΗΜΑ».

Ενώ, λοιπόν, το 1980 κοιµόµασταν µε ανοιχτά παράθυρα, τώρα
κλείνουµε µε ρολά, βάζουµε διπλούς και τριπλούς πύρους και
ενεργοποιούµε το συναγερµό ακόµα και στο δεύτερο όροφο του
σπιτιού.

Εκείνη, λοιπόν, την εποχή έµπαινες σε µία τράπεζα και δεν είχε
κουβούκλιο, χρονοκαθυστέρηση και σκάνερ, ούτε, φυσικά, υπήρ-
χαν κάµερες και σεκιουριτάδες παντού.

Αυτή ήταν η Ελλάδα, λοιπόν.
Όλα αυτά τα χρόνια προστέθηκαν τα ντόπια και ξένα µπου-

µπούκια της εγκληµατικότητας, πολλαπλάσιοι οι εγκληµατίες,
Τσετσένοι, Γεωργιανοί, Αλβανοί. ∆ιακόσιες κλοπές και διαρρή-
ξεις την ηµέρα σήµερα. Εβδοµήντα τέσσερα κλεµµένα Ι.Χ. και
φορτηγά την ηµέρα και δεκατρείς ληστείες.

Θα καταθέσω για τα Πρακτικά και δηµοσίευµα της εφηµερί-
δας το «ΕΘΝΟΣ» -και όχι της Α1- όπου έχει τίτλο «Υπεραντιπρο-
σώπευση των αλλοδαπών στο έγκληµα». Άλλη µία διαπίστωση
της έγκυρης εφηµερίδας.

Έτσι, λοιπόν, φωνάζει ο κόσµος για την έλλειψη αστυνόµευ-
σης. Φωνάζουν και οι αστυνοµικοί για τα 800 ευρώ, για την έλ-
λειψη εκπαίδευσης και για τη µη ύπαρξη αλεξίσφαιρων γιλέκων.

Αστυνοµία, όµως, υπάρχει προφανώς για τον κ. Χριστοφο-
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ράκο. Θα καταθέσω την απάντηση του κ. Βούγια σε ερώτηση που
έκανα στη Βουλή, όπου φαίνεται ότι ο κ. Χριστοφοράκος εφρου-
ρείτο κανονικά επί πέντε χρόνια κι ένα µήνα από την Ελληνική
Αστυνοµία. Μάλιστα, στην Εξεταστική Επιτροπή της «SIEMENS»
καταγγέλθηκε ότι τον πήγε αστυνοµικός µέχρι και τον έλεγχο
διαβατηρίων όταν διέφυγε στο εξωτερικό.

Θα καταθέσω για τα Πρακτικά και αυτό το έγγραφο, το οποίο
αναφέρεται στην απάντηση του κ. Βούγια.

Οι τραυµατίες και οι οικογένειες των νεκρών αστυνοµικών δεν
πήραν ποτέ διαµέρισµα, κάτι που έσπευσε το ΠΑΣΟΚ να κάνει
για την κ. Κούνεβα. Η κ. Κούνεβα πήρε διαµέρισµα. Η οικογένεια
του τραυµατισµένου και νεκρού αστυνοµικού στη σύγχρονη Ελ-
λάδα δεν δικαιούται διαµέρισµα.

Μια που είσαστε εδώ, κύριε Υπουργέ, θα ήθελα να επωφεληθώ
της παρουσίας σας και να σας ρωτήσω το εξής: Θα ήθελα να
ακούσω, αγαπητέ κύριε Υπουργέ, επειδή είστε σοβαρός πολιτι-
κός, τη θέση σας, τη θέση του Υπουργού Προστασίας του Πο-
λίτη, για το ζήτηµα της αφαίρεσης της σηµαίας από τις στολές
των αστυνοµικών. Υφίσταται τέτοιο θέµα; Υπάρχουν καταγγελίες
ότι οι αστυνοµικοί απειλούνται µε πρόστιµο 100 ευρώ αν δεν
αφαιρέσουν τη σηµαία που έχουν στη στολή τους.

Επίσης, επειδή υπάρχει ζήτηµα µε την αφαίρεση και του σταυ-
ρού από τα σήµατα της στολής των αστυνοµικών, θα καταθέσω
για τα Πρακτικά το έγγραφο της Υποδιεύθυνσης Θρησκευτικού,
Γενικό Αρχηγείο Ελληνικής Αστυνοµίας -το υπογράφει ο Αστυ-
νοµικός Υποδιευθυντής κ. Νεκτάριος Κιούλος- στο οποίο φαίνε-
ται ότι εκφράζει την ανησυχία του για το ότι υπάρχει πρόθεση
αφαίρεσης του σταυρού από τα σήµατα της στολής των αστυ-
νοµικών.

Θα παρακαλούσα, κύριε Υπουργέ, να έχω τη θέση σας.
Σας ευχαριστώ πολύ.
(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Κωνσταντίνος Αϊβαλιώτης κα-

ταθέτει για τα Πρακτικά τα προαναφερθέντα έγγραφα, τα οποία
βρίσκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ιεύθυν-
σης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστώ πολύ τον

κ. Αϊβαλιώτη.
Ο κ. Αστέριος Ροντούλης, Βουλευτής Λαρίσης, έχει το λόγο

από του Βήµατος για πέντε λεπτά.
Λαλίστατος µεν, ακριβής ως Βρετανός, δε, στο χρόνο.
Σας ευχαριστώ.
ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Σας ευχαριστώ πάρα πολύ, κύριε

Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, έχετε δίκιο. Επί Νέας ∆ηµοκρατίας είχαµε γίνει

Καµπούλ. Τώρα, όµως, πρέπει να παραδεχθείτε το εξής: Με εσάς
γίναµε Βαγδάτη. Για να τηρούµε τις ισορροπίες.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Εγώ θα ασχοληθώ, κύριε Υπουργέ, µε ένα πολύ µεγάλο θέµα

που ακούει στο όνοµα «προστασία». Θα σας περιγράψω την κα-
τάσταση:

Η Αττική έχει χωριστεί σε επικράτειες. Υπάρχουν οκτώ µεγά-
λες συµµορίες που έχουν τον έλεγχο της Αττικής στα χέρια τους.
Στη δεκαετία του ’90, αγαπητοί συνάδελφοι, ήταν δεκαέξι. Τώρα
περιορίστηκαν σε οκτώ, αλλά έγιναν ισχυρότερες.

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Ολιγοπώλια!
ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Ναι. Είναι στο πνεύµα του «ΚΑΛΛΙ-

ΚΡΑΤΗ». Κάνουν συνενώσεις.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Όχι διάλογο παρα-

καλώ.
ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Αυτές οι οµάδες, αγαπητοί συνά-

δελφοι, έχουν αρχηγούς, νονούς, έχουν δοµή και, βεβαίως,
έχουν κατανεµηµένους ρόλους για τα µέλη τους, έχουν δε ως
στρατός κατοχής και δικό τους δόγµα δράσης. Το δόγµα τους
είναι το εξής: ∆εν θέλουµε πλέον πολλά από λίγους, θέλουµε
λίγα από πολλούς.

Τουτέστιν, στόχοι, πλέον, δεν είναι µόνο µεγάλες καφετέριες,
δεν είναι µόνο τα µεγάλα νυκτερινά κέντρα που όλοι γνωρίζουµε,
υπό προστασία, πλέον, έχουν τεθεί: περίπτερα, ψιλικατζίδικα,
µίνι- µάρκετ, συνοικιακά καταστήµατα τα οποία σε εβδοµαδιαία
φάση καταβάλλουν από 50 έως 100-150 ευρώ.

Τουτέστιν, κύριε Υπουργέ, στην Ελλάδα αυτήν τη στιγµή πλη-
ρώνουµε και το λεγόµενο «νονόσηµο», όπως έχουµε το «γρηγο-

ρόσηµο» και τα λοιπά, πληρώνουµε και τους νονούς. Έχουµε και
«νονόσηµο» τώρα, το οποίο βεβαίως, αγαπητοί συνάδελφοι, κυ-
µαίνεται σε σχέση µε τη θέση ενός καταστήµατος, σε σχέση µε
την πελατεία ενός καταστήµατος, πόσα άτοµα, δηλαδή, είναι οι
πελάτες ενός καταστήµατος, και, βεβαίως, σε σχέση µε το είδος
του καταστήµατος.

Κατανοείτε, λοιπόν, ότι σε µία δύσκολη οικονοµική συγκυρία,
ο πολίτης, ο νόµιµα φορολογούµενος πολίτης, εκτός από την κα-
τάσταση του λαθρεµπορίου, την οποία σας ανέφερε ο αξιότιµος
συνάδελφος, ο κ. Κοραντής, αντιµετωπίζει και ένα επιπρόσθετο
βάρος, το βάρος της προστασίας.

Οι δε νονοί που αποκοµίζουν τεράστια κέρδη από τη δράση
τους αυτή, τα επανεπενδύουν κιόλας, κύριε Υπουργέ, σε νόµι-
µες επιχειρήσεις. Και καταλαβαίνετε γιατί το κάνουν αυτό το
πράγµα. ∆ιότι πρέπει να έχουν και µία νόµιµη βιτρίνα, προκειµέ-
νου να αρχίσει το ξέπλυµα «µαύρου» χρήµατος.

Περιττό δε να τονίσω, αγαπητοί συνάδελφοι, ότι αν εξαιρέ-
σουµε την λεγόµενη «κινέζικη µαφία» και αν εξαιρέσουµε και την
οµάδα των παλιννοστούντων από την πρώην Σοβιετική Ένωση,
όλες οι άλλες οµάδες στις οποίες αναφέρθηκα, κύριε Υπουργέ,
έχουν µικτή σύνθεση.

Εµείς, από την πλευρά του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού,
θεωρούµε ότι σ’ αυτήν την κρίσιµη οικονοµική συγκυρία, το
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη, θα πρέπει να προστατεύσει
τον πολίτη πραγµατικά, τον φορολογούµενο πολίτη, διότι δεν
µπορεί να αντέξει ο καταστηµατάρχης, ο µικρός έµπορος, ο µι-
κρός επιχειρηµατίας το επιπρόσθετο οικονοµικό βάρος της προ-
στασίας.

Άρα, λοιπόν, το µήνυµα που θέλουµε να σας στείλουµε είναι
ένα και µοναδικό: Απαλλάξτε τον πολίτη από το άλγος της προ-
στασίας.

Σας ευχαριστώ πολύ, κύριοι συνάδελφοι.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε πάρα
πολύ τον κ. Ροντούλη που τήρησε τον χρόνο. Να, ορίστε, το απο-
δεικνύει και το χρονόµετρο.

Ο «God father» ήταν ο αντίστοιχός σας µε συγγραφέα τον κ.
Ούτσι, κύριε Ροντούλη -δεν βάζω το «π» µπροστά. «God father»,
για το νονό που είπατε και πολλά είπατε καλά.

Η κ. Ουρανία Παπανδρέου-Παπαδάκη, γιατρός και Βουλευτής
Ευβοίας, έχει το λόγο για τρία λεπτά.

ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ-ΠΑΠΑ∆ΑΚΗ: Κύριε Υπουργέ, προ-
έρχοµαι από µία κυριολεκτικά µατωµένη περιοχή της Στερεάς
Ελλάδας που δεν είναι άλλη από την Εύβοια, ένα πανέµορφο
νησί -αυτό είναι παγκοσµίως γνωστό- το οποίο όµως έχει υπο-
στεί ανυπολόγιστες καταστροφές από πληµµύρες, από πυρκα-
γιές, από την αποβιοµηχανοποίηση της περιοχής.

Έχουµε πάρα πολύ µεγάλα ποσοστά ανεργίας πανελλαδικά,
αλλά τα τελευταία χρόνια µαστίζεται και από µία πολύ µεγάλη
πληγή, που λέγεται εγκληµατικότητα και έξαρση της βίας.

Κύριε Υπουργέ, πριν από έξι ηµέρες ακριβώς είχατε επισκε-
φθεί την Εύβοια, συγκεκριµένα τη Χαλκίδα κι εκεί ενηµερωθή-
κατε απ’ όλους τους φορείς της Εύβοιας για τη δραµατική
κατάσταση που βρίσκεται το νησί µας. Μιλήσαµε τότε και µαζί,
αλλά σήµερα θέλω να σας επαναλάβω και να απαιτήσω αυτό που
απαιτούν και από εµένα, από εµάς όλους οι απλοί, οι ανώνυµοι
πολίτες αυτού του τόπου που λέγεται Εύβοια. Ζητούν, δηλαδή,
το απλό, µόνο να τους προστατεύσετε. Τίποτε άλλο δεν θέλουν.

Έχω ήδη καταθέσει από τις αρχές του Φεβρουαρίου µία ερώ-
τηση για την αύξηση της εγκληµατικότητας συγκεκριµένα στην
Εύβοια, για την οποία, κύριε Υπουργέ, περιµένω βεβαίως την
απάντησή σας και συγκεκριµένες απαντήσεις για το πώς θα αντι-
µετωπίσετε και θα λύσετε το πρόβληµα.

Σήµερα, όµως, θα µου επιτρέψουν οι συνάδελφοι, αλλά κι
εσείς, κύριε Υπουργέ, να επανέλθω, για να γνωρίσουν όλοι οι συ-
νάδελφοι τα συγκεκριµένα προβλήµατα που αντιµετωπίζει η Εύ-
βοια. Και αυτά που θα σας πω θα είναι µε βάση τα τελευταία
στοιχεία της ΕΛΑΣ.

Ακούστε, λοιπόν. Η Εύβοια έρχεται πρώτη στην εγκληµατικό-
τητα στην περιφέρεια. Ναι, είµαστε πρώτοι στην εγκληµατικό-
τητα και µετά έρχεται το Ηράκλειο. Πανελλαδικά είµαστε
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δεύτεροι στις κλοπές και στις διαρρήξεις. Η Εύβοια είναι τέταρτη
στις ληστείες και πέµπτη στις κλοπές των οχηµάτων. Φαντα-
στείτε ότι το τριήµερο των Αποκριών, µέσα σε τρία εικοσιτετρά-
ωρα δηλαδή, στη Χαλκίδα και στην ευρύτερη περιοχή της έγιναν
δέκα διαρρήξεις σπιτιών και επτά κλοπές ιδιωτικών αυτοκινήτων.
∆εν ξέρω δηλαδή αν θα µπορούσε να γίνει και τίποτε άλλο.

Έχουµε αύξηση των ληστειών – για την Εύβοια µιλώ τώρα- συ-
γκριτικά µε τον προηγούµενο χρόνο κατά 105,3%. Έχουµε πε-
νταπλασιασµό των βιασµών. Βιάζονται ανήµποροι γέροι,
ανήµποροι άνθρωποι και έχουν επταπλασιαστεί οι απάτες, δη-
λαδή έχουµε και οικονοµικά εγκλήµατα στην Εύβοια.

Οι αστυνοµικοί της ΕΛΑΣ µάς αναφέρουν ότι έχουµε µεταφε-
ρόµενη εγκληµατικότητα από την Αθήνα, δηλαδή εν ολίγοις πρέ-
πει να τους ευχαριστήσουµε, γιατί τώρα θα µιλάµε σιγά-σιγά και
για εγκληµατικό τουρισµό, γιατί ως γνωστόν, ο τουρισµός στην
Εύβοια επίσης δεν πηγαίνει καλά.

Πρέπει να αναφέρω εδώ ένα απεχθέστατο γεγονός, για το
οποίο ολόκληρη η περιοχή της Εύβοιας ήταν ανάστατη. Ένας
αλλοδαπός βίασε µία ενενηντάχρονη γιαγιά, η οποία έζησε έναν
αιώνα, κύριε Υπουργέ, για να βιώσει αυτή την εξαθλίωση. Και,
βεβαίως, ο κύριος αυτός εξαφανίστηκε. Προχθές µία κυρία αλ-
λοδαπή ξυλοκόπησε µέχρι θανάτου έναν ανήµπορο γέροντα και
βεβαίως τον εγκατέλειψε, γιατί είµαστε ένα ξέφραγο αµπέλι. Κα-
νένας δεν ξέρει πού µένουν αυτοί οι άνθρωποι.

Στην Εύβοια υπάρχουν περιοχές–γκέτο, όπου εκεί βλέπουµε
Πακιστανούς, Αφγανούς, Ινδούς, όλες τις φυλές του Ισραήλ. Οι
άνθρωποι πλέον φοβούνται να βγουν από τα σπίτια τους και από
εσάς, από την πολιτεία, ζητούν το εντελώς απλό: Να τους προ-
στατεύσετε. Προχθές έπιασαν έναν υπήκοο Αλβανό -απεδείχθη
ότι ήταν παράνοµος στην Ελλάδα- που διακινούσε µεγάλες πο-
σότητες ναρκωτικών και σκότωνε τα παιδιά της Εύβοιας.

Κύριε Υπουργέ, κυκλοφόρησε, το πληροφορηθήκαµε όλοι, το
ακούµε καθηµερινά στα ραδιόφωνα και στον τοπικό Τύπο της
Χαλκίδος ότι η πρόθεση η δική σας, όπως ήταν και η πρόθεση
της προηγούµενης Κυβέρνησης της Νέας ∆ηµοκρατίας, είναι να
δηµιουργήσετε ξενώνες υποδοχής -ή δεν ξέρω πώς αλλιώς θέ-
λετε να τα πείτε- στην περιοχή της Ριτσώνας, για να φέρετε λα-
θροµετανάστες από άλλες περιοχές της Ελλάδος.

Σας λέµε το εξής απλό: Κύριε Υπουργέ, αυτό δεν θα περάσει,
όχι από εµάς σαν κόµµα, αλλά από όλο το λαό της Εύβοιας. Είναι
µία απόφαση του λαού της Ευβοίας, από την Ιστιαία µέχρι την
Κάρυστο, για τον απλούστατο λόγο ότι ειλικρινά, δεν πάει άλλο
στην Εύβοια. Επιτέλους, τέλος, κύριε Υπουργέ.

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Σας ευχαριστώ

πολύ, κυρία Παπαδάκη.
Το λόγο τώρα έχει ο Βουλευτής Θεσσαλονίκης κ. Άγγελος Κο-

λοκοτρώνης.
ΑΓΓΕΛΟΣ ΚΟΛΟΚΟΤΡΩΝΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα πάρω και τα

δύο λεπτά της δευτερολογίας µου.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Από τον Κανονισµό

δεν έχετε δικαίωµα, κύριε συνάδελφε.
ΑΓΓΕΛΟΣ ΚΟΛΟΚΟΤΡΩΝΗΣ: Ρώτησα το Προεδρείο και το

δέχθηκε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ελάτε, κύριε Κολο-

κοτρώνη, µην χάνουµε χρόνο σε διαπραγµάτευση.
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Μα, κύριε Πρόεδρε…
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κύριε Βελόπουλε,

δεν χρειάζεται δικηγόρο κανένα, λόγω πατρίδας.
Κύριε Κολοκοτρώνη, έχετε το λόγο.
ΑΓΓΕΛΟΣ ΚΟΛΟΚΟΤΡΩΝΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, ανθρώπινα θέλω να σας εκφράσω τη συµπά-

θειά µου για την έκρηξη βόµβας στο προεκλογικό σας γραφείο.
Βεβαίως, εσείς είπατε ότι δεν φοβάστε, το περάσατε λίγο χα-

ριτωµένα, αλλά εγώ πολιτικά πλέον τώρα, θέλω να σας πω, κύριε
Πρόεδρε, ότι φοβάµαι. Φοβάµαι για τον τρόπο µε τον οποίο σκέ-
πτεστε και ενεργείτε. Φοβάµαι για το γεγονός ότι εµφανίζεστε
στους τηλεοπτικούς σταθµούς και αντιπαρατίθεστε µε τους υφι-
σταµένους σας, ενώ κατά την κρατούσα άποψη που είναι πολύ
λογική, είστε ο πολιτικός τους ηγέτης. Μαλώνετε µε τους υφι-
σταµένους σας, αντί να τους προστατεύσετε. Μαλώνετε µε ποι-
ους, κύριε Υπουργέ; Μαλώνετε µε τους ανθρώπους αυτούς, που

αν εσείς κινδυνεύσετε, «θα βάλουν πλάτη» για να σας προστα-
τεύσουν.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Με αυτούς διαπληκτίζεστε και αυτό το θεωρώ απαράδεκτο.

Όπως είναι απαράδεκτο, το ότι ουσιαστικά ακυρώνετε το κύρος
και τις πράξεις τους, τους βάζετε στο περιθώριο, εµφανίζεστε
συνεχώς στην τηλεόραση. Τριάντα πέντε χρόνια δηµοσιογράφος
ων, επί είκοσι χρόνια προσπαθούσα και έγινα τηλεοπτικός αστέ-
ρας στη Μακεδονία. Εσείς σε τέσσερις µήνες το καταφέρατε κα-
λύτερα. Συγχαρητήρια!

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Επίσης, µε ανησυχεί το γεγονός ότι έχετε ανεκπαίδευτους

τους αστυνοµικούς, όπως κι εσείς το έχετε παραδεχθεί, αλλά επί
τέσσερις µήνες δεν κάνατε ουσιαστικά τίποτα για να τους εκ-
παιδεύσετε. Παρακολούθησα ανώτατο στέλεχος…

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Θα µου δώσετε τα δύο λεπτά, κύριε Πρόεδρε, της δευτερο-
λογίας µου;

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κύριε Κολοκοτρώνη,
δεν θα σας δώσω τα δύο λεπτά, θα µιλάτε σε τρίτο πρόσωπο
και δεν θα απευθύνεστε στον κύριο Υπουργό, στην φορά και
στην εκφορά του λόγου.

Συνεχίστε, παρακαλώ.
ΑΓΓΕΛΟΣ ΚΟΛΟΚΟΤΡΩΝΗΣ: Σας ευχαριστώ πάρα πολύ,

κύριε Πρόεδρε, για την ευγένειά σας και τις υποδείξεις σας. Να
είστε καλά και για τη διευκόλυνση που µου κάνατε!

Εν πάση περιπτώσει, κύριε Πρόεδρε, η Αστυνοµία είναι ανεκ-
παίδευτη. Παρακολούθησα από τηλεοράσεως ανώτατο στέλε-
χος των συνδικαλιστών της Αστυνοµίας, που είπε ότι έχει να ρίξει
βολή µε όπλο, να εκπαιδευτεί δηλαδή, δέκα επτά συναπτά έτη.
Και το κακό συνεχίζεται.

Βέβαια, από τον Υπουργό ακούµε, κύριε Πρόεδρε, καθηµερινά
ότι θα θωρακίσει την Αστυνοµία, ότι θα εκπαιδεύσει την Αστυ-
νοµία, ότι θα αποκτήσει το κύρος που πρέπει η Αστυνοµία κι
εµείς ειλικρινά θέλουµε να τον πιστέψουµε. Θέλουµε να τον πι-
στέψουµε, γιατί σ’ αυτήν την προσπάθειά του θα µας βρει δίπλα
του. Μόνο που θα πρέπει ο κύριος Υπουργός, να λέει λιγότερα
και να πράττει περισσότερα. Θα πρέπει επίσης, να µη συµφωνεί
στο άνοιγµα των συνόρων και την είσοδο λαθροµεταναστών στη
χώρα µε τη σέσουλα, τη στιγµή που γνωρίζουµε όλοι και κατα-
τέθηκε εδώ από συναδέλφους, ότι εγκληµατούν κατά 50% και
πλέον όσοι εισέρχονται στην Ελλάδα, όχι γιατί είναι εκ γενετής
εγκληµατίες, αλλά γιατί τους αναγκάζει ο ίδιος ο τόπος στην εξα-
θλίωση, στον τρόπο που τους υποδέχεται, ακριβώς γιατί ο αριθ-
µός τους είναι τόσο µεγάλος, ώστε δεν µπορεί η Ελλάδα να τους
αντέξει. Γι’ αυτό, λοιπόν, κυβερνήστε, αλλά κυβερνήστε σωστά.

Σας ευχαριστώ πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡEΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε πολύ
τον κ. Κολοκοτρώνη.

Κύριε Υπουργέ, έχετε το λόγο για είκοσι λεπτά.
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, άκουσα µε προσοχή όλα αυτά,

τα οποία εσείς πιστεύετε και εκπροσωπείτε, σε σχέση µε το ζή-
τηµα της ασφάλειας των πολιτών και σας ευχαριστώ γι’ αυτό.
Ωστόσο, θέλω να σας πω ότι πρέπει να συνεννοηθούµε λίγο. Και
πρέπει να συνεννοηθούµε, γιατί -υποθέτω κι εσείς συµφωνείτε-
βρισκόµαστε σε µια Αίθουσα, όπου εκπροσωπούµε τους πολίτες
αυτής της χώρας και αν δεν υπάρξει συνεννόηση, µπορεί κάλλι-
στα να γίνεται διάλογος κωφών, χωρίς, όµως, κανένα αποτέλε-
σµα.

Λέω, λοιπόν, ότι περιγράφετε -και περιγράφουµε όλοι µας- το
ζήτηµα της ανασφάλειας και της εγκληµατικότητας, της µετανά-
στευσης, αλλά πρέπει να περιγράψουµε και το κοινωνικό ζήτηµα.
Πρέπει να περιγράψουµε και το διεθνές ζήτηµα. Αίφνης, η Ελ-
λάδα δέχεται µετανάστες, µόνη της σε όλο τον πλανήτη; ∆εν γέ-
µισε όλη η Ευρώπη µετανάστες;

Εµείς έχουµε ένα ακόµα µεγαλύτερο πρόβληµα. Είµαστε η εί-
σοδος της Ευρώπης. Για το λόγο αυτό, δεχόµαστε πολύ ισχυρές
πιέσεις από εισροές από την Αφρική και την Ασία. Αλλά δεν εί-
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µαστε η µοναδική χώρα που δέχεται µετανάστες. Ούτε είµαστε
η µοναδική χώρα που αντιµετωπίζει αυτή τη στιγµή κρίση. Ούτε
είµαστε η µοναδική χώρα που αντιµετωπίζει το πρόβληµα της
εγκληµατικότητας και της ανασφάλειας. Λέω να συνεννοηθούµε
σε αυτό, γιατί, κύριοι συνάδελφοι, εάν δεν συνεννοηθούµε, σε
αυτά προφανώς θα κάνουµε περιγραφές, οι οποίες, όµως, δεν
θα λύνουν το πρόβληµα.

Θέλω να σας πω, λοιπόν, ότι εµείς -που είµαστε µία Κυβέρ-
νηση τεσσάρων και κάτι µηνών- εννοούµε ότι ήρθαµε εδώ, όχι
απλώς για να κάνουµε περιγραφές, ούτε να διαχειριστούµε την
κατάσταση την οποία παραλάβαµε, αλλά ήρθαµε εδώ να αλλά-
ξουµε τα πράγµατα. Εγώ πιστεύω -και συµφωνώ µαζί σας σε
αυτό- ότι δεν πάει άλλο. Αλλά επειδή δεν πάει άλλο, πρέπει να
συνοδευθεί από µεγάλες αποφάσεις.

Επειδή ειπώθηκε, θέλω να το τονίσω. Οι προγραµµατικές µας
δεσµεύσεις και ταυτόχρονα οι δεσµεύσεις µας εδώ, στις προ-
γραµµατικές δηλώσεις της Κυβέρνησης, όχι απλώς θα τηρηθούν,
αλλά θα εφαρµοστούν στο ακέραιο, ίσως και παραπάνω, γιατί πι-
στεύουµε ότι πραγµατικά ζούµε µια κρίσιµη στιγµή. Μία στιγµή,
στην οποία πρέπει να αρθούµε όλοι στο ύψος των περιστάσεων
και να αντιµετωπίσουµε ένα ζήτηµα εξαιρετικής σηµασίας, που
έχει να κάνει µε κάτι βαθύτερο. Έχει να κάνει µε την ασφάλεια,
έχει να κάνει µε την ψυχή των ανθρώπων, έχει να κάνει µε το
φόβο, έχει να κάνει µε την προσπάθειά µας να δηµιουργήσουµε
µια ασφαλή κοινωνία.

Νοµίζω, ότι όπως κι εσείς είπατε και συµφωνώ µαζί σας, είναι
ύψιστο αγαθό η ασφάλεια και πρέπει να εργαστούµε όλοι γι’
αυτό.

Γι’ αυτό, λοιπόν, επειδή είµαστε αποφασισµένοι να τηρήσουµε
τις δεσµεύσεις, θέλουµε όλους τους πολίτες κοντά µας σε αυτήν
την προσπάθεια και όλες τις πολιτικές δυνάµεις, µε συνεννόηση
και να µην πάµε στα άκρα. Θα αναφερθώ σε αυτό στη συνέχεια.

Θέλω να εκφράσω και πάλι τη βαθειά µου οδύνη γι’ αυτό που
έγινε προχθές. Το ότι χάθηκε ένας συµπολίτης µας, ένας αθώος
άνθρωπος µ’ ένα µωρό στην αγκαλιά. Ταυτόχρονα, υπήρξε µια
επιχείρηση της Αστυνοµίας, η οποία οδήγησε στη δικαιοσύνη
δύο από τους πιο σκληρούς κακοποιούς στην ιστορία του εγκλή-
µατος. Είδατε όλοι το οπλοστάσιο που κατείχαν αυτοί οι συγκε-
κριµένοι.

Πιστεύω, ότι λάθη γίνονται καθηµερινά. Αβελτηρίες υπάρχουν.
∆εν µπορεί να είναι τέλεια η Αστυνοµία σε αυτήν τη χώρα. Υπάρ-
χουν και ελλείµµατα. Σηµασία έχει το εξής, ότι αρχίσαµε και πα-
λεύουµε πάλι, δεν παραδίδουµε τα όπλα. ∆εν αδρανούµε, δεν
παραιτούµεθα. ∆εν είµαστε φοβικοί. Το σύνθηµα είναι, «όλοι στο
δρόµο για να καταπολεµήσουµε τους εγκληµατίες». Η Ελλάδα,
πράγµατι, τα τελευταία χρόνια έχει να αντιµετωπίσει ένα πολύ
σκληρό ζήτηµα. Και απευθύνοµαι σε όλους σας, γιατί ξέρω το
ζήτηµα σε βάθος. Πολύ σκληρό πρόβληµα. ∆υστυχώς, έχουµε
κακή γειτονιά, είµαστε σε δύσκολη περιοχή. ∆υστυχώς, γέµισε
ο τόπος όπλα, επειδή αναφερθήκατε στην Καµπούλ προηγουµέ-
νως. Γέµισε ο τόπος όπλα. Σας θυµίζω όµως, ότι υπήρχε µία Ελ-
λάδα το 2004, η οποία δοξάστηκε και υµνήθηκε από όλο τον
πλανήτη. Και από τότε καθήσαµε ήσυχοι πάνω στις δάφνες και
διαλύθηκαν τα Σώµατα Ασφαλείας.

Και δεν το κάνω αυτήν τη στιγµή ως κριτική απέναντι στην
προηγούµενη κυβέρνηση, αλλά το κάνω, κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, για τον εξής λόγο, για να µη ξανασυµβεί ποτέ αυτό: Για
να µην ξανασυµβεί ποτέ στη χώρα τέτοιο φαινόµενο. Για να µην
ξαναοδηγηθούµε ποτέ σε τέτοιου είδους πραγµατικότητες,
αδράνειας δηλαδή και παραίτησης, όπου το κράτος παραιτήθηκε
και ορισµένοι πίστεψαν ευλόγως ότι µπορούν να µετατρέψουν
τη χώρα σε άντρο του εγκλήµατος, χωρίς κανένα σεβασµό στην
ανθρώπινη ζωή.

Αυτό θέλουµε να αντιµετωπίσουµε σήµερα και αυτό επιχει-
ρούµε. Ξεκινήσαµε µία σειρά από ενέργειες αγαπητοί συνάδελ-
φοι και πρώτα-πρώτα στη διαχείριση του ανθρώπινου δυναµικού,
να δούµε πού βρίσκεται το ανθρώπινο δυναµικό. Μαζέψαµε πίσω
πάρα πολλούς αστυνοµικούς από διάφορα πάρεργα και παρά-
πλευρες δραστηριότητες. Έχουµε αυτήν τη στιγµή βγάλει στο
δρόµο, σε πρώτη φάση, τους αστυνοµικούς της γειτονιάς και
προσπαθούµε να διαµορφώσουµε µία νέα σχέση.

Κύριοι συνάδελφοι, θέλω να σας πω µε πολύ ευθύ τρόπο, δεν
είναι ψόγος για την Αστυνοµία να αποτρέπουµε την αστυνοµική

βία. ∆εν είναι φαινόµενο το οποίο κοσµεί την κοινωνία και τη δη-
µοκρατία. Ούτε την ίδια την Αστυνοµία τιµά να υπάρχουν φαινό-
µενα βίας. Υπάρχει λόγος. Ο καλός αστυνοµικός δεν χρειάζεται
να είναι βίαιος. Γι’ αυτό δεν µπορούν οι ελάχιστοι –οι ελάχιστοι,
πραγµατικά, και µερικές φορές µετρηµένοι στα δάκτυλα των δύο
χεριών- να δυσφηµίζουν ένα ολόκληρο Σώµα πενήντα πέντε χι-
λιάδων ανθρώπων.

Γι’ αυτό, λοιπόν, πρέπει να κάνουµε πρώτα µία προσπάθεια
ξανά προσέγγισης της Αστυνοµίας, µε τους πολίτες. Να γίνει η
Αστυνοµία φιλική.

∆εύτερον, κάνουµε µία µεγάλη προσπάθεια να αντιµετωπί-
σουµε το κρίσιµο ζήτηµα που όλοι σας θέσατε, το ζήτηµα της
παράνοµης µετανάστευσης. Είµαστε µια χώρα η οποία συγκε-
ντρώνει περίπου το 70% της παράνοµης µετανάστευσης της Ευ-
ρώπης. Εκπροσωπούµε περίπου το 1/3 των συλλήψεων, τα
έχουµε ξαναπεί σε αυτήν την Αίθουσα. Τι κάναµε; Πράγµατι,
αυτήν τη στιγµή υπάρχει µία καλύτερη κατάσταση και στην
Ηγουµενίτσα και στην Πάτρα. Ενδεχοµένως, να υπάρξουν αλλού
πιέσεις, βεβαίως. Αλλά εδώ είµαστε για να τα αντιµετωπίσουµε.
Και θα υπάρξουν πιέσεις αλλού, σε άλλα σηµεία των συνόρων
µας. Ωστόσο είµαστε αποφασισµένοι να στείλουµε ένα µήνυµα,
ότι δεν θα περάσετε από εδώ. ∆εν θα περάσετε από εδώ. Και
στο τέλος, δεν θα περάσουν από εδώ, σας διαβεβαιώνω. Ανα-
φέροµαι στα κυκλώµατα που διακινούν τους ανθρώπους όλους
αυτούς.

Είδα πριν από λίγες µέρες τον Τούρκο Αρχηγό του Λιµενικού
Σώµατος. Κουβεντιάσαµε το ζήτηµα και έστειλα µία επιστολή
στον Τούρκο συνάδελφό µου για να κάνω µία συνάντηση, να συ-
ζητήσουµε, επιτέλους όχι σε ρητορικό επίπεδο, αλλά να ληφθούν
αποφάσεις.

∆εν χρειάζεται να κλαψουρίζουµε συνεχώς. Πρέπει να πά-
ρουµε αποφάσεις επιτέλους. Ήρθε η ώρα. Επίσης κάνουµε κι-
νήσεις σε ευρωπαϊκό επίπεδο, µε το Γάλλο συνάδελφό µου, µε το
Γερµανό, να προχωρήσουµε σε πολύ συγκεκριµένα µέτρα κατά
της Τουρκίας, προκειµένου να συµµορφωθεί και να υπογράψει
τις συµφωνίες που της προτείνονται και από την άλλη να συµ-
µορφωθεί προς τα ήδη συµφωνηθέντα.

∆εν θα περάσουν, λοιπόν, αν συνεχίσουµε αυτήν την προσπά-
θεια. Είναι µια µεγάλη προσπάθεια που κάνουν και οι αστυνοµι-
κές και οι λιµενικές αρχές, προκειµένου να αποτρέψουµε την
έξοδο από τη χώρα και να στείλουµε το µήνυµα ότι η ροή προς
τη χώρα αυτή δεν πρόκειται να επιφέρει κανένα αποτέλεσµα.

Υπάρχουν όµως κι άλλα προβλήµατα, που σωστά περιγράψατε
-τα εισπράττω κι εγώ καθηµερινά και τα έχω δει µε τα ίδια µου τα
µάτια- το κέντρο της Αθήνας. Το κέντρο της Αθήνας δεν αποτε-
λείται από παράνοµους. Είναι λίγοι οι παράνοµοι. Νόµιµοι είναι οι
περισσότεροι. Υπάρχουν µια σειρά από θέµατα, τα οποία πρέπει
να δούµε, τα εγκαταλειµµένα σπίτια, τα θέµατα δηµόσιας υγείας.

Θέλω να σας πω ότι βρισκόµαστε σε διάλογο αυτή τη στιγµή
µε φορείς, µε εκπροσώπους του κέντρου της Αθήνας, µε το ∆ή-
µαρχο, τη δηµοτική αρχή και θα ξεκινήσουµε µια προσπάθεια. Σ’
αυτή την προσπάθεια τους θέλουµε όλους κοντά µας. Θα στεί-
λουµε και µια γνωστοποίηση σε όλους στην περιοχή ότι δεν µπο-
ρούν να παίζουν µε τα θέµατα δηµόσιας υγείας, ότι υπάρχουν
µεταδοτικές νόσοι, ότι πολλοί από αυτούς δουλεύουν σε επιχει-
ρήσεις οι οποίες είναι υγειονοµικού ενδιαφέροντος, ότι κινδυ-
νεύει η δηµόσια υγεία συνολικότερα, ότι δεν µπορούν να µένουν
σε µια οικοδοµή διακόσια και τριακόσια άτοµα.

∆εν µπορούν να συµβαίνουν αυτά στην εποχή µας. Θα γνω-
στοποιήσουµε ότι δεν είµαστε αποφασισµένοι να τα ανεχθούµε
άλλο, αλλά είµαστε αποφασισµένοι από την άλλη πλευρά να δρά-
σουµε. Θα τους ενηµερώσουµε όλους, όπως προβλέπει η δηµο-
κρατικήµας συνείδηση,αλλά και η απόφασήµας να προστατεύσουµε
την ασφάλεια των πολιτών, την ασφάλεια της δηµόσιας υγείας.

Έχουµε κι άλλα προβλήµατα, τα οποία θέσατε εσείς µε µια
φράση: τα ναρκωτικά. Υπάρχει το ζήτηµα των ναρκωτικών. Εδώ
πρέπει να το πούµε καθαρά και φανερά, ότι το ζήτηµα των ναρ-
κωτικών και των χρηστών είναι κοινωνικό ζήτηµα και το κοινω-
νικό ζήτηµα ή, αν θέλετε, το ζήτηµα της υγείας των παιδιών
αυτών, χρειάζεται αντιµετώπιση θεραπευτική, ιατρική.

Από την άλλη πλευρά, υπάρχει το εγκληµατικό φαινόµενο, που
συνδέεται µε ένα συνολικότερο ζήτηµα, δηλαδή και µε τη λα-
θροµετανάστευση που λέγαµε προηγουµένως και µε τις ροές
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προς τη χώρα και µε τις σχέσεις µας µε τις βαλκανικές χώρες, ζη-
τήµατα τα οποία δυστυχώς έχουν αφεθεί. Να µη σας πω ποια
είναι η εικόνα της χώρας αυτήν τη στιγµή στα Ευρωπαϊκά Συµ-
βούλια. Στο Ευρωπαϊκό Συµβούλιο Εσωτερικών Υποθέσεων πού
είναι η Ελλάδα; Πού υπάρχει η Ελλάδα; Επιχειρούµε αυτή την
ανάταξη και την ανασύνταξη και της θέσης της χώρας και της
διαπραγµατευτικής µας δύναµης.

Έτσι, λοιπόν, παράλληλα µε το εγκληµατικό φαινόµενο πρέ-
πει να δούµε και το κοινωνικό ζήτηµα. Και όσο θα βαθαίνει η
κρίση, τόσο, κυρία και κύριοι συνάδελφοι, θα µεγαλώνει το πρό-
βληµα. Άρα, τόσο πρέπει εµείς να σηκώνουµε τον πήχη της προ-
σπάθειάς µας, ενώ γινόταν το αντίθετο τα τελευταία χρόνια.

Τι θα κάνουµε; Το σύνθηµά µας είναι «όλοι στο δρόµο». Μέχρι
αµέσως µετά το Πάσχα, όπως έχω πει δηµόσια, θα αστυνοµεύ-
ουν το λεκανοπέδιο της Αττικής αστυνοµικές δυνάµεις καλά εκ-
παιδευµένες. Και όταν λέω «καλά εκπαιδευµένες», ξέρετε τι
εννοώ; Έχουµε αντιφάσεις και σε αυτά.

Από την µια πλευρά, πριν από λίγες µέρες είχαµε δύο αστυ-
νοµικούς στο Μαρούσι που πήγαν να ελέγξουν τους συγκεκρι-
µένους κακοποιούς και τους αφόπλισαν. Από την άλλη πλευρά,
συνέβη αυτό το ατυχές περιστατικό, µε τη σύλληψη ταυτόχρονα
όµως των δύο κακοποιών.

Τι συµβαίνει λοιπόν; Κάποιοι αστυνοµικοί, παίρνοντας 1.000
έως 1.200 ευρώ το µήνα, δίνουν µάχη µε χειροβοµβίδες, µε κα-
λάζνικοφ, µε κακοποιούς αποφασισµένους να σκοτώσουν, οι
οποίοι δεν σέβονται την ανθρώπινη ζωή.

Κάποιοι άλλοι αστυνοµικοί δεν µπορούσαν να δώσουν τη µάχη.
Κάποιοι λένε: γιατί δεν έδωσαν τη µάχη. ∆εν έπρεπε να δώσουν
τη µάχη αυτή! Αλίµονο αν έδιναν τη µάχη! Θα χάναµε δυο παιδιά.
Αλίµονο! Ευτυχώς.

Εγώ χαίροµαι πάρα πολύ που η υπόθεση στο Μαρούσι εξελί-
χθηκε έτσι. Θέλουµε για την κάθε αποστολή τους κατάλληλους
αστυνοµικούς. Αν πιστεύει κανείς ότι µπορούσαν οι δυο αστυνο-
µικοί του ΑΤ Αµαρουσίου, που έκαναν πεζή περιπολία, να αντι-
µετωπίσουν δυο κακοποιούς, τότε προφανώς δεν συνεννοούµαστε.
Κακώς λειτούργησαν µε αυτόν τον τρόπο οι αστυνοµικοί.
Έπρεπε να κάνουν άλλου είδους ενέργειες. Ευτυχώς, όµως, δεν
συνέβη το µοιραίο και δεν χάθηκε και άλλη ανθρώπινη ζωή.

Θέλουµε πια δυνάµεις στο δρόµο, οι οποίες θα είναι µάχιµες
και η µάχη προκύπτει από δύο πράγµατα: από ένα προσωπικό
που έχει υψηλό ηθικό κι από ένα προσωπικό που είναι καλά εκ-
παιδευµένο. Πρέπει όµως να είναι συνεχώς εκπαιδευόµενο -όχι
βίαιο, εκπαιδευµένο- φιλικό προς τον πολίτη και έτοιµο να αντι-
µετωπίσει στη µάχη τον κακοποιό.

Αυτές τις δυνάµεις θα βγάλουµε έξω. ∆ύο χιλιάδες αστυνοµι-
κοί καθηµερινά θα αστυνοµεύουν το Λεκανοπέδιο. Κάθε τέταρτο
έως είκοσι λεπτά θα περνούν από το σπίτι του κάθε ενός από
εµάς τέσσερις αστυνοµικοί και ταυτόχρονα –επειδή δεν φτάνει
µόνο αυτό- συγκροτούµε Τµήµατα ∆ίωξης Εγκληµατικότητας
ανά δήµο -και στο ∆ήµο της Αθήνας, βέβαια, αρκετά τµήµατα,
γιατί είναι µεγάλος δήµος- δηλαδή τµήµατα ασφάλειας, ενενήντα
τµήµατα ασφαλείας µε τρεισήµισι χιλιάδες αστυνοµικούς –σύ-
νολο πεντέµισι χιλιάδες- και άλλες εξίµισι χιλιάδες περίπου αστυ-
νοµικούς στα αστυνοµικά τµήµατα, τα οποία θα λειτουργούν
περισσότερο ως τµήµατα εξυπηρέτησης του πολίτη, υποδοχής
των πολιτών και µια σειρά άλλου είδους αστυνοµικές δραστη-
ριότητες.

Θα διαθέσουµε δηλαδή δώδεκα χιλιάδες αστυνοµικούς, αρχές
Απριλίου, στους πολίτες του Λεκανοπεδίου, στους πολίτες της
Θεσσαλονίκης, στους πολίτες της πρωτεύουσας κάθε νοµού και
στην ύπαιθρο µε τις περιπολίες, µε τα αυτοκίνητα. Είναι ένα φι-
λόδοξο σχέδιο. ∆εν το διαφηµίζω, απλώς φιλοδοξώ –φιλοδο-
ξούµε- να διαµορφώσουµε σιγά-σιγά και να εµπεδώσουµε ένα
διαφορετικό αίσθηµα των πολιτών απέναντι στο πρόβληµα –δη-
λαδή το έγκληµα, την ανασφάλεια- και απέναντι στην Αστυνοµία.

Πιστεύω ότι θα τα καταφέρουµε. Τα πρώτα δείγµατα της συ-
µπεριφοράς των αστυνοµικών της γειτονιάς και των σχέσεών
τους µε τους πολίτες είναι εξαιρετικά. Θέλω να σας πω ότι σε
πολλές περιοχές αυτή τη στιγµή οι αστυνοµικοί της γειτονιάς
µαζί µε τους πολίτες, µαζί µε διαµερισµατικούς εκπροσώπους,
µαζί µε δηµοτικούς συµβούλους οργανώνουν σεµινάρια, συνο-
µιλίες, συγκεντρώσεις για τα θέµατα της ασφάλειας, για τα κοι-

νωνικά προβλήµατα -σε κάθε περιοχή- και αυτό πραγµατικά µου
δίνει ιδιαίτερη χαρά. Έτσι θα πάµε.

Όµως, υπάρχει ένα µεγάλο ζήτηµα, το οποίο κάποιοι από τους
συναδέλφους έθιξαν. Υπάρχει το οργανωµένο έγκληµα. Νοµίζω
ότι ο κ. Βελόπουλος κάτι είπε. Εδώ, κύριοι συνάδελφοι, τα πράγ-
µατα γίνονται ακόµα πιο σοβαρά. Το οργανωµένο έγκληµα δια-
κινεί και µεγάλα ποσά.

Αυτοί οι συγκεκριµένοι δύο Αλβανοί καθηµερινά εισέπρατταν,
κάνοντας ληστείες, πενήντα, εκατό, διακόσιες χιλιάδες. Πού
πάνε όλα αυτά τα χρήµατα; Επενδύονται στη γειτονική χώρα. Τα
«µαύρα» εγκληµατικά λεφτά που παίρνουν από εδώ επενδύονται
εκεί!

Πρέπει, λοιπόν, να βρούµε τα λεφτά. Πρέπει να βρούµε αυτά
τα χρήµατα. Πρέπει να βρούµε το εγκληµατικό προϊόν. ∆ιότι, αν
αυτό δεν το βρούµε και δεν καταλάβουµε ότι εδώ δεν είναι µόνο
µια αστυνοµία ισχυρή να τους αντιµετωπίσει αλλά ταυτόχρονα
θα χάσουν κι αυτά, τα οποία κερδίζουν από την εγκληµατική τους
δραστηριότητα, τότε δεν θα κάνουµε τίποτα. Θα έλθουν κάποιοι
άλλοι.

Γι’ αυτό, λοιπόν, είναι πρώτη µας προτεραιότητα αυτή τη
στιγµή να δούµε και το δρόµο του χρήµατος, πού πάνε τα χρή-
µατα, να κάνουµε συνεργασίες µε την κυβέρνηση της γειτονικής
χώρας, έτσι ώστε να κατάσχουµε τα χρήµατα µέσα από όποια
οδό, ενδεχοµένως, έχουν φθάσει εκεί. Και αυτό είναι κρίσιµο
θέµα.

Γι’ αυτό, λοιπόν, όπως ξέρετε, είναι στα σκαριά, προχωράει
και ελπίζω ότι µέχρι τέλος Μάιου θα είµαστε έτοιµοι για την
ίδρυση της υπηρεσίας δίωξης του οργανωµένου εγκλήµατος.
Προσλαµβάνουµε αυτές τις µέρες –ήδη έχει λήξει η προθεσµία
υποβολής δικαιολογητικών- εκατό αξιωµατικούς ειδικών καθη-
κόντων, οι οποίοι µαζί µε την υπάρχουσα Ασφάλεια Αττικής θα
αναλάβουν το έργο της δίωξης του οργανωµένου οικονοµικού
εγκλήµατος, το οποίο ανθεί αυτή τη στιγµή στη χώρα.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Υπουργό)

Τελειώνω κύριε Πρόεδρε.
Θέλω να πω ότι αυτό είναι µια πολύ µεγάλη αποστολή, γιατί

εάν καταπολεµήσουµε τους δρόµους διαφυγής του χρήµατος ή
τους προορισµούς των χρηµάτων αυτών -όπου επενδύονται χρή-
µατα από τον κόπο του ελληνικού λαού, των ελλήνων πολιτών σε
επενδύσεις που γίνονται κυρίως στη γειτονική χώρα ή και σε
άλλες χώρες- τότε θα έχουµε κερδίσει ένα µέρος αυτού του στοι-
χήµατος.

Όλοι στο δρόµο, λοιπόν, θα πολεµήσουµε το έγκληµα µε
τρόπο αποφασιστικό, όχι στη ρητορική και φραστικά, αλλά στην
πράξη. Και πραγµατικά, αυτή η προσπάθεια αξίζει να τη στηρί-
ξουµε όλοι, γιατί αφορά όλους τους πολίτες που κατοικούν σε
αυτήν τη χώρα, αφορά όλους µας. Πρέπει να είναι µία πανεθνική
προσπάθεια.

Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΠΑΣΟΚ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε τον
Υπουργό, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη.

Κύριε Υπουργέ, θα ήθελα για µισό λεπτό και ούτε, επειδή είµαι
ένας από τους επερωτώντες να θέσω ένα δικό µου ερώτηµα.

Εγώ φοβάµαι ότι έχει παρέλθει ανεπιστρεπτί η εποχή που ο
Τσώρτσιλ έλεγε ότι οι ήρωες πολεµούν ως Έλληνες. Στην ανα-
φορά σας είπατε -και πολύ καλά και γι’ αυτό είπα σώφρονα το
λόγο σας και είστε και ο καθ’ ύλην σεβαστός αρµόδιος- ότι οι
δύο αξιωµατικοί αστυνοµικοί δεν έδωσαν µάχη, για να µην αφο-
πλιστούν. Είναι ένα προσωπικό ερώτηµα, το καταθέτω, τη στιγµή
που όλοι πρέπει να κατεβούν στο δρόµο.

Σας ευχαριστώ.
Ο κύκλος των Κοινοβουλευτικών Εκπροσώπων ξεκινάει µε τον

Κοινοβουλευτικό Εκπρόσωπο του Λαϊκού Ορθοδόξου Συναγερ-
µού τον κ. Σπυρίδων –Αδώνι Γεωργιάδη.

Ορίστε, κύριε Γεωργιάδη έχετε το λόγο για δώδεκα λεπτά.
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ

κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, θέλω να χαιρετήσω τη σηµερινή σας οµιλία

και τις εξαγγελίες σας. Η οµιλία σας πιστεύω, ότι ήταν σ’ ένα
καλό ύφος, διότι πράγµατι εδώ ερχόµαστε για να συνεννοη-
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θούµε, κύριε Υπουργέ. Και νοµίζω ότι αυτό είναι το µείζον.
Θέλω να ξέρετε ότι όλη η κριτική που ασκείται εκ µέρους του

Λαϊκού Ορθοδόξου Συναγερµού δεν έχει ποτέ το χαρακτήρα του
προσωπικού, αλλά έχει το χαρακτήρα του ότι πιστεύουµε πως
πρέπει επιτέλους τα πολιτικά κόµµατα να συµβάλλουµε µε προ-
τάσεις και ιδέες, ώστε να µπορέσει η πατρίδα µας να γίνει καλύ-
τερη.

Κύριε Υπουργέ, θέλω να ξεκινήσω και να σας πω ότι η κατά-
σταση δεν πάει άλλο. Είµαι βέβαιος ότι το έχετε καταλάβει, αλλά
ακούγοντας την οµιλία σας και τις φράσεις σας «σιγά-σιγά θα
πάµε», πρέπει να σας πω ότι δεν έχουµε χρόνο για σιγά-σιγά.

Θα σας πω το τι έζησα εγώ χθες. ∆ιατηρώ µια σχολή αρχαίων
ελληνικών στην οδό Στουρνάρη, γωνία, από το 1994. Χθες, κύριε
Υπουργέ, για να µπω να κάνω µάθηµα ήταν κάτω από τη σχολή,
Στουρνάρη 57 και 3ης Σεπτεµβρίου, διακόσιοι αλλοδαποί, όπου
εµφανώς αντήλλασαν ναρκωτικά. Ανέβηκα επάνω, όπου έξαλλοι
οι µαθητές είχαν πάρει την Ελληνική Αστυνοµία δύο φορές και
δεν είχε έρθει κανένας. Πήρα εγώ τηλέφωνο και είπα ποιος είµαι.
Μετά από λίγο εµφανίστηκε ένα περιπολικό µε το φάρο και άρ-
χισαν να τρέχουν από την Πατησίων και 3ης Σεπτεµβρίου σαν κο-
πάδια διακόσια-τριακόσια άτοµα προς τα κάτω. Το περιπολικό
έκανε ένα κύκλο και µετά από λίγη ώρα είχαν ξαναγυρίσει όλοι
στις θέσεις τους.

Είδα γυναίκες να έρχονται για µάθηµα και να κρατάνε τη τσά-
ντα δεµένη στο χέρι τους από τρόµο για το πώς θα µπουν µέσα
σ’ ένα κατάστηµα. Και ξεκίνησε µια συζήτηση, κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, µε τους µαθητές της σχολής για το αν πρέπει να
αλλάξουµε και να φύγουµε πια µετά από δεκαπέντε χρόνια από
το σηµείο στο οποίο βρισκόµαστε και να πάµε σε άλλο µέρος της
Αθήνας. Και αυτό που ακούστηκε από όλους είναι «δηλαδή οι ει-
σβολείς θα µας πάρουν την πόλη µας;».

Και ξέρετε, κύριε Υπουργέ, όταν αρχίζουν οι πολίτες να ανταλ-
λάσσουν τέτοιου είδους σκέψεις, το κοινωνικό θερµόµετρο βρί-
σκεται σ’ ένα οριακό σηµείο. Και αν η πολιτεία δεν λάβει τα µέτρα
της γρήγορα και άµεσα, να είστε βέβαιος -σας µιλώ περισσότερο
σαν ιστορικός- ότι θα ζήσουµε πολύ χειρότερες µέρες, θα ζή-
σουµε µέρες που τις απεύχοµαι και «χτυπάω ξύλο», µέρες στυ-
γνής βίας.

∆ιότι, αν δεν κάνει κάτι η πολιτεία, κυρίες και κύριοι συνάδελ-
φοι θα έρθει η ώρα, που ο κόσµος θα πάρει το νόµο στα χέρια
του και αυτό πρέπει να το προλάβουµε. Χθες, άκουσα για πρώτη
φορά ανθρώπους να µου λένε ότι θέλουν να πάνε να πάρουν κα-
ραµπίνες. Εκεί θέλει να φτάσει η Ελλάδα;

Εγώ µεγάλωσα, κύριε Υπουργέ, σε µια Ελλάδα που περιέ-
γραφε ο Κώστας Αϊβαλιώτης πριν κι εσείς και όλοι µας, όπου
φεύγαµε από το σπίτι µας και ξεχνούσαµε το κλειδί στην πόρτα,
µε ανοικτό το παράθυρο και δεν γυρνούσαµε πίσω να το κλεί-
σουµε. Και σήµερα, στο ίδιο σπίτι έχουµε βάλει συναγερµό,
πόρτα ασφαλείας, κάµερες, επειδή φοβόµαστε µην µπουν µέσα.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, εάν πράγµατι νοµίζουν οι φίλοι
της Αριστεράς ότι σε αυτό δεν έχουν συµβάλει οι αλλοδαποί,
πλανώνται πλάνην οικτράν. Η παρουσία των δύο εκατοµµυρίων
και πλέον παρανόµων αλλοδαπών στην Ελλάδα έχει ανατρέψει
την κοινωνική ισορροπία.

Και βεβαίως, είπατε τι θα κάνετε, για να µην µπουν άλλοι.
Άκουσα για τις επιστολές που είπατε µε τους συναδέλφους σας
στην Τουρκία. ∆εν άκουσα να µας πείτε τι θα κάνετε µε αυτούς
τους παρανόµους, που είναι ήδη εδώ. Πότε και µε ποιο τρόπο θα
τους απελάσετε; Αυτό δεν µας το είπατε. Υπάρχει ένας νόµος
που λέει ότι οι παράνοµοι απελαύνονται. Είναι πάνω από ενάµισι
εκατοµµύριο οι παράνοµοι µετανάστες στην Ελλάδα σήµερα.
Πώς θα τους διώξετε; Πώς θα τους απελάσετε; Γι’ αυτό δεν µας
είπατε τίποτα.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Και ξεκινάω, κύριε Υπουργέ, µε αυτά που θεωρώ ότι είναι µε-

γάλα σας σφάλµατα. Θα τα πω όσο µπορώ µε χαµηλούς τόνους,
αν και η φωνή µου δεν µε βοηθάει, γιατί δεν θέλω να φανεί ότι
είναι προσωπικός ο τόνος.

Από τη συζήτηση των πολιτικών Αρχηγών που έγινε εδώ για
την ιθαγένεια, παίρνω µια φράση του Γιώργου Καρατζαφέρη, του
Προέδρου του ΛΑΟΣ από τα Πρακτικά της Βουλής: «Χθες, ήµουν
µε κάποιους του Κογκρέσο που είναι στην Ελλάδα. Ελπίζω να
τους δείτε κι εσείς. Ξέρετε τι µου είπαν: «Τι ζητάτε εσείς άρση

της βίζας µε αυτό το οποίο φέρνετε, για νοµιµοποίηση πεντακο-
σίων χιλιάδων µουσουλµάνων;»».

Αυτή η φράση του Προέδρου του ΛΑΟΣ προκάλεσε τη δική
σας οργή. Είπατε διάφορα. ∆εν θέλω να πω κάτι άλλο. Θα µι-
λήσω για το συγκεκριµένο που µε ενδιαφέρει και λέτε: «Θέλω,
επίσης, να σας πω το εξής: Αν οι Αµερικάνοι θεωρούν ότι εµείς
έχουµε πεντακόσιες χιλιάδες µουσουλµάνους στη χώρα, προ-
φανώς το ακούν από εσάς. ∆ιότι εµείς έχουµε κάπου πενήντα,
εξήντα χιλιάδες µουσουλµάνους σε αυτή τη χώρα. Εσείς λέτε ότι
έχουµε πεντακόσιες χιλιάδες και δυσφηµείτε τη χώρα».

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Σπυρίδων-Άδωνις Γεωργιά-
δης καταθέτει για τα Πρακτικά το προαναφερθέν απόσπασµα
Πρακτικού, το οποίο βρίσκεται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµ-
µατείας της ∆ιεύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βου-
λής)

Κύριε Υπουργέ, εάν ο Πρόεδρος ενός Κόµµατος της Ελάσσο-
νος Αντιπολιτεύσεως δεν ξέρει πόσοι µουσουλµάνοι είναι στην
Ελλάδα και κάνει λάθος, είναι ένα µικρό πρόβληµα για το Κοινο-
βούλιο, διότι δεν κυβερνά αυτός. Θέλετε να πούµε ότι σπεκου-
λάρει και ότι το κάνει για ψήφους; Πάλι µικρό πρόβληµα είναι.
∆εν θα ήταν και ο πρώτος που σπεκουλάρει για ψήφους στην Ελ-
λάδα.

Εάν, όµως, ο αρµόδιος Υπουργός που κυβερνά δεν ξέρει
πόσοι είναι οι µουσουλµάνοι στη χώρα, αυτό είναι πολύ µεγάλο
πρόβληµα, γιατί αν δεν ξέρει ένα πρόβληµα, πώς ακριβώς θα το
λύσει, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι; Και δεν θα αναφερθώ στα
νούµερα που ανέφερε ο συνάδελφος, ο κ. Ψαριανός σε επίκαιρη
ερώτησή του στη Βουλή πριν από µια εβδοµάδα, όπου ανέφερε
ότι υπάρχουν οκτακόσιες τριάντα χιλιάδες µ’ ένα εκατοµµύριο
µουσουλµάνοι. Αυτός είναι ο ισχυρισµός του ΣΥΡΙΖΑ δια του κ.
Ψαριανού. Βέβαια, δεν το θεώρησε δυσφηµιστικό για την Ελ-
λάδα ο κ. Ψαριανός προφανώς, όπως εσείς.

Όµως, θα σας καταθέσω για τα Πρακτικά της Βουλής το ρε-
πορτάζ της εφηµερίδας «ΤΟ ΒΗΜΑ» προχθές, της κ. Μαρίας
Αντωνιάδου. Φαντάζοµαι ότι δεν θεωρείτε την εφηµερίδα «ΤΟ
ΒΗΜΑ» όργανο του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού. ∆ιαβάζω
από «ΤΟ ΒΗΜΑ» της Κυριακής 14 Φεβρουαρίου: «Όπως και να
έχει, µε τις πιο µετριοπαθείς εκτιµήσεις, ο αριθµός των θρη-
σκευόµενων µουσουλµάνων σήµερα στην Ελλάδα αγγίζει τις πε-
ντακόσιες χιλιάδες». Η εφηµερίδα «ΤΟ ΒΗΜΑ» δικαιώνει τον
Πρόεδρο του ΛΑΟΣ και κατακεραυνώνει εµµέσως τον Υπουργό
Προστασίας του Πολίτη.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Σπυρίδων-Άδωνις Γεωργιά-
δης καταθέτει για τα Πρακτικά το προαναφερθέν ρεπορτάζ, το
οποίο βρίσκεται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ι-
εύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

Πολύ κακό για εσάς, κύριε Υπουργέ, αυτό. ∆ιότι, αν δεν ξέρετε
πόσοι είναι, προφανώς ούτε θα µπορείτε να τους συλλάβετε ούτε
θα µπορέσετε να λύσετε το πρόβληµα. Στην ίδια λογική, έχω
φέρει και από «ΤΑ ΝΕΑ» και από «ΤΟ ΒΗΜΑ» και από «ΤΟ
ΕΘΝΟΣ» παρόµοια άρθρα που µιλούν για πεντακόσιες έως εφτα-
κόσιες χιλιάδες µουσουλµάνους στην Ελλάδα.

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Σπυρίδων-Άδωνις Γεωργιά-
δης καταθέτει για τα Πρακτικά τα προαναφερθέντα άρθρα, τα
οποία βρίσκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ι-
εύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

Και πάµε λίγο παρακάτω σε εκείνη τη συζήτηση. Επανήλθατε
-ο κ. Μιχάλης Χρυσοχοΐδης- λέγοντας ψευδώς ότι το 60% των
φυλακισµένων και καταδικασθέντων είναι µετανάστες. Είναι
ψέµα αυτό. Είναι αλλοδαποί κακοποιοί, οι οποίοι ήρθαν στη χώρα
για να συµµετέχουν σε οµάδες του οργανωµένου εγκλήµατος
και να εγκληµατήσουν. Σιγά να µην ήρθαν µετανάστες εργαζό-
µενοι, φουκαράδες να δουλέψουν για ένα µεροκάµατο και µετά
πήραν τα καλάσνικοφ και έκαναν εδώ πράξεις οι οποίες ήταν
απεχθείς και δολοφονικές.

Κύριε Υπουργέ, έχω δειγµατοληπτικά µερικές µέρες: 21-1-
2010, 19-1-2010, 18-1-2010, 13-1-2010, 12-1-2010, 7-1-2010, 28-
12-2009, 24-12-2009. ∆εν θα το καταθέσω στα Πρακτικά, γιατί
έχω πάρει διάφορα στοιχεία και αυτό είναι προϊόν ερεύνης, αλλά
τα στοιχεία µπορείτε να τα βρείτε και εσείς. Είναι τα συγκεντρω-
τικά στοιχεία των συλλήψεων από όλα τα Αστυνοµικά Τµήµατα
του κέντρου των Αθηνών. Μιλάµε για τµήµατα της Οµονοίας, του
Αγίου Παντελεήµονος, της Κυψέλης, της Ακροπόλεως και του
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Συντάγµατος.
Στις 21-1-2010 είχαµε δεκαοχτώ συλλήψεις. Οι τέσσερις ήταν

Έλληνες, οι δεκατέσσερις αλλοδαποί. Στις 19-1-2010 είχαµε εί-
κοσι τρεις συλλήψεις. Οι έξι ήταν Έλληνες, οι δεκαεπτά αλλο-
δαποί. Στις 18-1-2010 είχαµε έντεκα συλλήψεις. Οι δύο ήταν
Έλληνες, οι εννιά αλλοδαποί. Στις 13-1-2010 είχαµε δεκαεννιά
συλλήψεις. Οι τρεις ήταν Έλληνες, οι δεκαέξι αλλοδαποί.

Και έτσι πάει, κύριοι του ΣΥΡΙΖΑ, όλη η ιστορία. Το 70% µε 80%
των συλλήψεων που γίνονται κάθε µέρα στο κέντρο της Αθήνας
είναι συλλήψεις αλλοδαπών.

Και προσέξτε και την ποιοτική διαφορά, κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι. Οι µεν Έλληνες είναι συλληφθέντες για µικροαπάτες,
οι αλλοδαποί είναι για διακεκριµένες κλοπές, για εµπόριο ναρ-
κωτικών, για βιασµούς. Αν κάνουµε τώρα ότι υποκρινόµαστε, για
να το παίξουµε δήθεν ανθρωπιστές, ότι δεν φταίνε οι αλλοδαποί
για την άνοδο της εγκληµατικότητας στην Ελλάδα, απλώς κο-
ροϊδεύουµε ο ένας τον άλλον. Και ξέρετε τι κάνουµε; Αφήνουµε
το χρόνο να ανεβάζει το κοινωνικό θερµόµετρο και να φτάσουµε
να ζούµε αυτό που εµείς θέλουµε να αποφύγουµε, να δούµε τον
κόσµο να παίρνει το νόµο στα χέρια του.

Η πολιτισµένη κοινωνία δεν κάνει αυτό, κύριε Υπουργέ. Η πο-
λιτισµένη κοινωνία παρεµβαίνει και προλαµβάνει τις καταστά-
σεις. Και λυπούµαι, αλλά δεν βλέπω αυτή τη διάθεση µέχρι
σήµερα από εσάς.

Είµαι από τους πρώτους που δηµοσίως, είχα επαινέσει τις
πρώτες µέρες το Υπουργείο σας, διότι είχα δει µια αλλαγή στη
νοοτροπία. Αν και για λόγους ιστορίας θέλω να το σηµειώσω,
άλλη η Αστυνοµία επί Προκόπη Παυλόπουλου που πραγµατικά
δεν µπορούσε να επιχειρήσει καθόλου και άλλη επί Χρήστου
Μαρκογιαννάκη που είχε παρουσιάσει σαφή βελτίωση. Όµως, εν
πάση περιπτώσει, είχα χαιρετήσει και από τις εκποµπές µου -και
τηλεοπτικά είχα κατηγορηθεί από το Λάκη Λαζόπουλο γι’ αυτό,
ως συνήθως- το γεγονός ότι είχατε κάνει καλή δουλειά στην
αρχή.

Τα χαλάσατε στη συνέχεια, κύριε Υπουργέ. Θα σας φέρω δύο-
τρία παραδείγµατα. Ποια είναι η λογική του Υπουργού Προστα-
σίας του Πολίτη –όπως το είπατε τώρα- να ζητάει συγγνώµη από
τον κ. Τσίπρα για το ότι οι αστυνοµικοί κάνοντας το καθήκον
τους, προσήγαγαν έναν κύριο που επετέθη σε έναν αστυνοµικό;

Πείτε µου µια χώρα στον κόσµο που ένας συνάδελφός σας
έχει βγει στην τηλεόραση και έχει ζητήσει συγγνώµη γιατί ένας
αστυνοµικός διέπραξε το καθήκον του. Και αν δεν το διέπραξε,
να µας πείτε γιατί κατηγορείται αυτός ο αστυνοµικός σήµερα.
Πείτε µου µια άλλη χώρα της Ευρώπης, όπου έχετε δει συνά-
δελφός σας να βγαίνει και να καταδικάζει αστυνοµικούς από τη-
λεοράσεως, χωρίς να έχει προηγηθεί η αρµόδια δικαστική
έρευνα.

Βγήκατε και µιλήσατε για την υπόθεση των δύο αστυνοµικών
στην Κυψέλη µε εκείνη την κυρία την αλλοδαπή. Την ίδια µέρα εί-
πατε: «αποτάσσονται από το Σώµα». ∆εν µπορείτε να αποτάξετε
κανέναν, κύριε Υπουργέ. Αν σας έχει πει κάποιος σύµβουλός σας
ότι µπορείτε να αποτάξετε έστω και έναν, να τον απολύσετε. Ψά-
ξαµε µε τον Θάνο τον Πλεύρη, τον Μάκη το Βορίδη όλους τους
νόµους του κράτους. Ο Υπουργός Προστασίας του Πολίτη δεν
µπορεί να αποτάξει κανέναν. Αναγκάστηκα να ρωτήσω στον Συ-
νήγορο του Πολίτη γι’ αυτό και αυτό µου είπε επί λέξει: «Η πα-
ρέµβασή σας -και στους δύο αστυνοµικούς της Κυψέλης και
στον αστυνοµικό της Ακροπόλεως µε το Χιλιανό- παραβίασε τα
δικαιώµατά τους σε δίκαιη δίκη και παραβίασε το άρθρο 6 της
Ευρωπαϊκής Συνθήκης ∆ικαιωµάτων του Ανθρώπου».

Εσείς, σύµφωνα µε τον Συνήγορο του Πολίτη, παραβιάσατε
δια των δηµοσίων παρεµβάσεών σας, το άρθρο 6 της Ευρωπαϊ-
κής Συµβάσεως Ανθρωπίνων ∆ικαιωµάτων.

Είναι αυτή συµπεριφορά Υπουργού; Σας αρέσει το ρήµα «κλα-
ψουρίζω». Γιατί κλαψουρίζατε χθες-προχθές στο κανάλι «MEGA»,
κύριε Υπουργέ; Η δουλειά του Υπουργού Προστασίας του Πο-
λίτη είναι να βγαίνει και να κλαψουρίζει στα κανάλια; ∆εν µου
άρεσε καθόλου αυτή η εικόνα.

Η ελληνική Αστυνοµία έδωσε µια µάχη. Οι αστυνοµικοί που
βρέθηκαν εκεί ήταν πολύ έµπειροι και πράγµατι, όλοι είµαστε λυ-
πηµένοι γιατί ένας συµπολίτης µας πέθανε. Αυτό είναι το κακό
µε τα όπλα. Όταν οι κακοποιοί τραβάνε όπλα και πετάνε χειρο-

βοµβίδες, κάποιος µπορεί να πεθάνει. Όµως, δεν φταίνε οι αστυ-
νοµικοί γι’ αυτό, ούτε θα κάνουµε το χατίρι στους δηµοσιογρά-
φους να πουν αν η σφαίρα έφυγε από τον αστυνοµικό ή αν έφυγε
από τον κακοποιό. Το θέµα είναι να µην αρχίσουν να πέφτουν
σφαίρες. Εκεί είναι το πρόβληµα. Γιατί από τη στιγµή που αρχί-
ζουν να πέφτουν σφαίρες, πράγµατι κάποιος αθώος µπορεί να
πεθάνει και αυτό θέλουµε να αποφύγουµε.

Κύριε Υπουργέ, η Αστυνοµία για να δράσει πρέπει να έχει
ηθικό. Και για να έχει ηθικό, πρέπει να αισθάνεται ότι ο πολιτικός
προϊστάµενος την προστατεύει. Είµαι κάθε µέρα µε αστυνοµι-
κούς και θέλω να σας πω ότι τους έχετε απογοητεύσει. Αισθά-
νονται ότι είστε ο µεγαλύτερος εχθρός τους. Αισθάνονται ότι για
το οποιοδήποτε λάθος τους, θα είστε ο πρώτος που θα βγει και
θα τους κατηγορήσει. Πρέπει να το διορθώσετε αυτό. Γιατί µε
την αστυνοµία µε τέτοιο ηθικό, δεν θα µπορέσετε να κερδίσετε
τη µάχη που θέλετε να κερδίσετε.

Και κλείνω λέγοντας το εξής. Ο Λαϊκός Ορθόδοξος Συναγερ-
µός, εδώ και δυόµισι χρόνια στη Βουλή των Ελλήνων, έκανε πολ-
λές επερωτήσεις -και εγώ και ο Θάνος Πλεύρης και ο Κυριάκος
ο Βελόπουλος και ο Πρόεδρος του ΛΑΟΣ, ο κ. Καρατζαφέρης-
ζητώντας το εξής πράγµα:

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Τελειώνω, κύριε Πρόεδρε.
Όταν ένας αστυνοµικός τραυµατίζεται εν ώρα υπηρεσίας -κάτι

που δεν ξέρουν οι πολλοί συνάδελφοι- βγαίνει ελεύθερος υπη-
ρεσίας για κάποιες εβδοµάδες. Έτσι χάνει τα νυχτερινά και τα
Σαββατοκύριακα. Τα νυχτερινά και τα Σαββατοκύριακα, όµως,
για έναν εργαζόµενο των 800 ευρώ είναι πολύ µεγάλη υπόθεση.

Αυτά τα 200, 300, 400 ευρώ είναι αυτά που κρίνουν αν θα µπο-
ρεί να πληρώσει τα δάνειά του, τις πιστωτικές του κάρτες, αν θα
µπορεί να τα φέρει βόλτα στην οικογένειά του. Όµως, αν τραυ-
µατίζεται για να είµαστε ασφαλείς εµείς, η ελληνική πολιτεία τον
τιµωρεί και του δίνει 80 ευρώ επιµίσθιο, µε αποτέλεσµα να αντι-
µετωπίζει ο κάθε αστυνοµικός που τραυµατίζεται για να είµαστε
ασφαλείς εµείς, στην πραγµατικότητα την τιµωρία από την ελ-
ληνική πολιτεία.

Αφού βαρεθήκαµε να ακούµε και την «µπλε» και την «πράσινη»
Κυβέρνηση να υπόσχεται πότε θα λύσει τα προβλήµατα των
αστυνοµικών, αναγκαζόµαστε να παρέµβουµε εµείς. Από τούδε
και στο εξής, κάθε αστυνοµικός που θα τραυµατίζεται σε σύ-
γκρουση µε αλλοδαπούς και αντιεξουσιαστές –δήθεν- εν ώρα
υπηρεσίας, θα έρχεται στο ΛΑΟΣ και θα λαµβάνει από το κόµµα
του ΛΑΟΣ. έως και δύο µισθούς του, για να συµπληρώνεται το ει-
σόδηµα που η πολιτεία αρνείται να του συµπληρώσει. ∆ιότι εµείς
θέλουµε να δείξουµε εµπράκτως στους αστυνοµικούς µας ότι
και τους υποστηρίζουµε και τους αγαπάµε.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Και κλείνοντας, κύριε Υπουργέ, υπάρχει µία ερώτηση στην

οποία δεν έχετε απαντήσει. Γιατί δύο µέτρα και δύο σταθµά; Πριν
από τρία Σάββατα, στους Αµπελόκηπους, κάποιοι νεαροί πήγαν
να σταµατήσουν µία συγκέντρωση αντιεξουσιαστών. Παρενέβη
αµέσως η Αστυνοµία, συνελήφθησαν σαράντα τέσσερα άτοµα
και ο ένας, δηµοσιογράφος σε αποστολή, ο κ. ∆ηµήτρης Παπα-
γεωργίου, αδίκως βρίσκεται προφυλακισµένος. Ελπίζω να αλλά-
ξει αυτή η άδικη απόφαση. Αυτό έγινε Σάββατο.

Την Κυριακή, ο Βουλευτής µας, ο κ. Πλεύρης, πήγε στο Ηρά-
κλειο να µιλήσει στο ∆ήµο Ηρακλείου και ήρθαν οι δήθεν αντιε-
ξουσιαστές, τον εµπόδισαν διά της βίας να φθάσει στην οµιλία
και έβγαλαν διά της βίας τον κόσµο µέσα από το ∆ηµαρχιακό Μέ-
γαρο!

Εκεί δεν υπήρξε ούτε µία σύλληψη. Αυτό µας ανάγκασε να σας
αποκαλούµε «Υπουργό Προστασίας του Αριστερού Πολίτη»! Τε-
λικά, προστατεύετε µόνο τους Αριστερούς ή όλους τους Έλλη-
νες πολίτες, κύριε Υπουργέ, ανεξαρτήτως ιδεολογικών
προτιµήσεων;

Ευχαριστώ πάρα πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστώ τον κ.
Άδωνι Γεωργιάδη.

Ο Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος του ΠΑΣΟΚ κ. Χρήστος Πα-
πουτσής έχει το λόγο για έξι λεπτά.
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ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ενώ
παρακολουθούσα µε πολύ µεγάλο ενδιαφέρον και σε πολλά εξ
αυτών τα οποία έλεγε ο αξιότιµος Κοινοβουλευτικός Εκπρόσω-
πος του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Γεωργιάδης συµφω-
νούσαµε, άκουσα µία από τις τελευταίες του φράσεις και έµεινα
εµβρόντητος.

Μου θυµίσατε το άγριο Φάρ Ουέστ! Μου θυµίσατε τους κυνη-
γούς κεφαλών! Αυτό προτείνετε, ότι δηλαδή θα δίνετε δύο µι-
σθούς στους αστυνοµικούς που τραυµατίζονται όταν επιχειρούν
να κυνηγήσουν λαθροµετανάστες; Τι λέτε ακριβώς; Έχετε κατα-
λάβει τι λέτε στην ελληνική κοινωνία; Και µάλιστα οι συνάδελφοί
σας σας χειροκρότησαν! Πού βρισκόµαστε; Τι κάνει ακριβώς ο
ΛΑΟΣ αυτή τη στιγµή; Τι επιχειρεί να αναλάβει;

ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Θα τα πούµε µετά, κύριε
συνάδελφε.

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Έµεινα, ειλικρινά, άναυδος! Κατά τη
διάρκεια της συζήτησης σήµερα αυτής της επερώτησης…

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Η ελληνική Βουλή πρέπει να τα
αναλάβει, κύριε Παπουτσή!

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Τι να αναλάβει η ελληνική Βουλή;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Αυτό που θα αναλάβουµε εµείς!
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: ∆εν το κάνει η Βουλή, κύριε Πα-

πουτσή!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Να χρηµατοδοτεί κυνηγούς κεφα-

λών; Τι µας λέτε, κύριε Βελόπουλε; Έχετε συνειδητοποιήσει τι
λέτε;

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Σας παρακαλώ πολύ
αµφοτέρως να πάψει ο διάλογος αυτήν την ώρα!

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Η Ελλάδα δεν είναι Φαρ Ουέστ, κυ-
ρίες και κύριοι συνάδελφοι του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού!

ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: ∆εν καταλάβατε τι λέµε, κύριε Πα-
πουτσή!

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Η Ελλάδα δεν χρειάζεται κυνηγούς
κεφαλών!

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κύριε Παπουτσή,
σας παρακαλώ, βοηθήστε!

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Χρειάζεται Αστυνοµία σύγχρονη και
αποτελεσµατική, η οποία να λειτουργεί στο πλευρό του πολίτη….

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Κάντε την!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Ναι, κύριε Κοραντή, µην κάνετε ει-

ρωνικές χειρονοµίες!
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Μα, άλλα είπε ο κ. Γεωργιάδης, άλλα

καταλάβατε, άλλα λέτε!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Ξέρω πολύ καλά τι λέει ο κ. Γεωρ-

γιάδης και πολύ περισσότερο τι εννοεί.!
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Τραυµατισµένων αστυνοµικών, είπε.

Πόσες φορές πρέπει να το πούµε δηλαδή;
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Άκουσα πάρα πολύ καλά, κύριε Κο-

ραντή. ∆εν προβλέπει η ελληνική πολιτεία….
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Μα, 80 ευρώ τους δίνει,

κύριε Υπουργέ!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Τι µας λέτε; ∆εν υπάρχει το κράτος

και η πολιτεία;
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Τότε, δεν τα ξέρετε καλά!

Και είστε και Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Εσείς θα υποκαταστήσετε το κράτος

και την πολιτεία; Πού το βρήκατε αυτό γραµµένο;
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Σας παρακαλώ

πολύ!
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Επιχειρείτε συστηµατικά, εδώ και

πάρα πολύ καιρό, πότε χρησιµοποιώντας ήπιο τόνο, αλλά σωστή
φρασεολογία και σωστά επιχειρήµατα και πότε υψώνοντας τη
φωνή σας και χρησιµοποιώντας ακραίες κορώνες, λαϊκιστικές κο-
ρώνες, να κάνετε µε κάθε τρόπο µία πολιτική επιδίωξη! ∆εν κά-
νετε τίποτα άλλο, παρά µία πολιτική επιδίωξη, δηλαδή να
εκµεταλλευθείτε κοµµατικά την κοινωνία του φόβου, την οποία
µαζί µε τη Νέα ∆ηµοκρατία οργανώνετε στη σύγχρονη ελληνική
κοινωνία! Αυτό κάνετε!

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Να διορθώσει ο Υπουργός το ατό-
πηµα!

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Αυτό προσπαθείτε να κάνετε. Και
αντί να σταθείτε στο πλευρό µίας Κυβέρνησης η οποία τους τε-
λευταίους µήνες προσπαθεί µε κάθε τρόπο, µε ήρεµο πολιτικό

τρόπο και µε αυστηρό τόνο, να συµµαζέψει τα ασυµµάζευτα, να
συµµαζέψει τα χάλια τα οποία βρήκαµε παραλαµβάνοντας τη
διακυβέρνηση της χώρας στο συγκεκριµένο πεδίο, αντί να στα-
θείτε µε ειλικρινή τοποθέτηση απέναντι στα προβλήµατα, θα σας
πω τι κάνετε!

Ξεκινάτε τις οµιλίες σας, όλοι µα όλοι, µε ήρεµο τρόπο δήθεν
ενδιαφερόµενοι και δήθεν εκφράζοντας τη λαϊκή αγωνία και κα-
ταλήγετε στις πιο σκληρές, στις πιο αντιδραστικές, στις πιο απα-
ράδεκτες προτάσεις για µια σύγχρονη και ευρωπαϊκή κοινωνία.

Τι κάνετε; Με πολύ έξυπνο -οφείλω να οµολογήσω- και έντεχνο
τρόπο επιχειρείτε να δηµιουργήσετε µία σύγχυση και τα ανακα-
τεύετε όλα µαζί. Τη λαθροµετανάστευση, τη µετανάστευση, την
εγκληµατικότητα, τη διασύνδεση του οργανωµένου εγκλήµατος,
την παράνοµη διακίνηση των ναρκωτικών, τα πάντα, όλα µαζί.

Τι λέτε; Λέτε, ότι όλα αυτά απαιτούν ένα συγκεκριµένο και αυ-
στηρό τρόπο αντιµετώπισης. Λες και δεν γνωρίζουν, ο Πρόεδρός
σας πρώτα από όλα και πολλοί εκ των συναδέλφων διακεκριµέ-
νων πολιτικών, νοµικών, νοµοµαθών, ανθρώπων οι οποίοι έχουν
διατελέσει και σε διεθνή όργανα, ότι το καθένα από αυτά προϋ-
ποθέτει διαφορετικούς τρόπους αντιµετώπισης. Άλλους τρόπους
η λαθροµετανάστευση, άλλους τρόπους η µετανάστευση, άλλη
πολιτική προϋποθέτει η αντιµετώπιση του οργανωµένου εγκλή-
µατος και όλα αυτά µαζί προϋποθέτουν µία αξιόπιστη Αστυνο-
µία, αξιόπιστους µηχανισµούς, µε σύγχρονες υποδοµές, µε
υποδοµές οι οποίες µπορούν να αντιµετωπίσουν τις σύγχρονες,
από την άλλη πλευρά υποδοµές, του οργανωµένου εγκλήµατος
παντού και όλα αυτά µαζί να λειτουργήσουν υπέρ της κοινωνίας,
της ασφάλειας των πολιτών.

Όχι, της κοινωνίας του φόβου. ∆εν συµβάλλουµε, κυρίες και
κύριοι συνάδελφοι, όταν διαρκώς και µε κάθε τρόπο, επιχειρούµε
να τροµοκρατήσουµε τη κοινωνία. Πότε ο ένας µε την οικονοµία,
πότε ο άλλος µε την ασφάλεια και τη λαθροµετανάστευση, πότε
µε την εγκληµατικότητα, πότε µε το ένα, πότε µε το άλλο.

Πίσω από όλα αυτά, υπάρχουν πάντοτε άνθρωποι. Υπάρχουν
οι άνθρωποι που κατοικούν στην Αθήνα, οι Έλληνες πολίτες στις
µεγάλες πόλεις, στις µικρές πόλεις, υπάρχουν οι άνθρωποι που
έφυγαν από κάποιες άλλες χώρες, αλλά είναι και αυτοί άνθρωποι
αναζητώντας µία καλύτερη ζωή εδώ, στην Ελλάδα ή στην Ευρω-
παϊκή Ένωση ή στον υπόλοιπο κόσµο. Υπάρχουν και εκείνοι οι
οποίοι βρίσκονται στη χώρα µας γιατί είναι πράγµατι -και έχετε
δίκιο σ’ αυτό- συντεταγµένοι στις προσπάθειες του διεθνούς ορ-
γανωµένου εγκλήµατος και έχουµε καθήκον όλοι µας να το αντι-
µετωπίσουµε. Αλλά για να το αντιµετωπίσουµε µε αποτελεσµατικό
τρόπο, το πρώτο που πρέπει να κάνουµε είναι να διαχωρίσουµε
τις πολιτικές µας.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω ζήσει για δεκαέξι χρόνια
στο Βέλγιο, στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Γνωρίζω τι σηµαίνει γκέτο.
∆εν θα ήθελα ποτέ να δω στην Ελλάδα να δηµιουργείται γκέτο,
αλλά γνωρίζω ταυτόχρονα ότι για να µην υπάρξει γκέτο, από µε-
τανάστες δηλαδή, για να µην υπάρχουν τέτοιοι θύλακες στην κοι-
νωνία µας χρειάζονται πολιτικές που είναι πρώτα απ’ όλα
ανθρώπινες πολιτικές, που είναι δηµοκρατικές πολιτικές και
πέραν αυτών χρειάζονται πολιτικές που αντιµετωπίζουν τα αίτια
που δηµιουργούνται αυτά τα φαινόµενα στη ρίζα τους.

Όσον αφορά τη λαθροµετανάστευση, δεν µπορεί να το αντι-
µετωπίσει µόνη της η Ελλάδα. Η λαθροµετανάστευση είναι ένα
θέµα το οποίο αφορά την ίδια την Ευρωπαϊκή Ένωση, όπως
αφορά την παγκόσµια κοινότητα, όπως αφορά τις µεγάλες πα-
γκόσµιες τράπεζες που ενδιαφέρονται και πρέπει να αναλάβουν
ρόλο για να χρηµατοδοτήσουν την ανάπτυξη στις χώρες από
όπου προέρχονται οι λαθροµετανάστες.

Όπως επίσης, είναι και θέµα του Οργανισµού Ηνωµένων
Εθνών όπου πρέπει να επιβάλει και να συνεργήσει µαζί µε όλες
τις άλλες δυνάµεις, για την αποκατάσταση των δηµοκρατικών
καθεστώτων εκεί όπου πλήττεται η δηµοκρατία και είναι ένας
από τους βασικούς λόγους εξόδου των µεταναστών από τις
χώρες αυτές.

Και στο εσωτερικό µέτωπο, στο εσωτερικό της χώρας µας,
εκείνο το οποίο προέχει είναι η συνέργεια των πολιτικών. Εκεί-
νων δηλαδή, που δηµιουργούν όρους ανθρώπινης διαβίωσης -
και ο κύριος Υπουργός προηγουµένως αναφέρθηκε διεξοδικά
πάνω σ’ αυτό- στους Έλληνες πολίτες φυσικά αλλά και σε εκεί-
νους, που µε τον ένα ή µε τον άλλο τρόπο θέλουν και το επιθυ-
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µούν οι ίδιοι να συµµετάσχουν νόµιµα στις διαδικασίες της
χώρας µας, στις λειτουργίες της οικονοµίας µας και της κοινω-
νίας µας.

∆εν µπορούµε όµως -και µετά από όλα αυτά βεβαίως- να ξε-
χωρίσουµε εκείνους οι οποίοι δρουν παράνοµα, να διακρίνουµε
εκείνους οι οποίοι δρουν στην εγκληµατικότητα, να ανοίξουµε
σταθερό µέτωπο όλοι µας. Πράγµατι χρειάζεται εθνική προσπά-
θεια ενάντια στην εγκληµατικότητα, ενάντια στη βία, ενάντια στην
τροµοκρατία, αλλά µόνο τότε θα µπορέσουµε όλοι αποφασιστικά
να αντιµετωπίσουµε αυτό το θέµα.

∆ιαφορετικά, θα είναι καλό το σύνθηµα του κυρίου Υπουργού.
Καλή η προτροπή όλων µας να βγουν όλοι στους δρόµους –εν-
νοεί όλοι οι αστυνοµικοί να βγουν στους δρόµους- αλλά αν δεν
υπάρχουν οι άλλες συνθήκες, αν δεν υπάρχουν εκείνες οι οικο-
νοµικές και κοινωνικές συνθήκες που πράγµατι θα κάνουν τον
πολίτη να αισθάνεται ότι οι αστυνοµικές δυνάµεις είναι φίλιες και
λειτουργούν προς το δικό του συµφέρον, τότε θα έχουµε κοινω-
νικές συγκρούσεις.

Γι’ αυτό σας µιλούµε για µια συνολική πολιτική. Φανταστείτε τι
σηµαίνει «όλοι στους δρόµους» και την ίδια στιγµή όλος ο κό-
σµος στους δρόµους διαµαρτυρόµενος για κάτι άλλο.

Γι’ αυτό µιλάµε µε τη γλώσσα της αλήθειας, της ειλικρίνειας
και της πραότητας στην οποία αναφέρθηκε και χρησιµοποίησε
προηγουµένως ο κ. Χρυσοχοϊδης. Και σας µιλάµε για µια συνο-
λική προσπάθεια την οποία κάνει η Κυβέρνησή µας σε όλους
τους τοµείς.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ολοκληρώστε, κύριε
Παπουτσή.

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ: Τελειώνω, κύριε Πρόεδρε.
Είµαστε εν µέσω µιας οικονοµικής κρίσης και η προσπάθειά

µας είναι συνολική. Και αυτό το τονίζω.
Πρώτα απ’ όλα, θα πρέπει να βγει η χώρα από την κρίση, δεύ-

τερον θα πρέπει να εγγυηθούµε τη συνοχή και την αλληλεγγύη
της κοινωνίας και τρίτον, θα αποκαταστήσουµε το κύρος των θε-
σµών και των µηχανισµών του κράτους που µπορούν να εγγυη-
θούν την ασφάλεια του πολίτη.

Αυτή η προσπάθεια δεν µπορεί να είναι ξεκοµµένη, δεν µπορεί
να είναι αποσπασµατική. Είναι ενιαία και συνολική. Και µε τη συ-
νέργεια και την ευθύνη όλων µας, όλων των πολιτικών δυνάµεων,
είναι απολύτως βέβαιο ότι θα πετύχουµε.

Εάν υπάρχουν διαφορετικές φωνές και διαφορετικές προσεγ-
γίσεις και πάλι θα πετύχουµε, αλλά απλώς θα καθυστερήσουµε.

Ευχαριστώ πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΠΑΣΟΚ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αποστολάτος Βαϊτσης): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι τη συνε-
δρίασή µας παρακολουθούν από τα άνω δυτικά θεωρεία, αφού
προηγουµένως ξεναγήθηκαν στους χώρους του Μεγάρου της
Βουλής των Ελλήνων, σαράντα µαθητές και µαθήτριες και τέσ-
σερις εκπαιδευτικοί -συνοδοί από το Γυµνάσιο Κουτσοποδίου
Αργολίδας.

Η Βουλή τους καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

Το λόγο έχει για έξι λεπτά ο Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος
της Νέας ∆ηµοκρατίας, o Βουλευτής Ηλίας κ. Κωνσταντίνος Τζα-
βάρας.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΖΑΒΑΡΑΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Νοµίζω ότι κανένας σ’ αυτήν την Αίθουσα δεν αµφισβητεί τις

καλές προθέσεις του κυρίου Υπουργού. Νοµίζω ότι κανένας µας
–τουλάχιστον από όσους τον ακούσαµε- δεν αµφισβήτησε ούτε
για µια στιγµή την αγωνία του για το ότι τα πράγµατα στον τοµέα
της δηµόσιας τάξης και ασφάλειας θα πρέπει κάποια στιγµή να
αρχίσουν να γίνονται πιο φιλικά στον πολίτη.

Και όταν λέµε «πιο φιλικά στον πολίτη», δεν εννοούµε να κά-
νουµε ένα γραφείο στο Αρχηγείο της Αστυνοµίας -όπως είχε
υποσχεθεί στις προγραµµατικές δηλώσεις της Κυβέρνησης ο κύ-
ριος Υπουργός- ένα γραφείο προστασίας του πολίτη, αλλά ούτε
να ανοίξουµε µία δηµιουργική επικοινωνία µε το γραφείο του Συ-
νηγόρου του Πολίτη.

Αποτελεσµατική παρέµβαση στον τοµέα της δηµόσιας ασφά-

λειας θα ήταν εάν είχαµε συγκεντρώσει, εάν είχαµε ενδιαφερθεί
να συγκεντρώσουµε, τις πολιτικές και τεχνικές προϋποθέσεις
που απαιτούνται για να αρχίσει σιγά-σιγά αυτός ο πολίτης τις δύ-
σκολες αυτές ώρες που περνάει ο τόπος να έχει ανάσες ασφά-
λειας, να αισθάνεται πιο σίγουρος για το σήµερα και για το αύριο
της ζωής του.

Αντ’ αυτού όµως, ακούσαµε τον κύριο Υπουργό σήµερα να
χρησιµοποιεί ιστορικής αξίας ηρωικές φράσεις. Αυτό το «δεν θα
περάσουν», το είπε τρεις φορές. «Non pasaran» λένε τα χαρτιά
ότι κάποια ηρωική φιγούρα είχε εκστοµίσει σε συνθήκες πολέ-
µου, σε συνθήκες απειλής, αλλά άλλης απειλής. Αυτής που σή-
µερα δεν απειλεί κανέναν, γιατί σήµερα σ’ αυτόν τον τόπο
υπάρχει µια ∆ηµοκρατία που είναι θεσµικά, πολιτικά και ιδεολο-
γικά άτρωτη από τον οποιονδήποτε εχθρό και υπάρχει ένα κρά-
τος το οποίο είναι υποχρεωµένο να διαχειριστεί το µονοπώλιο
της νόµιµης βίας.

Μην σας ταράζουν οι λέξεις, κύριε Υπουργέ. Όσο και να προ-
σπαθήσετε να µας πείσετε ότι θα αγωνιστείτε για να γίνει η δη-
µόσια τάξη το Υπουργείο της Προστασίας του Πολίτη, πάντα θα
βολοδέρνετε ανάµεσα σε µία ριζική αντίφαση. Αυτή την αντί-
φαση, της οποίας θύµα είστε, τουλάχιστον στο επίπεδο της εκ-
φοράς του λόγου σας, γιατί πολλές φορές διαπιστώνω να είστε
θύµα της µεγαλοστοµίας σας. Πολλές φορές διαπιστώνω το
ύφος σας να υπονοµεύει την πολιτική σας παρουσία. Πολλές
φορές σας ακούω να απευθύνεστε στους εγκληµατίες και να
τους κηρύσσετε πόλεµο. Πολλές φορές σας ακούω να απευθύ-
νεστε στην ανοµία και να σηκώνετε εναντίον της σηµαία επανά-
στασης.

Το θέµα είναι το αποτέλεσµα ποιο είναι; Η πολιτική απ’ αυτό θα
κριθεί. Επίσης και η παρουσία σας στο Υπουργείο θα είναι επι-
τυχηµένη, εάν πράγµατι έχετε πείσει τους πολίτες ότι αυτή η συ-
γκεκριµένη παρουσία έχει να προσφέρει στον τόπο κάτι χρήσιµο,
κάτι πέρα από τα λόγια. Γιατί, πώς να το κάνουµε; Πέντε µήνες
τώρα -και πάµε στους έξι- κυβερνάτε τον τόπο και είναι πια κοινή
σε όλους η συνείδηση ότι η Κυβέρνησή σας βρίσκεται µονίµως
από την πλευρά µιας κατάρρευσης. Καταρρέει από το επίπεδο
των λόγων όπου είχε τοποθετήσει τις υποσχέσεις και τις προε-
κλογικές εξαγγελίες, στο επίπεδο της σκληρής πραγµατικότη-
τας. Μεταξύ αυτών κι εσείς διαπιστώνετε σήµερα ότι υπάρχει
άβυσσος. Άλλα λέγατε προεκλογικά, άλλα λέγατε ενώπιον των
αντιπροσώπων του λαού και όχι των εκπροσώπων των πολιτών.
Εδώ υπάρχουν οι αντιπρόσωποι του λαού. Άλλα λοιπόν λέγατε
ενώπιον των αντιπροσώπων του λαού κατά την ανάγνωση των
προγραµµατικών διακηρύξεων και δηλώσεων του Υπουργείου
σας και άλλα βλέπουµε να κάνετε σήµερα.

Πού είναι αυτό, για το οποίο µας είχατε υποσχεθεί ότι θα δρα-
στηριοποιηθείτε προς την κατεύθυνση του να υπάρξει µία σο-
βαρή και επαγγελµατική Αστυνοµία; Πού είναι αυτά τα λόγια, µε
τα οποία εδώ, µπροστά µας και µάλιστα µε επηρµένη την οφρύν
και µάλιστα µε ύφος αδιαπραγµάτευτο, που δεν έπαιρνε καµµία
αντίρρηση, µας είχατε τότε υποσχεθεί ότι από την εποµένη της
ανάληψης των καθηκόντων σας όλα θα αλλάξουν σ’ αυτό το
Υπουργείο;

Επιτέλους, τι άλλαξε; Είστε ευχαριστηµένος για τον τρόπο και
την αποτελεσµατικότητα, µε την οποία προστατεύθηκε ο πολί-
της στο Βύρωνα, αυτός ο εικοσιπεντάχρονος πατέρας ενός µι-
κρού παιδιού, που αµέριµνος κυκλοφορούσε στη γειτονιά του
και όφειλε να απολαµβάνει το δηµόσιο και κοινωνικό αγαθό της
ασφάλειας και αντί αυτού βρήκε το θάνατο; Το εάν βέβαια αυτός
ο θάνατος στη λογική σας ισοφαρίζεται από το γεγονός ότι συ-
νελήφθησαν δύο σκληροί κακοποιοί, αυτό νοµίζω ότι δεν τιµά
ούτε εσάς ούτε την Κυβέρνησή σας ούτε και τις υποσχέσεις που
µας είχατε δώσει. Αυτό που συγκλονίζει εµένα είναι ότι ακόµα
και από τα χείλη του τριαντάχρονου εγκληµατία, τον οποίον ονο-
µάσατε ότι είναι ο πιο σκληρός -και προσωπικά δεν έχω καµµία
αντίρρηση- πήρε ο ελληνικός λαός µία συγκλονιστική λέξη αν-
θρωπιάς: «Είµαι στενοχωρηµένος γιατί ένας πολίτης σκοτώ-
θηκε», είπε. Ταυτόχρονα, θεωρώ ότι αυτό ήταν και µια πολύ
µεγάλη, τραυµατική και χαίνουσα πληγή στην καρδιά της προ-
στασίας του πολίτη, αυτήν που εσείς υπηρετείτε.

Καταλήγοντας, προσωπικά σας τιµώ και επαναλαµβάνω ότι επ’
ουδενί θεωρώ ότι δεν έχετε καλές προθέσεις. Θα καταλήξω
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όµως µε τα λόγια του Ηροδότου: «Εχθίστη δε οδύνη των εν αν-
θρώποισιν αύτη, πολλά φρονέοντα µηδενός κρατέειν». Έχετε
πράγµατι αυτή την αδυναµία: Έχετε πολλά πράγµατα στο µυαλό
σας, µιλάτε µε µία πρωτοφανή µεγαλοστοµία, έχετε την τάση να
αυτοιεροποιείστε όταν εµφανίζεστε στα Μέσα Μαζικής Ενηµέ-
ρωσης, ενός όµως χρείαν έχετε: Να κάνετε αποτελεσµατικά το
καθήκον σας, το διακόνηµά σας, να υπηρετήσετε τη δηµόσια
τάξη και την ασφάλεια του πολίτη.

Και αυτό, κύριε Υπουργέ, µέχρι σήµερα δεν το έχουµε δει.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κύριε Τζαβάρα, µε

τον Φιλιππικό σας τύπου Lacan, non pasaran.
Σας ευχαριστούµε πολύ.
Ο Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος του ΚΚΕ κ. Νικόλαος Πα-

πακωνσταντίνου έχει το λόγο για έξι λεπτά.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Θεωρούµε κρίσιµο ζή-

τηµα, νευραλγικό ζήτηµα να συγκεντρωθεί η σκέψη και ο συλ-
λογισµός του ελληνικού λαού, των εργαζοµένων στη φύση του
φαινοµένου της εγκληµατικότητας, στις αιτίες της γιγάντωσης
αυτού του φαινοµένου και εννοείται να ξεφύγει η σκέψη του από
την άγονη περιπλάνηση στον αφρό των γεγονότων, που συν τοις
άλλοις παγιδεύει τη σκέψη σε ατραπούς και µονοπάτια που δεν
αντιµετωπίζουν τις αιτίες, τις ρίζες της έξαρσης της εγκληµατι-
κότητας.

(Στο σηµείο αυτό την Προεδρική Έδρα καταλαµβάνει ο Ζ’ Αντι-
πρόεδρος της Βουλής κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΛΕΒΕΝΤΗΣ)

Η συζητούµενη επερώτηση θέτει µε ρητορική αγαθοσύνη –βε-
βαίως πονηρά και ως ένα βαθµό ύπουλα- στην ίδια βάση σαν συ-
ναφή φαινόµενα πρώτον την ποινική εγκληµατικότητα, την
έξαρση τροµοκρατικών προβοκατόρικων χτυπηµάτων και την αύ-
ξηση της έντασης της πολιτικής βίας, όπου βία ορίζεται όταν οι
εργάτες προσπαθούν να µπλοκάρουν τις απολύσεις και την ερ-
γοδοτική τροµοκρατία.

Η συζητούµενη επερώτηση δεν θέλει και δεν µπορεί να δει ότι
πρόκειται για διαφορετικά φαινόµενα. Θέλει να εµφανίζεται ότι
τάχα ενδιαφέρεται για την κοινωνική τάξη και λειτουργικότητα,
την κοινωνική ευρυθµία στην καθηµερινότητα του απλού εργα-
ζόµενου, του βιοπαλαιστή και νοικοκύρη. Είναι, κατά τη γνώµη
µας, κυνικά προσχηµατική, ανειλικρινής και πολιτικά διπρόσωπη
η επίκληση των ληστειών, των διαρρήξεων, των κλοπών, των αν-
θρωποκτονιών και της διακίνησης των ναρκωτικών. Είναι πλαστό
και φαρισαϊκό το σκηνικό να παρουσιάζεται από τη µία µεριά µια,
περίπου, υγιής κοινωνία και από την άλλη µεριά οι εγκληµατίες.

Η εγκληµατικότητα δεν είναι φυσικό φαινόµενο, είναι κοινω-
νικό φαινόµενο µε βαθιές κοινωνικές ρίζες στη νοσηρότητα των
ίδιων των οικονοµικών, κοινωνικών σχέσεων των ανθρώπων και η
γιγάντωσή της οφείλεται στην απελευθέρωση των αγορών και
των ίδιων των ροών των κεφαλαίων. Είναι η µεγάλη, η βαρέων
βαρών εγκληµατικότητα που θρέφει, τροφοδοτεί, διαχέει την εξί-
σου επικίνδυνη υψηλή εγκληµατικότητα.

Για τη µήτρα της εγκληµατικότητας η επερώτηση δεν µιλά. Ο
υπόκοσµος σήµερα είναι καλά οργανωµένος, έχει συγκροτηθεί
σε εταιρείες, σε δίκτυα µε ροές κεφαλαίων, µε περάσµατα από
τον έναν τοµέα στον άλλον. Οι εγκέφαλοι του υποκόσµου, οι ορ-
γανωτές είναι καθωσπρέπει επενδυτές, εκλεκτά µέλη της κερ-
δοσκοπικής κοινότητας, συχνάζουν σε λαµπερά και αξιοζήλευτα
στέκια και τοποθεσίες, εµφορούνται από τις αξίες του εύκολου
και γρήγορου πλουτισµού. Γι’ αυτούς το κέρδος είναι ανώτατη
αξία και η ανθρώπινη ζωή είναι φθηνή. Μετρούν µε κριτήριο το
ποσοστό κέρδους, χρησιµοποιούν ανθρώπους για να γίνει η δου-
λειά, να κυλάει η δικτύωση, να κλείνουν στόµατα µε πολλούς
τρόπους. Η ηθική τους είναι το κέρδος, το υπερκέρδος.

Μιλάµε για εκλεκτούς της φοροδιαφυγής, για οµάδες βαρό-
νων του χρήµατος που κερδίζουν και 100 ευρώ το δευτερόλε-
πτο, µιλάµε για τους δούκες που ξεπλένουν και εξαγνίζουν τις
βρώµικες δουλειές, για οµάδες που κάνουν έξυπνες κινήσεις στις
µετακινήσεις κεφαλαίων και που συχνάζουν στους φορολογικούς
παραδείσους της Νοτιανατολικής Ευρώπης. Ο ορισµός τους; Το
επώνυµό τους; Είναι οµάδες και δίκτυα καπιταλιστών που χρη-
σιµοποιούν ως µέθοδο το φόνο, τον εκβιασµό, τις απαγωγές αν-
θρώπων, τη δωροδοκία, την εξαγορά και την ηθική σύνθλιψη
απλών ανθρώπων.

Τα µεγάλα αφεντικά του υποκόσµου κινούνται κατά περίπτωση
στο σκοτάδι, στο ηµίφως και στο φως. Οργανώνουν για τις δου-

λειές τους –το επαναλαµβάνω- στρατολογούν για τις µεθοδεύ-
σεις τους εξαθλιωµένους και λούµπεν. Για ποιες δραστηριότη-
τες µιλάµε; Μιλάµε για το λαθρεµπόριο καυσίµων, την
τοκογλυφία, τη σωµατεµπορία, την παιδεραστία, την πορνοβιο-
µηχανία, τα ναρκωτικά, το εµπόριο και λαθρεµπόριο όπλων, την
βιοµηχανία της διασκέδασης, τα δίκτυα κλεπταποδοχής. Μιλάµε
για δραστηριότητες που στηρίζονται, δηλαδή, στις ουσιαστικές
συνδέσεις -αντικειµενικά και εµπειρικά επαληθεύσιµες- της οι-
κονοµικής ζωής των κυρίαρχων κοινωνικών σχέσεων, υψωµένα
στην απόγειό τους, η επιδίωξη του κέρδους τώρα, πάση θυσία,
χωρίς αναστολές, µε επιδεξιότητα γάτας, µε επιστηµονικά ορ-
γανωµένη διαµόρφωση παντός είδους στηριγµάτων και ερει-
σµάτων. Οι εγκέφαλοι του υποκόσµου δραστηριοποιούνται γύρω
από το κράτος µε στηρίγµατα και αµοιβαίες εξυπηρετήσεις, µε
τµήµατα και ευαίσθητα του κρατικού µηχανισµού.

Αλήθεια -και θέλουµε να το θέσουµε στους επερωτώντες- τι
πρόταση είναι αυτή για φορολογική αµνηστία για όσους ιππότες
του κέρδους φέρουν τα χρηµατικά τους κεφάλαια στην Ελλάδα;
∆εν έχουν ακούσει οι επερωτώντες για τις δραστηριότητες της
ιταλικής µαφίας; ∆εν έχουν ακούσει ότι οι νικήτριες οµάδες καρ-
φώνουν στην Αστυνοµία τις χαµένες οµάδες από τον ανταγωνι-
σµό της αγοράς; ∆εν έχουν ακούσει τις δραστηριότητες των
παλικαριών του UCK στα Βαλκάνια; ∆εν έχουν ακούσει ότι ο υπό-
κοσµος επωάζεται µε θαλπωρή στη Βοσνία, στο Κοσυφοπέδιο,
στα Σκόπια, στην Αλβανία υπό τις φτερούγες των Νατοϊκών ταγ-
µάτων και των επιθεωρητών του ευρωδικαστικού σώµατος και
που δηµοσιεύθηκε σε ελληνικές εφηµερίδες υπεράνω πάσης
υποψίας; ∆εν µάθατε, αγαπητοί συνάδελφοι, πως ήρθαν στην Ελ-
λάδα δυόµισι χιλιάδες γυναίκες για τις ανάγκες της Ολυµπιάδας
µε απόφαση και του δηµοτικού συµβουλίου της Αθήνας;

Τον Νοέµβριο του 2008, έγινε σε κεντρικό ξενοδοχείο της Πρί-
στινας συνάντηση µε επιχειρηµατίες Ουτσεκάδες, µε αντιπρο-
σωπεία εκατόν είκοσι Ελλήνων επιχειρηµατιών για κοινές µπίζνες
στα Βαλκάνια. Γιατί τέτοια εκκωφαντική σιωπή για τις µεγάλες
παραµέτρους της εγκληµατικότητας, που ποτίζουν, καθορίζουν,
σφραγίζουν και τη λεγόµενη µικρή, καθηµερινή εγκληµατικό-
τητα;

Η λεγόµενη ευαισθησία σας είναι παρασύνθηµα της παρα-
πλάνησης του λαού, της κυνικής δηµαγωγίας για να συσκοτι-
στούν οι πραγµατικές στοχεύσεις σας. Υποστηρίζετε τη
αναδιάρθρωση των αστυνοµικών δυνάµεων, την ενίσχυση, διεύ-
ρυνση της καταστολής στον ρυθµό των ευρωενωσιακών κατευ-
θύνσεων όχι για το χτύπηµα και το τσάκισµα των δικτύων του
υποκόσµου αλλά των εργατικών και νεολαιίστικων αγώνων.

Ταυτόχρονα, προωθείτε το ντοπάρισµα των ανδρών και των
στελεχών της Αστυνοµίας ενάντια στους εργαζόµενους και τους
νεολαίους, που µε όρους χειραφετηµένου ταξικού µαζικού κινή-
µατος αντιστέκονται στις απολύσεις, στην εργοδοτική τροµο-
κρατία που αντιπαλεύουν την κατακρεούργηση των οικονοµικών,
κοινωνικών και ασφαλιστικών τους δικαιωµάτων. Τρέµετε κι εσείς
και µόνο στην πιθανότητα και το ενδεχόµενο να δείτε τους ερ-
γάτες όρθιους, χειραφετηµένους, να διεκδικούν το µέλλον και
τη ζωή τους. Χλευάζετε και µισείτε τις αγωνίες, το βάσανο και το
αγκοµαχητό των λαϊκών και εργατικών οικογενειών.

Εµείς αγωνιζόµαστε για να µη γονατίσουν οι χρόνια άνεργοι,
για να µην επιβληθεί οι φτωχοί και οι εξαθλιωµένοι να «περπα-
τούν» στα τέσσερα, όπως θέλουν η Ένωση των Βιοµηχάνων και
η Ευρωπαϊκή Ένωση, που την πολιτική της κι εσείς υποστηρί-
ζετε, για να µη διαβρωθεί η συνείδηση των εξαθλιωµένων και των
χρόνια ανέργων από τα χρυσοποίκιλτα ιδεολογικά δόγµατα σκέ-
ψης και συµπεριφοράς για την «κονόµα», τον πλουτισµό, τον ατο-
µικισµό, την ανταγωνιστικότητα και την επιχειρηµατικότητα.

Εµείς παλεύουµε ώστε οι φτωχοί και οι εξαθλιωµένοι να ορ-
γανωθούν, να ενταχθούν και να γιγαντώσουν το µαζικό οργανω-
µένο αγώνα της εργατικής τάξης και του Πανεργατικού
Αγωνιστικού Μετώπου. Γιατί άλλος είναι ο κόσµος που κυκλο-
φορεί στους δρόµους τα ξηµερώµατα, έξω από τα εργοστάσια,
στα εργοτάξια, στις στάσεις των λεωφορείων, σε όλες τις γειτο-
νιές των λαϊκών συνοικιών.

∆εν υπάρχει κανένας κίνδυνος τα ξηµερώµατα στο Ζεφύρι,
στην Αχαρνών, στην Οµόνοια και στον Ασπρόπυργο, όταν κυ-
κλοφορούν οι εργάτες. Γιατί οι εργάτες πάνε για τη δουλειά και
οι υπόκοσµος λουφάζει µπροστά στην εργατική τάξη, µάλλον
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γιατί ξέρει τι τον περιµένει µε τη γιγάντωση του εργατικού κινή-
µατος και τη λαϊκή εξουσία.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ο Κοινοβουλευτικός

Εκπρόσωπος του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς, κ.
Φώτης Κουβέλης, έχει το λόγο για έξι λεπτά.

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, είναι γεγονός ότι η εγκληµατι-

κότητα είναι µεγάλη, µάλιστα είναι µεγαλύτερη εάν συνυπολογί-
σουµε και την κρυπτόµενη εγκληµατικότητα, τη µη καταγγελλόµενη
και είναι γεγονός ότι έχουµε και µη καταγγελλόµενη εγκληµατι-
κότητα για πάρα πολλούς λόγους, η αναφορά στους οποίους θα
ήταν σήµερα περιττή άλλωστε στο πλαίσιο του λίγου χρόνου που
έχω.

Είναι επίσης ακριβές, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ότι η
εγκληµατικότητα αυξάνεται όχι µόνο στην Ελλάδα, αλλά πανευ-
ρωπαϊκά, αυξάνεται σε ολόκληρο τον κόσµο και αυτό έχει σχέση
µε τα αίτια τα οποία την προκαλούν.

Η Ευρώπη όσο και η παγκόσµια κοινότητα βρίσκεται µπροστά
σε εξαιρετικά δυσµενείς εξελίξεις κοινωνικές και πολιτικές -µε
την ευρύτητα του όρου- και πληθυσµιακοί όγκοι µετακινούνται,
προφανώς όχι χάριν αναψυχής αλλά προκειµένου να εξασφαλί-
σουν το δικαίωµα στη ζωή, το δικαίωµα στην ελπίδα. Αυτός είναι
και ο λόγος για τον οποίο πολλοί ξένοι πολίτες από διάφορα
µέρη εισρέουν στην Ευρώπη και βεβαίως επιλέγουν την πύλη ει-
σόδου που είναι η Ελλάδα.

Εάν, κατά συνέπεια, δεν κάνουµε συγκεκριµένη την αναφορά
στα αίτια που γεννούν την εγκληµατικότητα, έχω την άποψη ότι
δεν θα µπορέσει η πολιτεία, δεν θα µπορέσει η παρούσα Κυβέρ-
νηση, όσο και η προηγούµενη, να αντιµετωπίσει αυτό το ζήτηµα
της εγκληµατικότητας, που στην περιγραφή του, αγαπητοί συ-
νάδελφοι του «ΛΑΟΣ» είναι όπως το είπατε. ∆ηλαδή, έχουµε και
ποσοτική αύξηση αλλά έχουµε και ποιοτική µετάλλαξη του
εγκλήµατος και µάλιστα σε εξαιρετικά ακραίες, σκληρές µορφές
εγκληµατικής συµπεριφοράς.

Βεβαίως υπάρχει ανάγκη να αντιµετωπιστεί το θέµα της µετα-
ναστευτικής πολιτικής, κυρία και κύριοι συνάδελφοι, αλλά και αν
κάνουµε την υπόθεση όσο και την αφαίρεση ότι έχουµε µία
πλήρη µεταναστευτική πολιτική. Επαναλαµβάνω ότι η εγκληµα-
τικότητα θα είναι παρούσα εάν δεν αντιµετωπιστούν τα αίτια που
τη δηµιουργούν, που τη γεννούν. Είναι ακριβή τα στοιχεία που
επικαλείται η επερώτηση, που επικαλούνται οι επερωτώντες συ-
νάδελφοι του «ΛΑΟΣ», σκεφθείτε όµως πόσο µεγάλα είναι τα πο-
σοστά γιατί αν αφαιρέσει κανείς το 50%, το 51% που µαρτυρά
συµµετοχή ξένων πολιτών, υπάρχει άλλο ένα 50% και αυτό το
50% αφορά σε συµπολίτες µας, αφορά σε Έλληνες πολίτες.

Κύριε Πρόεδρε, όχι για να αµβλύνω τη σκληρή εντύπωση που
προκαλούν τα νούµερα, θέλω επικαλούµενος το γεγονός αυτό
να υποστηρίξω ότι η εγκληµατικότητα δυστυχώς θα αυξάνεται
αν δεν αντιµετωπιστούν όλα εκείνα τα ζητήµατα που τη γεννούν.

Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, δεν ξέρω αν συµφωνεί ο κύριος
Υπουργός και περιµένω να τον ακούσω. Η ασφάλεια δεν είναι
µόνο θέµα αστυνόµευσης. Η ασφάλεια είναι ένα σύνθετο θε-
σµικό ζήτηµα που έχει σχέση –οι αναφορές µου είναι ενδεικτι-
κές- µε το πόσο αποτελεσµατικά λειτουργεί η ∆ηµόσια ∆ιοίκηση,
µε το πόσο ορθά και έγκαιρα λειτουργεί η δικαιοσύνη η οποία
παρεµβαίνει ως σηµαντικό µέγεθος στην υπόθεση αντιµετώπι-
σης της εγκληµατικότητας, µε το πόσο λειτουργεί το σωφρονι-
στικό σύστηµα. Μιλώ για την αναφορά που κάνατε λίγο πριν για
το θέµα των αδειών και χαίροµαι που δεν αντιστρατεύεστε τη
ρύθµιση της άδειας, αλλά απλώς θέλετε, αξιώνετε και αξιώνουµε
όλοι αυτό το θετικό σωφρονιστικό µέτρο ορθά να εφαρµόζεται
και να προωθείται.

Κύριε Υπουργέ, έχουµε το γεγονός του Βύρωνα. Εµείς εκ-
φράζουµε τη βαθιά µας λύπη και την αλληλεγγύη µας στην οι-
κογένεια του άτυχου συµπολίτη, ο οποίος έπεσε νεκρός από
σφαίρες και δεν σπεύδω να πω από ποιες σφαίρες. Εκείνο που
θέλω να πω, χωρίς να υποτιµώ την πράγµατι -αν θέλετε- ηρωική
συµπεριφορά και των αστυνοµικών, είναι ότι αν ήταν εκπαιδευ-
µένοι και αν ήταν έµπειροι, ενδεχοµένως να είχε αποφευχθεί
αυτό το θλιβερό γεγονός και βεβαίως να είχαν συλληφθεί και τα
κακοποιά αυτά στοιχεία τα οποία συνελήφθησαν.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει προειδοποιητικά το κουδούνι λή-
ξεως του χρόνου οµιλίας του κυρίου Βουλευτή)

Κύριε Πρόεδρε, θέλω δύο λεπτά στο πλαίσιο της ισότητας σε
σχέση µε το χρόνο οµιλίας των άλλων συναδέλφων.

Περαιτέρω, κύριε Υπουργέ, αν δεν υπάρξει µία συστράτευση
γύρω από τα ζητήµατα της λειτουργίας της Αστυνοµίας, θα συµ-
φωνήσω µαζί σας ότι τα αποτελέσµατα δεν θα είναι αυτά τα
οποία όλοι µας θέλουµε. Επίµονα όµως αρνείστε εκείνο το οποίο
προεκλογικά και πολύ πριν από τον προεκλογικό χρόνο είχατε
αποδεχθεί, δηλαδή τη σύσταση µίας διακοµµατικής επιτροπής,
όπως άλλωστε πρότεινε και η Πανελλήνια Οµοσπονδία των Αστυ-
νοµικών, για την αντιµετώπιση των θεµάτων που έχουν σχέση µε
τη λειτουργία, µε τη συµπεριφορά -δηµοκρατική από τη µια και
αποτελεσµατική από την άλλη- της Ελληνικής Αστυνοµίας. Γιατί
οχυρώνεστε πίσω από την αλαζονική άποψη ότι τώρα δεν χρειά-
ζεστε τη διακοµµατική αντιµετώπιση του συνόλου των θεµάτων
της Αστυνοµίας και τότε αναδεικνύατε αυτή τη διακοµµατική επι-
τροπή ως εξαιρετικά χρήσιµη και αναγκαία; Φοβάµαι ότι ο πολι-
τικά αλαζονικός µονόδροµος που ακολουθείτε είναι σε βάρος
του σκοπούµενου και σκοπούµενο είναι η δηµοκρατική λειτουρ-
γία της Αστυνοµίας και ταυτόχρονα η αποτελεσµατική συµπερι-
φορά και δράση της.

Σας έχουµε καταθέσει συγκεκριµένες προτάσεις. Σας ζητή-
σαµε να αναδιοργανώσετε τα αστυνοµικά τµήµατα µε κριτήρια
πληθυσµιακά και όχι µόνο, να ενισχύσετε τα πολυδύναµα τµή-
µατα, να καταργήσετε αυτές τις διακρίσεις µεταξύ των αστυνο-
µικών και να δηµιουργήσετε έναν ενιαίο φορέα για την Αστυνοµία
µε κατάργηση των ειδικών φρουρών και των συνοριακών φυλά-
κων και την ένταξή τους συνολικά στην Ελληνική Αστυνοµία.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Και, βεβαίως, σας καλέσαµε –κι αν το εξασφαλίσετε ως απο-
τέλεσµα, θα το χειροκροτήσουµε- για την ουσιαστική, δηµοκρα-
τική και επιχειρησιακή εκπαίδευση των αστυνοµικών.

Επίσης –και δεν εξαντλώ την κλίµακα των προτάσεών µας,
διότι δεν επαρκεί ο χρόνος- σας ζητήσαµε να αξιοποιήσετε την
ίδια την εµπειρία των αστυνοµικών αναφορικά µε τον τρόπο που
πρέπει να δρα και να λειτουργεί η Αστυνοµία. Και, βεβαίως, να
λειτουργεί δηµοκρατικά.

Επαναφέρουµε το δίκαιο αίτηµα, τη δίκαιη αξίωση και διεκδί-
κηση, τη µισθολογική αναβάθµιση των αστυνοµικών. Θα επιµεί-
νουµε σε αυτό.

Και θέλω να σας πω, συνάδελφοι του «ΛΑ.Ο.Σ.», το εξής. Είναι
άλλο πράγµα να διεκδικείς να αµείβεται ο αστυνοµικός και κατά
το χρόνο της ανάρρωσής του µε όλα εκείνα τα οποία ελάµβανε
προτού καταστεί τραυµατίας, και είναι τελείως διαφορετικό ζή-
τηµα να προσέρχεται ένα κόµµα να καταβάλει αυτό το οποίο αδι-
καιολόγητα η πολιτεία δεν καταβάλλει. ∆ιότι τότε δηµιουργείται,
όπως αντιλαµβάνεστε, µία άλλη κατάσταση, δηµιουργείται µία
πόλωση και εγείρονται –δεν θέλω να πω περισσότερα- αντανα-
κλαστικά που είναι σε βάρος µιας διεκδίκησης που είναι ορθή.

Τέλος έχω δύο ερωτήµατα, κύριε Υπουργέ. Πληροφορούµαι
ότι υπάρχουν περίπου τετρακόσιοι αστυνοµικοί σε διαθεσιµό-
τητα για πράξεις οι οποίες ελέγχονται πειθαρχικά. Και είναι µα-
κρύς ο χρόνος της διαθεσιµότητας.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει επανειληµµένα το κουδούνι λήξεως
του χρόνου οµιλίας του κυρίου Βουλευτή)

Γιατί γρήγορα δεν αντιµετωπίζονται αυτές οι πράξεις για τις
οποίες ελέγχονται οι συγκεκριµένοι αστυνοµικοί, προκειµένου να
αποδοθεί δικαιοσύνη και όσοι είναι αθώοι να επανέλθουν στο
Σώµα και όσοι δεν είναι αθώοι και είναι ένοχοι, βεβαίως να τε-
θούν εκτός της Ελληνικής Αστυνοµίας;

Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, επέλεξα –και προφανώς όχι για
λόγους εντυπωσιασµού- να τελειώσω µε ένα ερώτηµα στον κύριο
Υπουργό. Έχω την πληροφορία ότι εκατοντάδες, πολλές εκατο-
ντάδες, άδειες οπλοφορίας έχουν χορηγηθεί στο τελευταίο εξά-
µηνο του 2009.

Και λέω ότι είναι κρίσιµο το µέγεθος, κύριε Πρόεδρε, διότι
αυτή η αθρόα χορήγηση αδειών οπλοφορίας όχι µόνο αναδει-
κνύει το µέγεθος της εγκληµατικότητας, αλλά ταυτόχρονα και
την ευκολία αντιµετώπισης του ζητήµατος εκ µέρους της πολι-
τείας. Ανησυχείτε; Κινδυνεύετε; Πάρτε άδειες οπλοφορίας! Αυτά
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είναι επικίνδυνα πράγµατα.
Τέλος, το ζήτηµα της εγκληµατικότητας, στη συνθετότητά του,

θέλει πράγµατι και ψυχραιµία και νηφαλιότητα, η οποία πρέπει να
ακολουθεί και τη συµπεριφορά της Κυβέρνησης, αλλά και τη συ-
µπεριφορά της ίδιας της κοινωνίας, την οποία ουδείς δικαιούται
και να τροµοκρατεί και να την υπονοµεύει σε ό,τι αφορά την
οµαλή λειτουργία της.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΣΥΡΙΖΑ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε τον κ.

Κουβέλη, παρά το ότι έγινε µία σηµαντική υπέρβαση του χρό-
νου. Εξαιρετικά ενδιαφέροντα αυτά που είπε.

Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο
Σώµα ότι η ∆ιαρκής Επιτροπή Οικονοµικών Υποθέσεων καταθέ-
τει την έκθεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Οικονοµι-
κών: «Ελληνικό Στατιστικό Σύστηµα (ΕΛ.Σ.Σ.). Σύσταση της
Ελληνικής Στατιστικής (ΕΛ.ΣΤΑΤ.) ως Ανεξάρτητης Αρχής».

Ο Βουλευτής κ. Ευάγγελος Αντώναρος ζητεί άδεια ολιγοήµε-
ρης απουσίας στο εξωτερικό. Η Βουλή εγκρίνει;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Η Βουλή ενέκρινε τη

ζητηθείσα άδεια.
Ολοκληρώθηκε το στάδιο των πρωτολογιών.
Εισερχόµαστε στο στάδιο των δευτερολογιών, ξεκινώντας από

τον πρώτο των επερωτώντων, ο οποίος έχει το λόγο για πέντε
λεπτά.

Κύριε Πλεύρη, έχετε το λόγο.
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Πράγµατι όταν γίνεται µία συζήτηση για την εγκληµατικότητα,

κάποια στιγµή θα πρέπει να συζητήσουµε για τα αίτια. Θα συµ-
φωνήσω απόλυτα σε αυτό το οποίο ειπώθηκε. Μάλιστα, η επε-
ρώτησή µας είναι και προς το Υπουργείο Εσωτερικών. Έχει,
δηλαδή, την κατεύθυνση κάποια στιγµή να συζητηθούν κι αυτά.
Προφανώς, όµως, όταν απαντά ο Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη, αναγκαστικά η συζήτηση θα αναλωθεί στα θέµατα της
αστυνόµευσης.

Τέθηκαν πολλά θέµατα και είναι κακό, κύριε Υπουργέ, όταν δεν
µπορούµε να τα αλλάξουµε -έστω µια ιδεολογική κόντρα στα επι-
χειρήµατα- να προσφεύγουµε στο λαϊκισµό, όπως άκουσα τον
εκλεκτό συνάδελφο του ΠΑΣΟΚ -τον Κοινοβουλευτικό Εκπρό-
σωπο εννοώ- να επικαλείται το λαϊκισµό.

Εµείς έχουµε σταθερές θέσεις, µπορεί το ΠΑΣΟΚ να διαφωνεί
µαζί µας, µπορεί να διαφωνεί η αριστερά, αλλά τουλάχιστον θέ-
λουµε να µας αναγνωρίζετε το γεγονός ότι αυτές τις θέσεις τις
υπηρετούµε από θέσεις ιδεολογικής αρχής και όχι, από θέσεις
λαϊκισµού.

Και στο κάτω-κάτω δεν είµαστε εµείς αυτοί που προκαλούµε
το φόβο στην κοινωνία. Το φόβο στην κοινωνία τον προκαλούν
κάποια πράγµατα για τα οποία δεν φροντίζει η συντεταγµένη πο-
λιτεία. Το ότι φέρνουµε κάποια νούµερα που καταδεικνύουν ότι
το µεγαλύτερο µέρος των εγκληµάτων γίνεται από αλλοδαπούς,
δεν σηµαίνει ότι είµαστε ρατσιστές ή ξενόφοβοι.

Είναι ένα πραγµατικό στοιχείο που λέει ότι όταν δεν υπάρχει
έλεγχος της µεταναστευτικής ροής που υπάρχει -και θα επιµείνω
σ’ αυτό το οποίο είπα- όταν έχουµε µετανάστευση και από χώρες
που οι άνθρωποι εκεί πέρα -ατυχείς που βρισκόντουσαν- µεγά-
λωσαν µε µια τελείως διαφορετική αντίληψη αναφορικά µε την
ανθρώπινη αξία και το σεβασµό των δικαιωµάτων του διπλανού,
είναι προφανές ότι η εγκληµατικότητα θα αναφέρεται σε µεγάλο
βαθµό σε αυτούς.

Επειδή, είπε ο κ. Παπουτσής για µια συνολική ρύθµιση -πράγ-
µατι και εσείς το είπατε, κύριε Υπουργέ, για το µεταναστευτικό
και τη λαθροµετανάστευση- όσο, όµως, η Ευρωπαϊκή Ένωση δεν
κάνει τίποτα, όσο η Τουρκία δεν δέχεται την επανεισδοχή δεν ση-
µαίνει ότι εµείς εδώ πέρα πρέπει να παρακολουθούµε.

Εµείς λέµε ξεκάθαρα ότι το θέµα των µεταναστευτικών ροών
ελέγχεται ως εξής. Με κίνητρα και αντικίνητρα, αυστηρή φύλαξη
συνόρων, τιµωρία της παράνοµης εισόδου µε αυστηρές κυρώ-
σεις, τιµωρία όσων απασχολούνε παράνοµα µετανάστες, τιµω-
ρία όσων νοικιάζουνε σπίτι σε παράνοµους µετανάστες και
γενικώς λειτουργία όλων αυτών των αντικινήτρων που θα κάνει
τον εξαθλιωµένο άνθρωπο να µην προτιµήσει την είσοδο µέσω
Ελλάδας, αλλά την είσοδο µέσω άλλων χωρών.

Αυτό εναπόκειται στο αυστηρό δικαίωµα του µέλους-κράτους,

άλλωστε και το άρθρο 63 της Συνθήκης της Λισαβόνας, που ψη-
φίζατε και το Σύµφωνο για την Ευρωπαϊκή Μετανάστευση και το
Άσυλο, δίνουν το δικαίωµα στα κράτη-µέλη να έχουν ποσοστώ-
σεις. Όταν, λοιπόν, στην Ευρωβουλή ψηφίζεται ότι µπορούν να
υπάρχουν ποσοστώσεις δεν µπορείτε εδώ πέρα τις ποσοστώσεις
να τις εµφανίζετε ως δήθεν ακραίο µέτρο.

Κύριε Υπουργέ, το έθιξε ο κ. Αϊβαλιώτης, το έχουµε θίξει και µε
ερωτήσεις και θέλουµε µία απάντηση ξεκάθαρη.

Πρώτον, γιατί αλλάζετε το σταυρό, βγάζετε το σταυρό από το
σήµα της αστυνοµίας; Σε ερώτηση που σας είχα κάνει µε τον συ-
νάδελφο κ. Άδωνι Γεωργιάδη, είχατε πει, στην αρχή όταν ξεκι-
νούσε η θητεία σας, ότι δεν πρόκειται να γίνει αλλαγή. Γιατί
αλλάζει και φεύγει από τις ταυτότητες ο σταυρός;

Και δεύτερον, γιατί απαγορεύεται να έχουν τη σηµαία µε πρό-
στιµο και ενδεχοµένως να κατηγορηθούµε εδώ, πάλι, ότι ερχό-
µαστε….

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): Τι να κάνει µε τη σηµαία, δεν κατάλαβα;

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ: Αυτή τη στιγµή υπάρχουν διαµαρτυ-
ρίες ότι αν φέρουν την ελληνική σηµαία στη στολή υπάρχει πρό-
στιµο. Πείτε µας αν υπάρχει ή δεν υπάρχει αυτό το πράγµα. Θα
µας το πείτε. Αν δεν υπάρχει, δεν υπάρχει. Ο σταυρός, όµως,
γιατί φεύγει από τις ταυτότητες;

Και θα προσφύγουνε αστυνοµικοί, που αισθάνονται ότι θίγο-
νται, στα δικαστήρια και βεβαίως θα βρισκόµαστε εκεί να υπε-
ρασπιστούµε το δικαίωµα να µείνει το σήµα ως είχε. ∆ώστε µας
µια εξήγηση, γιατί γίνεται αυτό;

Κύριε Υπουργέ, πραγµατικά το να βγει ο κόσµος στους δρό-
µους είναι κάτι που είναι στη σωστή κατεύθυνση. Συµφωνούµε
απόλυτα, ότι είπατε αν γίνει πράξη θα είναι προς το καλύτερο.

Βέβαια, προβληµατιζόµαστε στο γεγονός, που ειπώθηκε από
εσάς, ότι όταν οι δύο που κάνουν περίπολο και τελικά αφοπλίζο-
νται, λέτε ότι καλά δεν αντέδρασαν, γεννάται το ερώτηµα. Εάν
βγαίνουν πολλοί στο δρόµο και πάλι αφοπλίζονται και καλώς δεν
αντιδρούν, τότε η παρουσία αυτών των ανθρώπων στο δρόµο
ποιο λόγο έχει;

Γιατί σας είπε και ο κ. Τζαβάρας στο πλαίσιο -είτε αρέσει είτε
δεν αρέσει αυτό- της νόµιµης βίας που έχει το δικαίωµα το κρά-
τος να έχει, προφανέστατα θα υπάρξουν επιχειρήσεις και σε
αυτές τις επιχειρήσεις προφανέστατα δεν θα έχουµε πάντα επι-
τυχή αποτελέσµατα και η καλύτερη δυνατή εκπαίδευση να
υπήρχε. Το να βγαίνετε, όµως, και να δίνετε ουσιαστικά επιβρά-
βευση, ότι αν βρεθείτε σε συνθήκες µάχης, είναι προτιµότερο να
βρείτε τάσεις απεγκλωβισµού, τότε φοβάµαι ότι το µήνυµα που
δίνετε δεν είναι αυτό το οποίο πρέπει προς τους κακοποιούς.

Θα ολοκληρώσω µε το συµβάν που είχαµε στο Βύρωνα, κύριε
Υπουργέ. Πραγµατικά χαίροµαι που όλοι κατευθυνθήκαµε στο
να µη γίνει µια καπήλευση του γεγονότος, αλλά επειδή άκουσα
–και εδώ θα διαφωνήσω πλήρως µε τον Κοινοβουλευτικό Εκ-
πρόσωπο της Νέας ∆ηµοκρατίας- ότι υπήρχε µία τάση τύπου αν-
θρωπιάς, µε συγχωρείτε, αλλά άνθρωποι που ρίχνουν
χειροβοµβίδες και µετά τους λένε οι δικηγόροι τους «ρίξτε δά-
κρυα», είναι µεγάλοι ψεύτες και µεγάλοι εγκληµατίες. Όταν ρί-
χνεις χειροβοµβίδες, αποδέχεσαι το ενδεχόµενο ότι θα πεθάνει
άνθρωπος!

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Ας πάνε, λοιπόν, πίσω στο δικηγόρο που τον καλοπληρώνουν

ή δεν τον καλοπληρώνουν µε τα λεφτά που έχουν αρπάξει από
τις ληστείες, να µπουν φυλακή και να µη βγουν.

Πράγµατι, κύριε Υπουργέ, το σωφρονιστικό σύστηµα δεν λει-
τουργεί. Και αυτό είναι το αποκορύφωµα. Μπαίνει κάποιος µι-
κρός εγκληµατίας και βγαίνει µεγαλύτερος εγκληµατίας. Οι
άδειες πρέπει οπωσδήποτε να υπάρχουν. Η άδεια είναι το κίνη-
τρο του φυλακισµένου, να βγαίνει, να έχει µια καλή συµπερι-
φορά και να βλέπει ότι ανταµείβεται. Όταν εσείς, όµως, από αυτό
το Βήµα µάς λέτε ότι είναι οι χειρότεροι εγκληµατίες που έχει
ζήσει ο τόπος τα τελευταία είκοσι χρόνια, σας ρωτώ. Πώς ο ένας
από τους δύο πήρε επτά φορές άδεια, από τη στιγµή πού εσείς
λέτε ότι είναι ο χειρότερος εγκληµατίας; Ή, λοιπόν, εσείς δεν
µας λέτε αλήθεια και ο άνθρωπος αυτός ήταν τυπικός και σω-
στός ή κάποιοι του έδιναν την άδεια όχι µε τις νόµιµες διαδικα-
σίες.

Αυτό, λοιπόν, είναι κάτι που πρέπει να το ψάξετε άµεσα.
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(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Αθανάσιος Πλεύρης κατα-
θέτει για τα Πρακτικά τα προαναφερθέντα έγγραφα, τα οποία
βρίσκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ιεύθυν-
σης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε πολύ

τον κ. Πλεύρη.
Έχετε το λόγο κ. Βελόπουλε για τρία λεπτά από τη θέση σας.
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Θα ήθελα ξεκινώντας να πω κάτι, επειδή κάποιοι εδώ µέσα

αντιλαµβάνονται ότι η εγκληµατικότητα έχει να κάνει µόνο µε τον
πολίτη.

Κύριε Υπουργέ, θα σας πω κάτι που συνέβη χθες σε µένα. Η
εταιρεία µου ήθελε να µεταφέρει τα λεφτά της για να πληρώσει
τους εργαζόµενους. Έσπασαν το αυτοκίνητο κάποιοι επιτήδειοι
και πήραν την τσάντα, γύρω στις 8.000 ευρώ, τα οποία ήταν η µι-
σθοδοσία των εργαζοµένων. Εάν η εταιρεία µου δεν είχε να πλη-
ρώσει σήµερα, οι εργαζόµενοι θα πεινούσαν. ∆εν είναι απλά µια
πράξη, είναι και το αποτέλεσµα της πράξης πού µπορεί να οδη-
γήσει. Αυτό το λέω, γιατί πολλοί πρέπει να καταλάβουν ότι η
εγκληµατικότητα αγγίζει όλους µας.

Και, βέβαια, δεν έχω καταλάβει τον κ. Παπουτσή. ∆εν είναι
εδώ, αλλά δεν κατάλαβα το σκεπτικό του. Είπε ότι εµείς καλ-
λιεργούµε την κοινωνία του φόβου. Εγώ ρωτώ. Την κοινωνία, την
πολιτεία τη φτιάξατε εσείς εδώ και σαράντα χρόνια. Εάν υπάρχει
φόβος, υπόλογοι και υπαίτιοι είναι και η Νέα ∆ηµοκρατία και το
ΠΑΣΟΚ. Εµείς καλλιεργούµε κάτι που υπάρχει;

Μάλιστα, είπε από του Βήµατος της Βουλής ότι δεν θέλει ο
ίδιος να δει γκέτο στην Ελλάδα. Να τον πάω εγώ στον Άγιο Πα-
ντελεήµονα, να τον πάω εγώ στο ∆εντροπόταµο Θεσσαλονίκης
εάν θέλει, για να δει τι σηµαίνει γκέτο. Μάλλον ζει εκτός τόπου
και χρόνου ο αξιότιµος κ. Παπουτσής, γιατί δυστυχώς υπάρχουν
γκέτο!

Αυτή είναι η πραγµατικότητα, κύριε Υπουργέ. Γκέτο υπάρχουν,
εµείς δεν θέλουµε εδώ µέσα να τα δούµε, γιατί ζούµε σ’ ένα κτή-
ριο και νοµίζουµε ότι εδώ θα λύσουµε τα προβλήµατα. Στο
δρόµο, στο πεζοδρόµιο θα λυθούν τα προβλήµατα!

Πάµε παρακάτω. Είπατε, κύριε Υπουργέ -γιατί θα χρησιµοποι-
ήσω τη δική σας στιχοµυθία, σας εκτιµώ αφάνταστα- να συνεν-
νοηθούµε. Πώς θα συνεννοηθούµε; Ακούστε. Η Ευρώπη, λέτε,
δεν γέµισε µετανάστες, η Ελλάδα γέµισε. Μα, η Ευρώπη γέµισε
ή δεν γέµισε µετανάστες, έχει ποσόστωση, κύριε Υπουργέ. Η Ελ-
λάδα τους δίνει και ιθαγένεια, σαν να τους λέει: «Ελάτε και
άλλοι»! Τους δίνετε και ιθαγένεια, σαν να τους λέτε «Ελάτε και
άλλοι εδώ µέσα»!

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Για να είµαστε τουλάχιστον ειλικρινείς, λέτε ότι γέµισε ο τόπος

όπλα. Και βέβαια καγχάζετε ως κυβέρνηση ότι το 2004 δεν
υπήρχε εγκληµατικότητα. Μα, έχει γεµίσει ο τόπος µε µυστικές
υπηρεσίες, κύριε Υπουργέ. Αυτό έδειξε ότι εάν θέλει η Ελλάδα,
σε συνεργασία µε άλλες χώρες, µε άλλες πρεσβείες, για να µην
πω τίποτε άλλο, υπάρχει νηνεµία, τάξη και ασφάλεια. Άρα, ψάξτε
και το θέµα της ανασφάλειας και της εγκληµατικότητας πού µπο-
ρεί αλλού να πηγαίνει.

Συνεχίζω, έχετε µια λαθεµένη αντίληψη. Η αντίληψη η δική σας
είναι η εξής. Ήλθατε εδώ και είπατε ότι φταίνε οι αστυνοµικοί
που κακώς ενήργησαν. Επιχειρησιακή αντίληψη. Εδώ έρχεστε,
λοιπόν, να συλλάβετε το πιστόλι και όχι το δολοφόνο ή τον ηθικό
αυτουργό, γιατί κατά τη δική µου άποψη ο δολοφόνος είναι η
εγκληµατικότητα και ο ηθικός αυτουργός η πολιτεία, που δεν
έχει κάνει τίποτα, ώστε να πατάξει την εγκληµατικότητα. Έχετε
συνηθίσει να «συλλαµβάνετε» το πιστόλι. Για όλα φταίει η Αστυ-
νοµία. Εάν φταίει η Αστυνοµία, υπάρχει και η φυσική ηγεσία,
υπάρχει η πολιτική ηγεσία. Σαράντα χρόνια υπάρχουν Υπουργοί.
Αυτοί είναι υπόλογοι για την ανικανότητα ή όχι της Αστυνοµίας.

Συνεχίζω, λέτε να συνεργαστούµε µε τις γειτονικές χώρες για
το «µαύρο» χρήµα, το παράνοµο χρήµα κ.λπ.. Μάλλον, κύριε
Υπουργέ, πάλι δεν ξέρετε τι λέτε -µε πολύ αγάπη και συµπάθεια-
υπό ποία έννοια; Ξέρουµε ότι στα όµορα κράτη οι περισσότεροι
Πρόεδροί τους έχουν σχέση µε το «µαύρο» χρήµα. Να µη σας
πω εδώ ονόµατα Πρωθυπουργών άλλων χωρών. Να µη σας πω
για τον Γκρούετσκι ποια είναι η σχέση του µε το «µαύρο» χρήµα,

µε το εµπόριο ναρκωτικών, να µην σας πω για το Μπορίσοφ, για
τον Μπερίσα µε τις «πυραµίδες».

Θα συνεργαστείτε, λοιπόν, µαζί τους για να µπει το «µαύρο»
χρήµα; Αυτά δεν γίνονται, κύριοι. Μόνοι σας, µόνοι µας, εµείς ως
Ελλάδα, ως χώρα µπορούµε να το κάνουµε. Ένα και ένα κάνουν
δύο.

∆εν µου απαντήσατε βέβαια, κύριε Υπουργέ, και ξανακάνω το
ερώτηµα. Ο Πακιστανός, τον οποίο µε τόση αγάπη προσφάτως
εσείς χαϊδέψατε και αγαπήσατε, έχει κάνει απόπειρα δολοφο-
νίας; Κατηγορείται, ναι ή όχι; Ο Χιλιανός, στον οποίο µε θαλπωρή
συµπεριφερθήκαµε, αναζητείται από την Interpol, ναι ή όχι;
Ρωτάω και θέλω απαντήσεις. Επίσης, δεν µου είπατε τί βρέθηκε
στο Βύρωνα, γιατί έχω πληροφόρηση ότι βρέθηκαν και άλλα
πράγµατα πέρα από τα όπλα, τα οποία χρειάζεται µια ειδική
οµάδα, µια διµοιρία ας πούµε, για να κάνει µια κατάληψη ενός
οχυρού, όχι για να κάνει ληστείες. Όταν κάνεις ληστεία έχει ένα
όπλο, κύριε Υπουργέ. Ένα όπλο, ένα πιστόλι, ένα καλάσνικοφ,
ένα πολυβόλο και πας και κάνεις τη δουλειά σου. Έχει γεµίσει η
Ελλάδα από καλάσνικοφ, δυστυχώς. Εκατό χιλιάδες όπλα κυ-
κλοφορούν ανάµεσά µας!

Έχω να πω και κάτι άλλο για τους δικηγόρους, διότι έχετε από-
λυτο δίκιο, έχουν πάρα πολλά λεφτά. Εγώ είδα φυσιογνωµίες µε-
γαλοδικηγόρων εκεί, οι οποίοι αµείβονται µε 20.000 ευρώ για
κάθε υπόθεση. Αυτοί οι κύριοι πάνε να συνηγορήσουν, τί; Να κά-
νουν το άσπρο µαύρο. Αυτοί οι κύριοι πάνε να µας πούνε ότι είναι
καλά παιδιά οι Αλβανοί, γιατί θα βοηθήσουν το παιδάκι το ορ-
φανό. Εδώ είναι η ώρα της πολιτείας. Και έχετε απόλυτο δίκιο, να
µη δίνεται το δικαίωµα σε κανένα µεγαλοδικηγόρο να δίνει άλ-
λοθι σε εγκληµατίες, γιατί αυτοί είναι εγκληµατίες. Χειροβοµβί-
δες µοίρασαν, δεν µοίρασαν κουφέτα! ∆εν είναι γάµος για να
πετάς ρύζι. Η χειροβοµβίδα σκοτώνει.

Κλείνω ως εξής, για να σας πω ότι όντως η Κυβέρνηση έχει
ένα πρόβληµα αντιληπτικότητας. Ρωτά τον Υφυπουργό κ. Βού-
για, ένας δηµοσιογράφος: «Κύριε Υπουργέ, µπορεί να βλέπουν
οι Έλληνες Πακιστανούς να χτυπούν την πλάτη τους µε µαχαίρια
και µε αλυσίδες κοφτερές»; Ο κ. Βούγιας απαντάει και ακούστε
τί είπε: «Το έθιµο το µουσουλµανικό είναι αυτό». Γι’ αυτό λέω εγώ
ότι πολυπολιτισµικά δεν µπορώ να συµβιώσω, κύριε Υπουργέ.
Χτυπάνε µε µαχαίρια τις πλάτες τους γιατί είναι τελετουργικό
έθιµο. Και ο Υπουργός λέει: «Είναι θέµα χρόνου να συνηθίσουµε
τα ήθη και τα έθιµά τους, τη µουσική τους και τις µυρωδιές
τους». Μυρωδιά αίµατος, εγώ δεν µπορώ να συνηθίσω, κύριε
Υπουργέ! Αυτοµαστιγώµατα στην Ελλάδα του 2000, δεν µπο-
ρούν να υπάρχουν. Βάλτε όρια στον παραλογισµό.

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡEΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε κι
εµείς τον κ. Βελόπουλο.

Το λόγο έχει ο κ. Ιωάννης Κοραντής, για τρία λεπτά.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΡΑΝΤΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, ο Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος του ΠΑΣΟΚ,

ο κ. Παπουτσής, είπε νωρίτερα ότι η Ελλάδα δεν µπορεί να αντι-
µετωπίσει µόνη της τη λαθροµετανάστευση. Νοµίζω ότι όλοι θα
συµφωνήσουµε µαζί του.

Το κλειδί, όµως, της λαθροµετανάστευσης, δυστυχώς, λέγε-
ται «∆ουβλίνο ΙΙ». Ο Κανονισµός «∆ουβλίνο ΙΙ», ο οποίος είχε συ-
νοµολογηθεί και υπογραφεί το 2003, όπως ασφαλώς θυµόσαστε
επί κυβερνήσεως ΠΑΣΟΚ, αποτελεί το κλειδί της αρχιτεκτονικής
για τον χειρισµό του προβλήµατος των λαθροµεταναστών, εδώ
στην Ελλάδα, όπου έχει καταλήξει να είναι κυριολεκτικά η κατα-
βόθρα, στην οποία εισρέουν όλοι οι λαθροµετανάστες.

Συγκεκριµένο ερώτηµα προς εσάς, κύριε Υπουργέ. Έχετε
κάνει ή προτίθεστε να κάνετε και αν ναι, τί ακριβώς, για να πετύ-
χετε αναδιαπραγµάτευση αυτού του Κανονισµού «∆ουβλίνο ΙΙ»;

∆εύτερο ερώτηµα. Πέρα από τα συγκεκριµένα µέτρα, τα οποία
ανέπτυξε πριν ο συνάδελφος κ. Αθανάσιος Πλεύρης, ως προς τα
θετικά και αρνητικά µέτρα για την αντιµετώπιση του λαθροµετα-
ναστευτικού ρεύµατος, τα οποία έχουν κατατεθεί από το ΛΑΟΣ,
κατ’ επανάληψη στο παρελθόν, να προσθέσω µία σκέψη, µία
πρόταση: Μία καµπάνια επικοινωνιακή σε κάποιες λίγες, επιλεγ-
µένες χώρες προελεύσεως των λαθροµεταναστών, προκειµένου
να προειδοποιηθούν, ότι τυχόν ερχόµενοι λαθραία στην Ελλάδα,

3968 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



θα υποστούν βαρύτατες κυρώσεις. Το έχουν κάνει και νοµίζω µε
αρκετή επιτυχία, δύο ή τρεις ευρωπαϊκές χώρες.

∆εύτερο θέµα. Θα συµφωνήσετε πιστεύω, κύριε Υπουργέ, ότι
η Ασφάλεια είναι αδιαίρετη. Είπατε πριν ότι τα Σώµατα Ασφα-
λείας εξαρθρώθηκαν, χρησιµοποιήσατε αυτόν τον όρο, αν δεν
κάνω λάθος. Γιατί πάτε να εξαρθρώσετε και την Εθνική Υπηρεσία
Πληροφοριών; Εξηγούµαι, σαφέστατα πάτε να την µετατρέψετε
σε µία δορυφορική αστυνοµία. Τοποθετήσατε ως Υποδιοικητές
δύο απόστρατους αστυνοµικούς. Ο µεν ένας για τα διοικητικά
κραδαίνει την «πράσινη ροµφαία» για να βρει χαµένα δίκαια, ο
δε δεύτερος έχει µεταφέρει σωρηδόν αξιωµατικούς και αστυνό-
µους από την Αντιτροµοκρατική.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Βλάπτετε τη ∆ΑΕΕΒ και προκαλείτε διχόνοια µέσα στην ΕΥΠ.
Για ποιο λόγο; Για να µην αναφερθώ και στο δυστυχώς στενά-
χωρο παράδειγµα ενός αστυνοµικού στελέχους της ΕΥΠ, ο
οποίος παρακολουθούσε –ίσως όχι αρκετά αφανώς- κάποιον
γνωστόν εξαρχειώτη, µε τα γνωστά επακόλουθα τα οποία γνω-
ρίζετε, βρέθηκαν σ’ ένα Τµήµα µε αλληλοµηνύσεις κ.ο.κ..

Κατεβλήθη µια προσπάθεια, όλο αυτό το θέµα να εξαφανιστεί
από τα ΜΜΕ. Πέρασε σε κάποια «µονοστιλάκια» µιας ή δύο εφη-
µερίδων, αλλά το γεγονός παραµένει.

Τρίτο θέµα, λιµενικό. Και τελειώνω. Από τα εκατόν εξήντα
πέντε σκάφη, που διαθέτει το Λιµενικό, αν δεν κάνω λάθος, τα
µισά αυτή τη στιγµή δεν κινούνται. ∆εν κινούνται ελλείψει χρη-
µάτων, ελλείψει ανταλλακτικών κ.ο.κ.. Γνωρίζετε, δε, πολύ καλά
ότι οι λιµενικοί µε απόλυτη αυταπάρνηση κάνουν κυριολεκτικά
ρεφενέ µεταξύ τους, για να πληρώσουν τα αναλώσιµα.

Το γεγονός ότι αυτά τα σκάφη, τα µισά δεν κινούνται, κύριε
Υπουργέ, το ξέρουν οι λαθρο-διακινητές απέναντι, στην Τουρ-
κία, και βεβαίως αυτοί που κρύβονται πίσω από αυτούς. Ερώ-
τηµα συγκεκριµένο. Τι προτίθεστε να κάνετε, προκειµένου να
διορθώσετε την κατάσταση αυτή.

Σας ευχαριστώ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε και
εµείς τον κ. Κοραντή.

Το λόγο έχει ο κ. Αϊβαλιώτης, για τρία λεπτά.
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Εγώ, για λόγους αβροφροσύνης, θα συνεχίσω να µιλάω από

τα Έδρανα της Νέας ∆ηµοκρατίας, η οποία παραµένει συνεχώς
ανύπαρκτη. Κοιτάξτε µπροστά µου τα Έδρανα της Νέας ∆ηµο-
κρατίας! Απέξω είναι οι Βουλευτές της Νέας ∆ηµοκρατίας. Νο-
µίζω ότι ο νεοεκλεγείς –αν και δεν µε αφορά ούτε µε ενδιαφέρει
ο Γενικός Γραµµατέας της Κοινοβουλευτικής Οµάδας της Νέας
∆ηµοκρατίας, µπήκε πριν από λίγο και βγήκε και µιλάµε για την
εγκληµατικότητα.

Ας δει το θέαµα ο ελληνικός λαός. Με την επίθεση της «ιδεο-
λογικής αντίκας» που λέγεται ΚΚΕ εναντίον του ΛΑΟΣ δεν θα
ασχοληθώ. Αναδείξαµε µία λαϊκή ανησυχία, ένα κοινωνικό πρό-
βληµα και το ΚΚΕ έχει αντίρρηση να αναδεικνύουµε προφανώς
τέτοια ζητήµατα.

Εντυπωσιάστηκα, όµως, από την αποστροφή του κ. Παπουτσή,
που είναι διακεκριµένος πολιτικός, ο οποίος είπε ότι φανταζόµα-
στε την εγκληµατικότητα. Υπάρχει, άραγε, περιπτεράς, ψιλικα-
τζής, µικροεπιχειρηµατίας, µικροµπακάλης, ο οποίος να µη
νοιώθει την πίεση της εγκληµατικότητας; Υπάρχει σ’ αυτόν τον
τόπο; ∆εν βλέπουµε τις εφηµερίδες και τα Μέσα Μαζικής Ενη-
µέρωσης -που στηρίζουν το ΠΑΣΟΚ- τι γράφουν για την εγκλη-
µατικότητα;

Ο κ. Παπουτσής έχει ζήσει, εν πάση περιπτώσει, δεκαέξι χρό-
νια στο Βέλγιο και εγώ έζησα δεκατέσσερα χρόνια στο Βέλγιο.
Υπάρχουν, άραγε, εκεί δεκατρείς ληστείες την ηµέρα, διακόσιες
διαρρήξεις και σαράντα ένα κλεµµένα I.X.; Υπάρχουν αυτά τα
πράγµατα στο Βέλγιο, υπάρχει ανεκπαίδευτη Αστυνοµία, χωρίς
αλεξίσφαιρα;

Κύριε Υπουργέ, είπατε πριν ότι συνελήφθησαν προχθές επι-
κίνδυνοι κακοποιοί µε ολόκληρο οπλοστάσιο το οποίο κατασχέ-
θηκε. Έχετε δίκιο, είναι επικίνδυνοι οι κακοποιοί µε ολόκληρο
οπλοστάσιο. Αυτοί όµως βγήκαν έξω µε άδεια. Τους άφησαν κά-
ποιοι να βγούνε, αυτούς τους επικίνδυνους κακοποιούς, οι οποίοι
είχαν ολόκληρο οπλοστάσιο, µε άδεια από τις φυλακές.

Θυµάµαι ότι το 1980 µιλούσαν ακόµα για το «ληστή µε τις γλα-
διόλες». Το θυµάστε; Είχε κάνει δέκα χρόνια πριν, κάποιες λη-
στείες και µιλούσαµε για χρόνια για το «ληστή µε τις γλαδιόλες».
Τώρα έχουµε χάσει το λογαριασµό. Κάθε µέρα βλέπουµε µια κα-
ταιγιστική συνέχεια από βαριές εγκληµατικές πράξεις, αφού στα
ντόπια «µπουµπούκια» της εγκληµατικότητας, προστέθηκαν και
τα εισαγόµενα.

Είπατε -και το σηµείωσα αυτό- ότι µιλήσατε µε τον Αρχηγό του
Τουρκικού Λιµενικού Σώµατος και γράψατε επιστολή στον
Τούρκο Υπουργό ∆ηµοσίας Τάξεως, αν σηµείωσα καλά. Μήπως
του βάλατε µέσα και τις φωτογραφίες από το Τουρκικό Λιµενικό
Σώµα, που αποβιβάζει λαθροµετανάστες σε ελληνικές νησίδες;
Μήπως αυτές τις φωτογραφίες που δηµοσίευσε το «ΕΘΝΟΣ» και
πάρθηκαν µε κάµερα νυκτός τις βάλατε σ’ αυτή την επιστολή
προς τον Τούρκο Υπουργό ∆ηµοσίας Τάξεως; Μήπως του είπατε
ότι θα ληφθούν σοβαρές κυρώσεις κατά της Ελλάδος στο πλαί-
σιο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, επειδή η Τουρκία έχει µετατραπεί
σ’ ένα κράτος τραµπούκων και σ’ ένα κράτος δουλεµπόρων;
Υπάρχει άλλη χώρα στην Ευρωπαϊκή Ένωση, που να έχει το 20%
της λαθροµετανάστευσης; Ο Olli Rehn το είπε στην Ευρωπαϊκή
Ένωση, ήµασταν µαζί µε τον κ. Παπουτσή και το είχαµε ακούσει.

Υπάρχει άλλο µέρος, όπως το Αγαθονήσι, που πήγαµε επί-
σκεψη µε τον Πρόεδρο του ΛΑΟΣ και είδαµε εκεί λαθροµετανά-
στες να εκβιάζουν φτωχούς Έλληνες πολίτες για 50 ευρώ; Να
µπουκάρουν στα σπίτια, επειδή έτσι θέλουν και να ουρούν µέσα
σε εκκλησίες; Είναι κατάσταση ευρωπαϊκού κράτους αυτή;

Είπατε, επίσης, και δεν ξέρω εάν το σηµείωσα σωστά, ότι κάθε
δεκαπέντε έως είκοσι λεπτά θα περνάει ένας αστυνοµικός από
τις γειτονιές. Μα, ακόµα και αν τριπλασιάσετε τους αστυνοµι-
κούς, προφανώς, δεν θα µπορέσετε να ελέγξετε αυτή την εγκλη-
µατικότητα, διότι έχουν µπουκάρει στην Ελλάδα µε τσαµπουκά
και µε το έτσι θέλω, δύο εκατοµµύρια ξένοι, οι οποίοι είναι κάθε
καρυδιάς καρύδι και δεν ξέρουµε από πού κρατάει η σκούφια
τους. Ή µήπως ξέρουµε; Ξέρουµε από πού προέρχονται αυτά τα
δύο εκατοµµύρια άνθρωποι; Πώς, λοιπόν, θα γίνει αστυνόµευση
ανθρώπων, των οποίων δεν ξέρουµε από πού κρατάει η σκούφια
τους;

Κάθε µέρα, λοιπόν, σκοτώνονται και τραυµατίζονται αστυνο-
µικοί και αυτό το επισηµαίνω, γιατί ειπώθηκε από την πλευρά της
Αριστεράς. Γι’ αυτό, λοιπόν, ο ΛΑΟΣ συνδράµει τις οικογένειες
των αστυνοµικών οι οποίοι υφίστανται όλα αυτά την ώρα του κα-
θήκοντος. Ελπίζουµε και άλλα κόµµατα να το κάνουν.

Τέλος είµαι σίγουρος ότι εκ παραδροµής κύριε Υπουργέ, δεν
αναφερθήκατε στο ερώτηµά µου για την αφαίρεση της ελληνικής
σηµαίας από τη στολή και το σταυρό από το σήµα της Ελληνικής
Αστυνοµίας. Είµαι σίγουρος ότι θα τοποθετηθείτε. Αν δεν τοπο-
θετηθείτε στη δευτερολογία σας, θα συµπεράνω ότι οι ανησυ-
χίες που διατυπώνονται από παντού είναι βάσιµες.

Ευχαριστώ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε πολύ,
κύριε Αϊβαλιώτη.

Μόνο δεν κατάλαβα καλά, είπατε ότι κάθεστε στα Έδρανα της
Νέας ∆ηµοκρατίας; Είναι πιο απλόχωρα; Πιο άνετα; Ή εφαρµό-
ζετε το απόφθεγµα ότι η φύση απεχθάνεται το κενό;

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ: Όχι. Από αβροφροσύνη, κύριε
Πρόεδρε, και επειδή είναι γνωστό ότι είµαστε η Αξιωµατική Αντι-
πολίτευση!

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Εντάξει.
Ευχαριστώ.
Το λόγο έχει τώρα ο κ. Αστέριος Ροντούλης για τρία λεπτά.
ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ, κύριε Πρόε-

δρε.
Από την προηγηθείσα συζήτηση, µου έκανε εντύπωση ένα ση-

µείο, ότι και από την πλευρά του ΠΑΣΟΚ και από την πλευρά του
ΣΥΡΙΖΑ άκουσα αντιδράσεις έναντι της συµβολικής χειρονοµίας
–τονίζω τη λέξη συµβολικής χειρονοµίας- που γίνεται από την
πλευρά του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού µε την παροχή
µέχρι και δύο µισθών σε ανθρώπους της Ελληνικής Αστυνοµίας,
σε αστυνοµικούς που τραυµατίζονται εν ώρα καθήκοντος. Και
παρακολούθησα µε µεγάλη προσοχή τη συλλογιστική του κ. Κου-
βέλη, ο οποίος είπε ότι, κοιτάξτε να δείτε δεν θα πρέπει να γίνε-
ται αυτό, γιατί δίνει την εντύπωση κάποιων ιδιαιτέρων σχέσεων
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που γίνεται προσπάθεια να δηµιουργηθούν µεταξύ κάποιου πο-
λιτικού κόµµατος και της Ελληνικής Αστυνοµίας.

∆εν αποδέχοµαι την άποψή σας αυτή, κύριε Κουβέλη, την
ακούω όµως. Αλλά θέλω και εσείς να παρακολουθήσετε την άλλη
οπτική των πραγµάτων. Ποια δηλαδή; Ότι τη στιγµή που η πολι-
τεία δεν κάνει αυτό που πρέπει έναντι του Έλληνα αστυνοµικού
που τραυµατίζεται εν ώρα καθήκοντος, κάποιος πρέπει να τη
«µαστιγώσει» προκειµένου να την ωθήσει στη σωστή κατεύ-
θυνση. ∆ηλαδή σε ποια κατεύθυνση; Να κάνει το καθήκον της
έναντι του τραυµατία εν ώρα καθήκοντος Έλληνα αστυνοµικού.

Τουτέστιν, κύριε Κουβέλη, αυτό σηµαίνει ότι η συµβολική αυτή
χειρονοµία του ΛΑΟΣ έχει ένα χρονικό ορίζοντα. Εάν η πολιτεία
κάνει δηλαδή αυτό που πρέπει, τότε και θα πάψει αυτή η πρω-
τοβουλία, αυτή η χειρονοµία εκ µέρους του ΛΑΟΣ. Κινητροδο-
τούµε δηλαδή, µε άλλα λόγια, την πολιτεία να κάνει το σωστό.

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
Και έρχοµαι επίσης και σε ένα άλλο θέµα που εθίγη και από

διαφόρους εδώ συναδέλφους άλλων κοµµάτων αλλά και από
τους Βουλευτές του ΛΑΟΣ, που αφορά τις άδειες που δίδονται
σε κρατουµένους. Και το λέω αυτό γιατί ένας εκ των κρατουµέ-
νων βρέθηκε από 21 Νοεµβρίου 2009 έξω από τις φυλακές της
Λάρισας, κάνοντας χρήση µιας πενθήµερης αδείας!

Νοµίζω ότι κατανοούµε όλοι ότι υπάρχει µια διαβάθµιση στις
παράνοµες πράξεις. Είναι άλλο µια παράνοµη πράξη που έχει οι-
κονοµικό περιεχόµενο, άλλο µια παράνοµη πράξη που έχει ποι-
νικό περιεχόµενο και είναι ποινικά κολάσιµη και άλλη η οποία έχει
έναν αστικό χαρακτήρα. Εµείς σαν ΛΑΟΣ θεωρούµε ότι πρέπει να
επανεξεταστεί το ζήτηµα της παροχής των αδειών σε σχέση και
σε συνδυασµό µε το χαρακτήρα των αδικηµάτων που τελεί κά-
ποιος. Και, µάλιστα, αν υπάρχουν σοβαρά αδικήµατα, τα οποία
τελεί κάποιος καθ’ έξιν και κατ’ επανάληψιν, βεβαίως δεν θα πρέ-
πει να του δίδεται άδεια.

Θα ακούσω από την πλευρά του αξιοτίµου κυρίου Υπουργού,
δύο επιχειρήµατα, κύριε Πρόεδρε, στα οποία προκαταβολικά
θέλω να απαντήσω. Κατά ρητορικό τρόπο θα τα θέσω και θα
απαντήσω. Το πρώτο είναι: µα δεν υπάρχουν τα ανθρώπινα δι-
καιώµατα των κρατουµένων; Βεβαίως και υπάρχουν. Αλλά δεν
υπάρχουν και τα ανθρώπινα δικαιώµατα των θυµάτων των αθώων
θυµάτων, που ξαφνικά θα βρεθούν γαζωµένοι στο δρόµο.

∆εύτερο επιχείρηµα: Θα µπορούσε να πει ο κύριος Υπουργός
ότι στατιστικά δεδοµένα δείχνουν ότι στην τριετία -και πράγµατι
έτσι είναι, 2007, 2008, 2009- εάν δόθηκαν εκατό άδειες, δεν επέ-
στρεψαν σε ένα ποσοστό 3,5% περίπου. Άρα, λοιπόν, επιτυχη-
µένος ο θεσµός. Κουνάει το κεφάλι ο κύριος Υπουργός. Είδατε
ότι προλαβαίνω την επιχειρηµατολογία σας. Άρα, επιτυχηµένος
ο θεσµός.

Κοιτάξτε, κύριε Υπουργέ, για µας το θέµα δεν έχει ποσοτική
διάσταση, δεν είναι ποσοτικό. Το θέµα είναι ποιοτικό. Οι άνθρω-
ποι αυτοί, αυτό το 3,5% είναι δεδοµένο ότι θα υποτροπιάσουν, θα
προσφύγουν και πάλι σε παράνοµες εγκληµατικές ενέργειες, θα
χαθούν πιθανόν ζωές και έτσι να προκληθεί εκ νέου το κοινό περί
δικαίου αίσθηµα.

Άρα, άποψή µας είναι ότι πρέπει να καθίσουµε και να επανε-
ξετάσουµε το καθεστώς χορήγησης των αδειών. Καταλήγω,
κύριε Πρόεδρε -και ευχαριστώ για την ανοχή σας- λέγοντας
τούτο: Όταν λέτε, κύριε Υπουργέ, να συνεννοηθούµε, να συναι-
νέσουµε, αυτό σηµαίνει ότι πρέπει και εσείς να έχετε ανοικτά τα
αυτιά σας και να ακούτε αυτά που σας λέµε, διότι οι συνεννόηση
είναι ένα ταγκό και το ταγκό χορεύεται µε δύο. Άρα, λοιπόν, τη
συνεννόηση να µην την ψάχνετε µόνο από εδώ. ∆ιερωτηθείτε και
εσείς αν συµβάλλετε σ’ αυτό το κλίµα συνεννόησης.

Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε, κύριε
Ροντούλη.

Ενδιαφέρων πάντως ο διάλογος που κάνετε µε τον κύριο
Υπουργό χωρίς να µιλήσει ο κύριος Υπουργός.

ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Μπορεί όµως να τοποθετηθεί και να
τον ακούσουµε.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Το λόγο έχει η τελευ-
ταία των επερωτώντων κ. Παπανδρέου-Παπαδάκη για δυο λεπτά.

ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ-ΠΑΠΑ∆ΑΚΗ: Βλέπω ότι µας εγκα-

τέλειψε ο κ. Παπουτσής, ο οποίος µου έδωσε την εντύπωση,
ακούγοντας όλα αυτά που είπε –µας τα είπε µε πολύ καλό και
ρητορικό τρόπο- ότι µάλλον συνεχίζει να ζει στην Ευρώπη, στην
οποία έχουµε ζήσει και εµείς και συνεχίζει να µην ξέρει –έτσι του-
λάχιστον κατάλαβα εγώ- την ελληνική πραγµατικότητα. Τον προ-
σκαλώ λοιπόν να έρθει να επισκεφτεί την Εύβοια και εγώ θα του
δώσω δωρεάν διαµονή για να µην ξοδευτεί…

(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)
…και να δει και την άλλη όψη την Ελλάδος. Εκπλήσσοµαι µε

αυτά που άκουσα. Εν πάση περιπτώσει, καλοδεχούµενος.
Κύριε Υπουργέ, βεβαίως την ιατρική µου ιδιότητα δεν θα την

εγκαταλείψω. Σήµερα µ’ όλα αυτά που άκουσα –και τα άκουσα
µε πολλή προσοχή- θέλω να πω ότι µε ασπιρίνες και µάλιστα παι-
δικές ασπιρίνες, αυτή η µεγάλη αρρώστια της εγκληµατικότητας
και της αυξηµένης βίας ειλικρινά δεν αντιµετωπίζεται. Νοµίζω ότι
χρειάζεστε ισχυρή φαρµακευτική αγωγή -αν θέλετε και ακριβή
φαρµακευτική αγωγή πριν από την υποτίµηση των φαρµάκων-
γιατί τα πράγµατα ειλικρινά δεν είναι καθόλου καλά για τον τόπο
µας.

Θέλω να κάνω δύο απλές ερωτήσεις. Κύριε Υπουργέ, δεν µου
απαντήσατε για το τι σκέφτεστε να κάνετε στη Ριτσώνα. Είναι
ένα θέµα που έθεσα και ειλικρινά θέλω την απάντησή σας.

Η δεύτερη ερώτησή µου είναι η εξής. Σας είχαµε ακούσει εµείς
αλλά και όλοι οι Έλληνες πριν από κάποιους µήνες –πιθανώς πιε-
στήκατε ανθρώπινα- να ζητάτε συγγνώµη από κάποιους αλλο-
δαπούς, όπως από τον αλλοδαπό για τον ξυλοδαρµό που είχε
δεχθεί πιθανώς από την Αστυνοµία. Εµείς όλες αυτές τις πρα-
κτικές τις καταδικάζουµε.

Όµως, κύριε Υπουργέ, από τους συµπατριώτες µου τους Ευ-
βοείς, από όλους τους Έλληνες που κάθε µέρα πέφτουν θύµατα
ξυλοδαρµού, βιασµών, κλοπών και όλων των µορφών αυτής της
εγκληµατικότητας, από τους Αστυνοµικούς που πέφτουν θύµατα
την ώρα που ασκούν τα καθήκοντά τους, όπως και από τη χήρα
του εικοσιπεντάχρονου νεαρού που χάθηκε, αλλά και από το ορ-
φανό παιδί που η µητέρα του δεν έχει πάρει ακόµα τη σύνταξη,
αλήθεια από όλους αυτούς, ποιος θα ζητήσει συγγνώµη σήµερα;

Σας ευχαριστώ πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Εµείς ευχαριστούµε,
κυρία Παπαδάκη.

Το λόγο έχει ο Υπουργός κ. Χρυσοχοΐδης να δευτερολογήσει
και να ανταπαντήσει για δέκα λεπτά.

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, είπα και στην αρχή ότι πρέπει να
είµαστε ψύχραιµοι.

Κυρία Παπανδρέου, σας άκουσα να λέτε συνεχώς για την Εύ-
βοια. Η Εύβοια είναι πολύ όµορφο µέρος και είναι και τουριστικό
µέρος.

ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ-ΠΑΠΑ∆ΑΚΗ: Το ξέρω.
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): Μην το αναφέρετε έτσι όµως, κακό κάνετε έτσι. Με το να
λέτε συνεχώς ότι η Εύβοια είναι ένα µέρος που είναι επικίνδυνο
για τους ανθρώπους που έρχονται εκεί, νοµίζω ότι αυτό είναι δυ-
σφήµιση και είναι άδικο γιατί δεν είναι έτσι τα πράγµατα.

ΟΥΡΑΝΙΑ ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ-ΠΑΠΑ∆ΑΚΗ: Κύριε Υπουργέ, µε
συγχωρείτε.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Παρακαλώ, µη διακό-
πτετε.

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): ∆εύτερον, θέλω να τονίσω αυτό που είπαν όλοι οι συνά-
δελφοι, ότι αν δεν επιλύσουµε ή δεν δροµολογήσουµε όλοι µαζί
την επίλυση του κοινωνικού ζητήµατος, το φαινόµενο της βίας
θα οξύνεται. Αυτή δεν είναι µια δική µου σοφιστεία. Νοµίζω ότι
είναι ένα συµπέρασµα από όλες τις κοινωνίες.

Ένα ακόµη συµπέρασµα είναι ότι όταν καλλιεργούµε το φόβο
και στη συνέχεια χάνουµε την ψυχραιµία µας, καµµία κοινωνία
δεν έχει επιλύσει τα προβλήµατά της µε το φόβο. Ψάξτε ιστο-
ρικά να δείτε αν υπάρχουν κοινωνίες και χώρες, οι οποίες επέ-
λυσαν τα προβλήµατά τους καλλιεργώντας τη φοβία και το
φόβο. Αυτές οι περιγραφές του φόβου διαρκώς γύρω από ένα
πρόβληµα, το οποίο όντως καλλιεργεί ορισµένες φορές τρόµο,
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νοµίζω ότι δεν προσφέρει καµµία υπηρεσία ούτε στην κοινωνία
ούτε στον τόπο.

Επίσης, θέλω να σας παρακαλέσω πάρα πολύ –γιατί εγώ νο-
µίζω ότι τελικά πρέπει να συνεννοηθούµε- στο εξής: Στα θέµατα
πρέπει να υπάρχει µία ολοκληρωµένη προσέγγιση, έτσι ώστε,
όταν παρεµβαίνουµε για την επίλυσή τους, να δίνουµε και λύ-
σεις.

Θα απαντήσω σε κάποιες ερωτήσεις που έχουν τεθεί. Παρα-
δείγµατος χάριν, τι θα κάνουµε µε το «∆ουβλίνο ΙΙ». Ήδη έχει αρ-
χίσει µια κουβέντα, µία αναδιαπραγµάτευση και πιστεύω ότι
σιγά-σιγά θα οδηγηθούµε σε µία –θα έλεγα- αδράνεια προς το
παρόν, σε µια αδρανοποίηση του «∆ουβλίνο ΙΙ» σε πρώτη φάση
και σε δεύτερη φάση –ενδεχοµένως- σε µια αλλαγή του καθε-
στώτος.

ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Αυτό είναι καλό. Συµφω-
νούµε.

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): Θα σας παρακαλέσω, κύριοι συνάδελφοι, τουλάχιστον θέ-
µατα που έχουν να κάνουν µε το προσωπικό, θα µπορούσαµε να
τα κουβεντιάσουµε.

Αυτό το θέµα εγώ το έχω συζητήσει µε τους αστυνοµικούς, µε
την ΠΟΑΣΥ, δηλαδή το θέµα των τραυµατισµένων αστυνοµικών,
οι οποίοι δεν παίρνουν τα Σαββατοκύριακά τους –τα πενθήµερά
τους δηλαδή- και τα νυχτερινά τους και θα το δροµολογήσω και
πολύ σύντοµα θα πάρω απόφαση. ∆εν χρειάζεται να το αναφέ-
ρετε.

ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Κάντε το. Μπράβο.
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): Είναι δέσµευσή µου. Νοµίζω ότι προχθές ήταν µαζί ο κ. Γε-
ωργιάδης …

ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Βεβαίως.
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): …στο συνέδριο της ΠΟΑΣΥ και είπαµε ότι θα το λύσουµε
το θέµα. Είναι δική µου δέσµευση –και το κλείσιµο- δεν είναι και
πολλά τα χρήµατα άλλωστε. Θα έλεγα ότι πιο πολύ είναι συµβο-
λικό το ποσό, αλλά ουσιαστικό για τον κάθε έναν αστυνοµικό ξε-
χωριστά.

Πράγµατι, η συµµετοχή των αλλοδαπών στο έγκληµα τον τε-
λευταίο καιρό είναι µεγάλη. ∆εν είναι κρυφό αυτό. Εµείς τα δί-
νουµε τα στοιχεία.

ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΡΟΝΤΟΥΛΗΣ: Ωραία! Αρχίζουµε να συνεννοούµα-
στε. Να τα πείτε και στον κ. Παπουτσή αυτά.

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): Μισό λεπτό. Η Αστυνοµία δίνει τα στοιχεία, δεν είναι τίποτα
κρυφό, όπως και οι συλλήψεις που ανέφερε ο κ. Γεωργιάδης.

Βεβαίως, αυτό δεν σηµαίνει ότι πρέπει να πούµε «να, οι κακοί
αλλοδαποί, πάρτε τους, αυτοί φταίνε για όλα τα θέµατα». Απλώς
πρέπει να δούµε τα αίτια που δηµιουργούν το πρόβληµα και να
τα επιλύσουµε. Γιατί αυτοί που είναι κακοποιοί αλλοδαποί, δεν
είναι παράνοµοι εδώ µε την τυπική έννοια παράνοµοι. Έχουν µπει
στη χώρα, έχουν πάρει µε έναν τρόπο µια νοµιµοποίηση και είναι
εδώ.

Προφανώς –επαναλαµβάνω- βρίσκονται εδώ για να εγκληµα-
τούν ή τους δηµιουργήθηκε η ιδέα, η αίσθηση –όχι η ψευδαί-
σθηση- η αληθινή αίσθηση ότι µπορούν να εγκληµατούν. Και
υπάρχουν κάποιοι από αυτούς που χρόνια, όπως ήταν συγκεκρι-
µένοι, πράγµατι επιδόθηκαν σε εγκλήµατα πολύ σκληρά και –το
ξανατονίζω- συγκεντρώνουν και πολλά χρήµατα.

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Κύριε Υπουργέ, βρέθηκαν προκηρύξεις;
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): Όχι βέβαια, δεν υπάρχουν προκηρύξεις.
Επίσης, µε ρωτήσατε για το θέµα της αστυνοµικής στολής.

∆εν υπάρχει καµµία αλλαγή στη στολή. Επικοινώνησα, κύριε
Πλεύρη, µε τον Αρχηγό της Αστυνοµίας. ∆εν υπάρχει καµµία αλ-
λαγή στη στολή της Αστυνοµίας ούτε καµµία εντολή για αλλα-
γές. Συνεπώς δεν πιστεύω ότι αυτήν τη στιγµή το κρίσιµο ζήτηµα
για την Αστυνοµία είναι οι στολές και όλα αυτά τα θέµατα, τα
οποία τέθηκαν.

Εγώ θα επανέλθω, επειδή εσείς επανήλθατε –και ο κ. Πλεύρης
και η κ. Παπανδρέου προηγουµένως- στο ζήτηµα των αστυνοµι-
κών εκείνων, οι οποίοι έχουν βιαιοπραγήσει σε βάρος πολιτών.
Κοιτάξτε, είπατε ότι αυτά τα καταδικάζετε. Αν τα καταδικάζετε,
τότε γιατί τα αναφέρετε;

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ: ∆εν θα το αποφασίσετε αυτό εσείς,
κύριε Υπουργέ!

ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη): ∆εν αποφασίζω τίποτα εγώ. Εγώ εκφράζω την άποψή µου,
την πολιτική µου θέση ως πολιτικός για ένα συγκεκριµένο ζή-
τηµα. Ούτε καταδικάζω ούτε δικάζω ούτε παραπέµπω. ∆εν είναι
η δουλειά µου αυτή.

Αλλά δεν µπορούµε, να αφήσουµε ορισµένα πράγµατα µε τα
οποία προσέξτε, κύριοι συνάδελφοι, πετυχαίνετε ακριβώς το
αντίθετο από αυτό που επιδιώκετε. Τι εννοώ; Θυµάστε τις ιστο-
ρίες της Θεσσαλονίκης, θυµάστε εδώ ένα σωρό ιστορίες, θυµά-
στε τα προπέρσινα ∆εκεµβριανά, το τι έγινε και µε τι µίσος
µιλούσε ο κόσµος για την Αστυνοµία. Για ποιο λόγο; Τι είναι η
Αστυνοµία; Ένα κοµµάτι του ελληνικού λαού.

Και έτσι ,λοιπόν, επανέρχοµαι και λέω ότι όλοι ζητούν από την
Αστυνοµία να είναι τέλεια που δεν µπορεί να γίνει αυτό, ωστόσο
έχει υποχρέωση να είναι όσο γίνεται πιο καλά εκπαιδευµένη και
πιο καλά προετοιµασµένη επιχειρησιακά, διότι διαχειρίζεται αν-
θρώπινες ζωές. Από την άλλη, όµως, δεν πρέπει οι ίδιοι οι αστυ-
νοµικοί -κάποιοι ελάχιστοι- να διαµορφώνουν µια αρνητική εικόνα
στον κόσµο για ένα Σώµα πενήντα πέντε-εξήντα χιλιάδων αν-
θρώπων.

Το θέµα της συνολικότερης αντιµετώπισης της εγκληµατικό-
τητας δεν µπορεί να είναι µια υπόθεση ρητορική, είναι µια υπό-
θεση σχεδιασµού. Και αυτό το σχεδιασµό εµείς τον έχουµε
καταθέσει, τον έχουµε ανακοινώσει και αυτή τη στιγµή τον υλο-
ποιούµε. ∆εν είναι ούτε «ασπιρίνες», ούτε οι «παιδικές ασπιρί-
νες», είναι ένας σχεδιασµός και θα φανεί –δεν θέλω να πω τίποτε
άλλο- από το αποτέλεσµα. Εγώ πιστεύω ότι το αποτέλεσµα θα
είναι θετικό υπό την προϋπόθεση ότι όλοι µας πια αντιλαµβανό-
µαστε το µέγεθος του προβλήµατος, στηρίζουµε την προσπά-
θεια που γίνεται, ακούµε την κριτική, ακούµε τη διαφωνία,
διορθώνουµε, βελτιώνουµε, αλλά είµαστε εδώ για να παλέψουµε
όλοι µαζί το ζήτηµα.

Σας είπα ότι στο κέντρο της Αθήνας θα µοιραστεί σε λίγες
µέρες ένα χαρτί σε όλους τους µετανάστες, που θα τους λέει ότι
δεν µπορεί να συνεχιστεί αυτή η κατάσταση και ο καθένας θα
αναλάβει τις ευθύνες του. Όποιος πιστεύει ότι µπορεί να µένει σε
σπίτια εγκαταλειµµένα, να νοικιάζει ιδιωτικά σπίτια ή να κατα-
λαµβάνονται δηµόσια κτήρια -όπου εκεί επαναλαµβάνω, υπάρ-
χουν τεράστια θέµατα δηµόσιας υγείας- τότε προφανώς δεν
ζούµε σε αυτή τη χώρα. ∆εν το ανεχόµαστε.

Θα ξεκαθαρίσουν όλα τα πράγµατα και το παρεµπόριο και η
διακίνηση ναρκωτικών στην περιοχή και η πορνεία και ό,τι άλλο
συντελείται. ∆εν θα υπάρξουν βιαιοπραγίες. Από την άλλη
πλευρά, όµως, δεν θα υπάρξει και ανοχή σε καθεστώς όπου δυ-
σφηµεί την πόλη µας και δηµιουργεί και τεράστια προβλήµατα
στην κοινωνική ειρήνη. Θέλω να είµαστε καθαροί σε αυτό.

Σας παρακαλώ, όµως, πάρα πολύ, επειδή αναφερθήκατε στον
κ. Παπουτσή, ο κ. Παπουτσής ουσιαστικά εξειδίκευσε όσα είπα
και εγώ. Είπε ότι έχουµε να αντιµετωπίσουµε ένα µεγάλο ζήτηµα:
την κρίση. Η κρίση έχει αποτελέσµατα, έχει παραµέτρους, έχει
συνέπειες. Την κρίση θα την πάµε όλοι µαζί. Εσείς και ο Αρχηγός
σας, ο Πρόεδρός σας, εκδηλώσατε τη συναίνεσή σας -µε πολύ
θάρρος- σε ένα κοµµάτι αυτής της πολιτικής µας, εννοώ το κοµ-
µάτι της οικονοµικής πολιτικής. ∆ώστε, λοιπόν και τη συναίνεσή
σας και τη συµπόρευσή σας σε µια σειρά από ζητήµατα τα οποία,
όµως, πρέπει να τα επιλύσουµε στο κοινωνικό τους πεδίο και όχι
απλά στο αστυνοµικό. Γιατί το αστυνοµικό είναι καταστολή -είναι
στο τέλος- και αυτή διαχειριζόµαστε.

Πρέπει να απαντήσω στον κ. Κουβέλη για το θέµα που έθεσε.
∆εν το ξέρω, θα το κοιτάξω και θα σας απαντήσω, κύριε Κου-
βέλη. ∆εν το γνωρίζω αν είναι έτσι. Εγώ δεν συµφωνώ πάντως
να είναι έτσι, δηλαδή, να χορηγούνται µε ευκολία άδειες οπλο-
φορίας. ∆ιότι, έτσι καλλιεργείται και µια αντίληψη ότι θα λύσουµε
τα προβλήµατα µεταξύ µας µόνοι µας και να επαναφέρουµε
πραγµατικά µία άλλη εποχή.

∆εύτερον, αναφέρθηκε και πάλι ο κ. Πλεύρης στο ζήτηµα του
Αµαρουσίου. ∆εν είναι κακό µήνυµα. Ο πεζός αστυνοµικός µπο-
ρεί να είναι και άοπλος. Σε πολλές χώρες της Ευρώπης -όπως
ξέρετε- δεν οπλοφορεί, µπορεί να είναι άοπλος. ∆εν είναι ο µά-
χιµος αστυνοµικός που δίνει τη µάχη µε τους κακοποιούς, προς
θεού. Άρα, λοιπόν, δεν είναι κακό να είναι µη µάχιµος. Το κακό
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είναι, την ώρα που χρειάζεται µάχιµος αστυνοµικός απέναντι
στον κακοποιό, τότε η µάχη να είναι πραγµατική και µε την Αστυ-
νοµία να µπορεί να νικήσει. Αυτή είναι η διαφορά µας.

Επίσης, για τη Ριτσώνα δεν είµαι ο αρµόδιος Υπουργός. Θα
πρέπει να απευθυνθείτε στον κ. Ραγκούση για το θέµα αυτό. ∆εν
έχω προετοιµασία γι’ αυτό το ζήτηµα. ∆εν είµαι πολιτικά προε-
τοιµασµένος για να σας πω για τη Ριτσώνα ή για οτιδήποτε άλλο
γύρω από αυτά τα ζητήµατα. Ειλικρινώς, µπορείτε να απευθυν-
θείτε µε ερώτησή σας στον κύριο Υπουργό Εσωτερικών, Αποκέ-
ντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, η προσπάθεια που ξεκίνησε
είναι στο πλαίσιο των δεσµεύσεων, όπως ανέφερα στην αρχή.
Και οι δεσµεύσεις θα γίνουν πράξη. Εάν δεν γίνουν πράξη, τότε
θα υπονοµευθεί η κοινωνική ειρήνη. Και πρέπει να βελτιώσουµε
σηµαντικά τα ζητήµατα, όπως αναφερθήκατε, για παράδειγµα,
στο ζήτηµα των φυλακών. Θα µπορούσα να πω πολύ περισσό-
τερα από σας, πραγµατικά πολύ περισσότερα και µε πολύ πε-
ρισσότερους επιθετικούς προσδιορισµούς.

Ωστόσο, το ζήτηµα δεν είναι η περιγραφή. Το ζήτηµα είναι να
βελτιωθεί η κατάσταση µέσα στις φυλακές και από πλευράς αν-
θρώπινης, αλλά και από πλευράς ασφάλειας, όπως επίσης η
καλή λειτουργία όλων αυτών των συµβουλίων που αποφασίζουν
τελικώς την άδεια κάποιων ανθρώπων, που εγώ πιστεύω ότι τε-
λικά είναι ένα θετικό µέτρο, αλλά πρέπει να υπάρχει αξιολόγηση,
διαβάθµιση, σε ποιον δίνεις άδεια, µε ποιες προϋποθέσεις, πότε
του δίνεις κ.ο.κ..

Είναι, λοιπόν, στο πλαίσιο των ρυθµίσεών µας. Εάν δεν αλλά-
ξουµε, δεν θα βουλιάξουµε απλώς αλλά θα καταστραφούµε,
γιατί το συγκεκριµένο ζήτηµα δεν χωρεί διαπραγµάτευση. Είναι
κρίσιµο και αφορά όλους µας.

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε, κύριε

Υπουργέ, και εµείς.
Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, ο Βουλευτής κ. Μανώλης Κεφα-

λογιάννης ζητεί άδεια ολιγοήµερης απουσίας για µετάβασή του
στο εξωτερικό.

Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Συνεπώς, η Βουλή

ενέκρινε τη ζητηθείσα άδεια.
Το λόγο έχει τώρα για να δευτερολογήσει ο Κοινοβουλευτικός

Εκπρόσωπος του ΛΑΟΣ, κ. Σπυρίδων-Άδωνις Γεωργιάδης.
Έχετε το λόγο για έξι λεπτά, κύριε Γεωργιάδη.
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόε-

δρε.
Θα ήθελα να πω, κύριε Υπουργέ, και να επαναλάβω ότι το

ύφος αυτό που έχουµε σήµερα είναι ένα πολύ χρήσιµο ύφος πο-
λιτικού διαλόγου, το οποίο µπορεί να οδηγήσει σε καλό αποτέ-
λεσµα. Για να ξεκαθαρίσω τι λέµε, για να µη φανεί ότι έχουµε
αρνητική πρόθεση προς εσάς, θα σας πω ότι θεωρώ ότι ήσασταν
ένας εξαιρετικά επιτυχηµένος Υπουργός ∆ηµοσίας Τάξεως και
σας εύχοµαι ειλικρινά να γίνετε ένας εξαιρετικά επιτυχηµένος
Υπουργός Προστασίας του Πολίτου, γιατί, αν το καταφέρετε,
όλοι θα κερδίσουµε, όχι µόνο εσείς.

Όµως, θέλω να µείνω λίγο στα συγκεκριµένα. Πρώτα από όλα,
θέλω να ξεκαθαρίσω κάτι, κύριε Κουβέλη, και λυπούµαι που δεν
είναι εδώ ο κ. Παπουτσής. Η πρόταση του Λαϊκού Ορθόδοξου
Συναγερµού να καταβάλει αυτά τα χρήµατα που χάνουν οι αστυ-
νοµικοί, όταν τραυµατίζονται εν ώρα υπηρεσίας, έρχεται µετά
από την εξάντληση όλων των κοινοβουλευτικών µέσων που εί-
χαµε στη διάθεσή µας. Για το θέµα αυτό έχουµε κάνει και στην
προηγούµενη και στην παρούσα πολιτική ηγεσία όλες τις ανα-
γκαίες παραστάσεις.

Κρίναµε, λοιπόν, ότι, επειδή όσο εµείς εδώ, αγαπητέ κύριε
Κουβέλη, το συζητούµε, αυτοί οι άνθρωποι πλήττονται, πρέπει
να κάνουµε ένα βήµα ακόµα παραπέρα. Εάν ο κύριος Υπουργός,
νοµοθετήσει αυτό που είπε γρήγορα, θα είµαστε οι πρώτοι που
θα τον χειροκροτήσουµε και θα καλωσορίσουµε αυτή την πράξη.

Και µια και µιλάµε γι’ αυτό, θα θέσω ένα δεύτερο θέµα, γιατί σε
λίγες µέρες, όπως πάει, θα κάνουµε νέα ανακοίνωση για άλλη
κατηγορία που θα πρέπει να έρχονται να πληρώνονται από το
Λαϊκό Ορθόδοξο Συναγερµό και όχι από την ελληνική πολιτεία.

Κύριε Υπουργέ, υπάρχουν οι διασώστες των Super Puma του
Λιµενικού. Ξέρετε καθόλου την υπόθεση αυτή;

Ακούστε, λοιπόν, τι έχει γίνει, αφού µιλάµε για τη λαθροµετα-
νάστευση, κύριε Κοραντή, που τα ξέρετε πολύ καλά. Υπάρχει
από το Λιµενικό αυτή η οµάδα για να πηγαίνει για την έρευνα και
τη διάσωση στο Αιγαίο, ένα κρίσιµο ζήτηµα µε πολλές παραµέ-
τρους, που δεν θέλω αυτή τη στιγµή να αναλύσω στην Αίθουσα.
Αυτοί οι άνθρωποι, για να κάνουν την επιχείρηση, εισπράττουν
όχι µισθό, αλλά τα έξοδα παραστάσεως, το φαγητό τους και το
ξενοδοχείο που θα µείνουν. Το εισέπρατταν µέχρι πριν από λίγο
καιρό.

Και ξαφνικά, επί Κυβερνήσεως ΠΑΣΟΚ σταµάτησε αυτή η κα-
ταβολή. Άρχισε να χτυπάει στο γραφείο µου το τηλέφωνο µα-
νιωδώς: «∆εν µας πληρώνουν. ∆εν έχουµε να βάλουµε τα
χρήµατα για να πάµε». Προσέξτε, είναι άνθρωποι που πάνε εθε-
λοντικά εκεί. Και λένε: «∆εν έχουµε να δίνουµε τα 200-300 ευρώ».

Επικοινώνησα εγώ µε το Λιµενικό και ξέρετε τι έµαθα, κύριε
Υπουργέ; Ότι επειδή η Κυβέρνησή σας προχώρησε σε κάποιες
αλλαγές διοικητικές, µεταξύ σας για το πού υπάγεται το Λιµε-
νικό, δεν έχει, λέει, γίνει ακόµα το οργανωτικό διάγγελµα και το
προεδρικό διάταγµα που πρέπει, ώστε ο πάγιος λογαριασµός να
είναι στη διάθεση του Αρχηγού του Λιµενικού Σώµατος. Και µε
πληροφόρησαν ότι, ενώ τα χρήµατα υπάρχουν, δεν µπορούν να
τα δώσουν στους διασώστες.

Και σας ερωτώ: Γιατί καθυστερείτε, κύριε Υπουργέ; Πρέπει να
βγει ο Καρατζαφέρης και να πει να έρχονται οι διασώστες του
Super Puma να πληρώνονται από το Λαϊκό Ορθόδοξο Συνα-
γερµό, για να αποφασίσετε να πείτε στο Κοινοβούλιο και να βγά-
λετε το προεδρικό διάταγµα να παίρνουν τα χρήµατα αυτά οι
διασώστες; Τόσο δύσκολο είναι;

Ή θα λαϊκίσουµε, κύριε Κουβέλη, πάλι -όχι για σας, γιατί το
είπε ο κ. Παπουτσής- αν πούµε ότι αυτοί οι άνθρωποι, οι οποίοι
δεν µπορούν να δώσουν αυτά τα χρήµατα και διαβάζαµε στις
εφηµερίδες ότι έβγαιναν όλοι ελεύθεροι υπηρεσίας, γιατί δεν
ήθελε κανένας να πάει στα ελικόπτερα;

Αυτός είναι επιτυχηµένος τρόπος διοικήσεως, κύριε Υπουργέ;
Και είπατε προηγουµένως, σ’ ένα lapsus linguae, για τσάντες κυ-
κλοφορίας για τα όπλα και το διορθώσατε. Όµως, έτσι όπως κυ-
κλοφορούν τα καλάζνικοφ στην Ελλάδα, µάλλον θα πρέπει να
βγάζουµε και άδειες κυκλοφορίας, καλά το είπατε. Μην ει-
σπράττετε και τέλη κυκλοφορίας σε λίγο µε τα καλάζνικοφ που
γυρνάνε γύρω- γύρω. Μήπως σας βάζω ιδέες για να συµπληρώ-
σετε οικονοµική πολιτική;

Εδώ, εν είδει ανεκδότου, θα λέµε σε λίγο ότι θα µπαίνουµε στα
καταστήµατα και αντί να έχει χώρους να βάζουµε τις οµπρέλες,
θα βάζουµε οπλοβαστούς, όπως είχαµε στο στρατό, για να ακου-
µπάνε τα καλάζνικοφ. Λοιπόν, αυτά δεν µπορείτε να µη τα βλέ-
πετε. Αυτά είναι η Ελλάδα που ζούµε.

Και θέλω να πω και κάτι ακόµη. Άκουσα τον αγαπητό συνά-
δελφο, τον κ. Παπουτσή, ο οποίος µας παρουσίασε µία εικόνα
της Ελλάδος χωρίς γκέτο. Μου κάνει τροµακτική εντύπωση γιατί
- αν θυµάµαι καλά- είναι και συνάδελφος της Α’ Αθηνών.

Κύριε Υπουργέ, άκουσα για τις συναντήσεις που κάνετε µε
τους οµολόγους σας, µε τον Αρχηγό του Λιµενικού Σώµατος.
Μάλιστα, πολύ ωραία! Πρέπει να σας πω, λοιπόν, ότι οι κάτοικοι
του Αγίου Παντελεήµονος ζητούν επισταµένως συνάντηση µαζί
σας, όπως και µε τον κ. Βούγια. Ο κ. Βούγιας σε µία τηλεοπτική
εκποµπή είπε ότι προτιµάει να πάει να δει τους λαθροµετανά-
στες από το να δει τους κατοίκους του Αγίου Παντελεήµονα. Ελ-
πίζω να µην είναι και η δική σας άποψη αυτή. Παρακαλώ πολύ,
λοιπόν, στο όντως βεβαρηµένο σας πρόγραµµα να βάλετε και
τους κατοίκους του Αγίου Παντελεήµονος.

Όµως, θα µου κάνετε µία προσωπική χάρη. Όταν θα το κά-
νετε αυτό να καλέσετε και τον κ. Παπουτσή για να µάθει ότι
υπάρχουν στην Αθήνα γκέτο και µάλιστα στην εκλογική του πε-
ριφέρεια. Και µου κάνει µεγάλη εντύπωση πως ο κ. Παπουτσής
δεν γνωρίζει για τον Άγιο Παντελεήµονα, για την Πλατεία Αττι-
κής, για την πλατεία Βάθη, πώς ο κ. Παπουτσής δεν γνωρίζει για
όλα αυτά που όλοι εµείς οι υπόλοιποι που ζούµε στην Αθήνα τα
γνωρίζουµε.

Πού µένετε, κύριε Ευρωβουλευτή; Στο Χίλτον, στο Regency;
Που µένετε στις Βρυξέλλες; Στο Radisson. Μήπως έχει ακόµη, το
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σπίτι στο Radisson και όταν φεύγει από δω, πάει στις Βρυξέλλες
κατ’ ευθείαν; Γιατί αν πηγαίνει στην Αθήνα, αποκλείεται ο κ. Πα-
πουτσής να µη γνωρίζει ότι υπάρχουν γκέτο σ’ αυτήν την πόλη.

Κλείνοντας, κύριε Υπουργέ, ίσως δεν έγινε αντιληπτό το τι σας
είπαµε και θέλω να το εκλάβετε ως πολύ καλόπιστο αυτό που
σας λέω. Εµείς δεν κρίναµε τη διάσταση της πολιτικής καταδί-
κης φαινοµένων βίας από την Αστυνοµία. Όλοι καταδικάζουµε
τα φαινόµενα της βίας, από όπου και αν προέρχονται. Υπάρχει,
όµως, µία σηµαντική διαφορά. Εγώ, ως απλώς Βουλευτής,
µπορώ να καταδικάζω πολιτικά, διάφορα γεγονότα. Εσείς, όµως,
ως η προϊσταµένη αρχή αυτών των ανθρώπων, δεν µπορείτε να
το κάνετε µε την ίδια ευκολία.

Και αν θεωρείτε ότι αυτό που λέει ο Λαϊκός Ορθόδοξος Συνα-
γερµός είναι κάτι υπερβολικό, σας παραπέµπω στα Πρακτικά της
Επιτροπής Θεσµών και ∆ιαφάνειας της Βουλής, όπου ο Συνήγο-
ρος του Πολίτη –φαντάζοµαι να γνωρίζετε το θεσµό, τον είχατε
και συνδαιτυµόνα στο Υπουργικό Συµβούλιο, απ’ ό,τι θυµάµαι-
σε δική µου ερώτηση για τις δικές σας δηλώσεις -και µάλιστα, η
δική µου ερώτηση έγινε για την περίφηµη περίπτωση του Χιλια-
νού µε το Αστυνοµικό Τµήµα της Ακρόπολης- µου απήντησε ότι
κακώς κάνατε τις δηλώσεις εσείς και δηλώνει διαρκώς ότι οι
προϊσταµένες αρχές δεν µπορούν να κάνουν τέτοιου είδους δη-
λώσεις, γιατί βλάπτουν το δικαίωµα στη δίκαιη δίκη.

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Τελειώνω, κύριε Πρόεδρε.
Σας παρακαλώ πολύ, λοιπόν, όσο θα είστε Υπουργός, να µην

κάνετε τέτοιες δηλώσεις, γιατί πλήττετε την όλη διαδικασία.
Όταν θα παύσετε να είστε Υπουργός και θα γίνετε ξανά Βου-
λευτής -όλοι οι ρόλοι αλλάζουν, κανείς δεν είναι µόνιµος, σας εύ-
χοµαι να µακροηµερεύσετε για να µη φανεί ότι το λέω για
κανέναν άλλο λόγο- θα µπορείτε να κάνετε τις πολιτικές σας δη-
λώσεις. Όµως, όσο είστε ο προϊστάµενος Υπουργός, δεν έχετε
το δικαίωµα να παρεµβαίνετε σε µία οποιαδήποτε εν εξελίξει δια-
δικασία που αφορά το Υπουργείο σας, γιατί αυτό πλήττει τη δια-
δικασία, άρα πλήττει τους θεσµούς, τους οποίους, εσείς
πρωτίστως και πάνω απ’ όλους, πρέπει να προστατεύετε.

Όσον αφορά τη συναίνεση -για να κλείσω και να καταστεί
σαφές σε όλους- εµείς, κύριε Υπουργέ, καµµία συναίνεση δεν
προσφέρουµε, ούτε αντίπαλοι είµαστε. Εµείς προσπαθούµε να
καταθέτουµε στο δηµόσιο διάλογο λογικές προτάσεις. Στο µέτρο
που αυτές οι λογικές προτάσεις γίνονται αντιληπτές από την Κυ-
βέρνηση, βεβαίως συναινούµε όπως, παραδείγµατος χάριν, για
την άρση των περιορισµών της εισροής κεφαλαίου που το λέ-
γαµε δύο χρόνια, για το ένα ταµείο που το λέµε χρόνια, για τις
αποδείξεις που τα λέµε χρόνια κ.ο.κ. Σε µέτρα που λαµβάνονται,
όµως, τα οποία παύουν της λογικής, όπως, παραδείγµατος
χάριν, η αύξηση του φόρου στα καύσιµα ή η ενδεχόµενη –ελπί-
ζουµε, όχι- κατάργηση του δέκατου τέταρτου µισθού, εκεί δεν
θα µπορούσε να υπάρξει καµµία συναίνεση, για να µην παρεξη-
γούµαστε.

Ευχαριστώ πάρα πολύ.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα του ΛΑΟΣ)

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Και εµείς ευχαρι-
στούµε, κύριε Γεωργιάδη.

Πρέπει να πούµε για τους διασώστες, στους οποίους ανα-
φερθήκατε, ότι πράγµατι υπάρχει σοβαρό πρόβληµα γιατί αυτοί
οι άνθρωποι πέφτουν µέσα στη φωτιά, στις πληµµύρες, στις τρι-
κυµίες και στο τέλος πρέπει να επιβιώσουν µ’ ένα σάντουιτς και
δεν έχουν και χρήµατα να κινηθούν. Έχουµε και εµείς καταθέσει
σχετική ερώτηση.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, γίνεται γνωστό στο Σώµα ότι
από τα άνω δυτικά θεωρεία παρακολουθούν τη συνεδρίαση,
αφού πρώτα ξεναγήθηκαν στους χώρους του Μεγάρου της Βου-
λής των Ελλήνων, είκοσι ένας µαθητές και µαθήτριες και τρεις
εκπαιδευτικοί -συνοδοί τους από το ηµερήσιο Γυµνάσιο Λάλας
Ηλείας.

Η Βουλή τους καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα µπορούσα να έχω το
λόγο για ένα λεπτό;

ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ-Α∆ΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑ∆ΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, εµείς πά-
ντως το δίνουµε το ένα λεπτό.

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Τότε, µε τη συναίνεση
του Σώµατος, σας ακούµε, κύριε Κουβέλη.

Ορίστε, έχετε το λόγο.
ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ: Κύριε Υπουργέ, όταν θα πάτε στον Άγιο

Παντελεήµονα, εµένα δεν χρειάζεται να µε φωνάξετε γιατί µένω
στην περιοχή, στην Κυψέλη. Θα έρθω για να σας υποδείξω και
κάποιες ακροδεξιές οργανώσεις που παίζουν µε την αγωνία των
πολιτών.

Το δεύτερο είναι το εξής: Θεωρώ ότι είναι λάθος, εγκληµατικό,
να αναζητούµε τη µεγέθυνση της εγκληµατικότητας στη µετα-
νάστευση, διότι αυτό µπορεί να µας οδηγήσει σε άλλους δρό-
µους, σε άλλες ατραπούς, διότι, κυρία και κύριοι συνάδελφοι, ο
φοβισµένος πολίτης είναι ανελεύθερος πολίτης.

Μία άλλη επισήµανση που θα ήθελα να κάνω είναι η εξής: Σας
εύχοµαι να επιτύχετε τον εντοπισµό του «ξεπλυµένου» χρήµατος
στην αλλοδαπή, στη γείτονα χώρα, αλλά δεν µπορούµε να το
εντοπίσουµε στην Ελλάδα. Και φοβάµαι ότι θα συναντήσετε
πάρα πολλές και µεγάλες δυσκολίες. Ότι υπάρχει τέτοιο χρήµα,
οι πληροφορίες το µαρτυράνε, κυρία και κύριοι συνάδελφοι.

Και το τελευταίο που θα ήθελα να πω -όχι γιατί εξαντλείται η
κλίµακα των θεµάτων- είναι το εξής: Τι θα γίνει µε τα µη αµιγώς
αστυνοµικά καθήκοντα των εργαζοµένων στην ΕΛΑΣ; Εδώ ανα-
λώνονται, κυρία και κύριοι συνάδελφοι, οι αστυνοµικοί σε καθή-
κοντα ξένα, κύριε Πρόεδρε, προς το αντικείµενό τους, από
επιδόσεις, θεωρήσεις του γνησίου της υπογραφής και άλλα
πολλά που δεν είναι της ώρας να τα απαριθµήσω.

Επίσης, αντιλαµβάνοµαι ότι καλείσθε να αντιµετωπίσετε και
ένα άλλο κρίσιµο µέγεθος της εγκληµατικότητας. Είναι αυτό,
κυρία και κύριοι συνάδελφοι, που έχει σχέση µε το οικονοµικό
έγκληµα και κυρίως µε το ηλεκτρονικό έγκληµα. Εδώ πρέπει να
σας πω ότι η αρµόδια ∆ιεύθυνση της Γενικής ∆ιεύθυνσης Ασφα-
λείας έχει ένα αρκετά σηµαντικό έργο που δεν θέλω να το υπο-
τιµήσω, αλλά θέλω να το εξάρω, διότι πράγµατι εκεί γίνεται
αρκετά καλή δουλειά.

Είναι σύνθετα τα ζητήµατα και σ’ αυτήν τη συνθετότητα πρέ-
πει να αναζητήσετε τη µείζονα συµβολή. Και αρνείσθε για άλλη
µία φορά τη διακοµµατική. Έχετε την ευθύνη. ∆εν θα αντιµετω-
πίσετε το ζήτηµα µε διµερείς συναινέσεις, ΠΑΣΟΚ-ΛΑΟΣ, αλλά
θα αντιµετωπίσετε το ζήτηµα µε συνθετότερες διαδικασίες. Και
µία τέτοια συνθετότητα µπορεί να την εξασφαλίσει η διακοµµα-
τική επιτροπή.

Σας ευχαριστώ όλους σας.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε, κύριε

Κουβέλη.
Το λόγο έχει ο κύριος Υπουργός, για να τριτολογήσει.
ΜΙΧΑΗΛ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ (Υπουργός Προστασίας του Πο-

λίτη): Νοµίζω ότι εδώ µέσα έκανα πολλές εκκλήσεις για συναί-
νεση και για συνεννόηση, µάλλον για συνεννόηση.

Κύριε Κουβέλη, δεν έχω καµµία επιδίωξη να συναινέσουµε και
να ταυτίσουµε τις πολιτικές µας µε το Λαϊκό Ορθόδοξο Συνα-
γερµό. Οι συνάδελφοι έχουν τις απόψεις τους, εµείς τις δικές
µας, κάπου συµφωνούµε, κάπου διαφωνούµε. Γι’ αυτό βρισκό-
µαστε εδώ σήµερα, για να ανταλλάξουµε απόψεις και µε τους
συναδέλφους και µ’ εσάς.

Αντιθέτως, µέσα από τις επιτροπές του Εθνικού Κοινοβουλίου
ζητάµε συνεννόηση, διάλογο, να ανταλλάξουµε όσο γίνεται πιο
πλατιά τις απόψεις για να έχουµε, εάν θέλετε, συνισταµένη από-
ψεων που είναι και το ζητούµενο.

Το θέµα των παρέργων, των παράπλευρων έργων που ασκεί η
Αστυνοµία, δείχνει τις ανεπάρκειες του κράτους µας. Ξέρετε,
ένας εισαγγελέας µπορεί να στείλει στην Αστυνοµία µία εντολή,
µε µία απλή υπογραφή και να της λέει «κράτησε δύο-τρεις µήνες
έναν καταδικασµένο πολίτη που πρέπει να πάει στη φυλακή, στα
κρατητήρια».

Και εκεί είναι αναγκασµένη η Αστυνοµία να απασχολεί πέντε
αστυνοµικούς τη µέρα -εννοώ το εικοσιτετράωρο πέντε αστυνο-
µικούς- που θα διατίθεντο για το έγκληµα, για την καταπολέµηση
του εγκλήµατος µέσα στα κρατητήρια.

∆υστυχώς, γίνονται όλα αυτά τα καταπληκτικά πράγµατα του
ελληνικού δηµοσίου, του ελληνικού κράτους. Ελπίζω µε τον
«ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ» ένα µέρος των δραστηριοτήτων αυτών να φύγει,
αλλά δεν αισιοδοξώ -πρέπει να σας πω- αν δεν γίνει τελικώς η
δικαστική αστυνοµία. Η δικαστική αστυνοµία θα επιλύσει τα
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πολλά ζητήµατα που έχουν σχέση µε τη διεκπεραίωση των δρα-
στηριοτήτων και της διαδικασίας της δικαστικής, της δικονοµι-
κής.

Κύριε Γεωργιάδη, το θέµα των διασωστών, των Super Puma
είναι µία υπόθεση από το 2007, 2008, 2009 και µπήκαµε στο
2010. Τώρα πια έχει παρουσιαστεί το πρόβληµα της παγίας προ-
καταβολής. Υπάρχει όµως το θέµα των εκτός έδρας που είναι
εδώ και τρία χρόνια.

Όπως επίσης και η φαρµακευτική δαπάνη, τα έξοδα, δηλαδή,
του ταµείου των λιµενικών, που δεν καταβάλλονται στους φαρ-
µακοποιούς, µε αποτέλεσµα αυτοί να κάνουν απεργία τον τε-
λευταίο καιρό και κάνουµε ένα αγώνα δρόµου να τα προλάβουµε
όλα αυτά.

Θέλω να σας πω, ότι µε τους κατοίκους του Αγίου Παντελεή-
µονα και των άλλων περιοχών του κέντρου, ήδη υπήρξαν πάρα
πολλές συνεννοήσεις των συνεργατών µου στο γραφείο και
τώρα πια από βδοµάδα θα αρχίσω να τους βλέπω και εγώ.

Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ ( Αθανάσιος Λεβέντης): Ευχαριστούµε, κύριε

Υπουργέ.
Κυρία και κύριοι συνάδελφοι, σας έχουν διανεµηθεί τα Πρα-

κτικά των συνεδριάσεων της Πέµπτης 28 Ιανουαρίου 2010 και
της ∆ευτέρας 1 Φεβρουαρίου 2010 και ερωτάται το Σώµα αν τα
επικυρώνει.

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Συνεπώς τα Πρακτικά

των συνεδριάσεων της Πέµπτης 28 Ιανουαρίου 2010 και της ∆ευ-
τέρας 1 Φεβρουαρίου 2010 επικυρώθηκαν.

Κηρύσσεται περαιωµένη η συζήτηση επί της υπ’ αριθµόν
18/15/26.1.2010 επίκαιρης επερωτήσεως Βουλευτών του Λαϊκού
Ορθόδοξου Συναγερµού προς τους Υπουργούς Προστασίας του
Πολίτη και Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυ-
βέρνησης, σχετικά µε την αύξηση της εγκληµατικότητας και την
αντιµετώπισή της.

Κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη
συνεδρίαση;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Αθανάσιος Λεβέντης): Με τη συναίνεση του

Σώµατος και ώρα 14.16’ λύεται η συνεδρίαση για την προσεχή
∆ευτέρα 22 Φεβρουαρίου 2010 και ώρα 18.00’, µε αντικείµενο
εργασιών του Σώµατος κοινοβουλευτικό έλεγχο: α) συζήτηση
επικαίρων ερωτήσεων και β) συζήτηση της υπ’ αριθµ. 21/18/11-
2-2010 επίκαιρης επερώτησης των Βουλευτών της Νέας ∆ηµο-
κρατίας προς τους Υπουργούς Οικονοµίας, Ανταγωνιστικότητας
και Ναυτιλίας, Προστασίας του Πολίτη και Υποδοµών, Μεταφο-
ρών και ∆ικτύων, σχετικά µε τον Λιµενικό Σώµα, σύµφωνα µε την
ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί.
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